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قهرمانی چهارم گرگانی ها در بسکتبال ایران
فتح جام با چاشنی انتقام فصل گذشته

با  پراسترس،  و  پایاپای   ، نفسگیر  جدتل  یک  در  گرگان  شهرداری 
برتری مقابل طبیعت در فینال سوم، قهرمان لیگ برتر بسکتبال ایران شد.

 ۲ با  گرگانی  تماشاگران  فراوان  ازدحام  دلیل  به  که  بازی  این 
ساعت تاخیر شروع شده بود در پایان وقت اضافه دوم با نتیجه ۹۵-

۹۸ به سود شهرداری به اتمام رسید تا این تیم در مجموع مصاف های 
برای  را  قهرمانی  جام  و  گذاشته  سر  پشت  را  طبیعت   ۳-۰ فینال 

چهارمین مرتبه بالای سر برد.
گرگان،  شهرداری  بر  غلبه  با  فینال  در  طبیعت  پیش  فصل 

بود. شده  قهرمان 

 خط و نشان ستاره گل گهر: 
حذفی برای خودمان است

هافبک جوان تیم فوتبال گل گهر می گوید این تیم برای قهرمانی 
در جام حذفی شایستگی زیادی دارد.تیم فوتبال گل گهر سیرجان با 
پیروزی خارج از خانه مقابل سپاهان، نه تنها اولین شکست این تیم 
با سرمربی جدیدش را رقم زد، بلکه کاری کرد تا قهرمانی تراکتور 
در فاصله دو هفته مانده به پایان رقابت ها قطعی شود. گل اول این 
بازی را امیرمحمد رزاقی نیا، هافبک جوان آبی های سیرجان به ثمر 
رساند. او در گفت وگو با خبرنگار ما تاکید کرد که هدف مهمش یعنی 
همراهی با تیم ملی در جام جهانی ۲۰۲6 را همچنان دنبال می کند. 

مشروح صحبت های او را در ادامه بخوانید:
* باید سپاهان را می بردیم

بازی با سپاهان برای ما بسیار مهم بود تا بتوانیم جایگاه خودمان 
در رتبه پنجم را تثبیت کنیم. ما برای برد به زمین رفته بودیم و خدا 
را شکر به این هدفمان برسیم. خوشحالم که در این بازی توانستم 
گل بزنم و به تیم کمک کنم. بازی خیلی سخت بود اما ۱۰ نفره شدن 

حریف خیلی به ما کمک کرد تا بتوانیم برنده شویم.
* به من الهام شد که گل می زنم

و  می کردم  خودم صحبت  با  داشتم  من  شد  کرنر  اعلام  وقتی 
همان لحظه این جمله را گفتم که توپ را گل می کنم. بعد از چند 
لحظه توپ سانتر شد و به سمت مقابل رفت و دوباره ارسال شد و 
انگار کسی به من گفت الان وقتش است. خدا را شکر توانستم گل 

بزنم و برنده بازی شدیم.
* امیدوارم به تیم ملی دعوت شوم

در گل گهر بازیکنان خیلی خوبی داریم. در پست خود من بازیکنان 
به حساب می آیند.  ایران  بهترین های  باکیفیتی هستند که همگی جزء 
خوشحالم که توانستم اعتماد آقای تارتار را جلب کنم. همین جا از ایشان 
را  توانستم جواب زحماتشان  بگویم خوشحالم که  باید  و  تشکر می کنم 
بدهم. امیدوارم باز هم بتوانم مثمرثمر باشم و به تیم ملی دعوت شوم. 
حضور در تیم ملی یکی از اهداف اصلی من بود. امسال می خواهم خودم 
را به تیم ملی برسانم. نه فقط صرف حضور در اردو، بلکه می خواهم بازی 
کنم. انشاالله بتوانم با عملکردی که دارم دوباره به تیم ملی دعوت شوم و 

همراه تیم ملی به جام جهانی بروم.
* آخرین وضعیت قرارداد

این  اختیار  تحت  و  دارم  قرارداد  گهر  گل  باشگاه  با  هنوز  من 
هستم.  باشگاه 

* قهرمانی جام حذفی را می خواهیم
برای قهرمانی جام حذفی برنامه داریم و لیاقت خودمان را در 
این باره نشان دادیم. تراکتور را در جام حذفی کنار زدیم. از سد تیم 
سرسخت خیبر گذشتیم. نساجی را هم در مازندران بردیم تا مشخص 
شود از مسیری سخت به نیمه نهایی رسیده ایم. قهرمان شدن در جام 
حذفی برای ما اتفاق غیرممکنی نیست. باید تلاش کنیم و امیدوارم با 

این قهرمانی به لیگ نخبگان آسیا صعود کنیم.

 امیدوارم تراکتور در آسیا بدرخشد
 بائو: مربی استقلال 

باید خارجی و بزرگ باشد
میثم بائو درباره شرایط پرسپولیس گفت: پرسپولیس امسال بر خلاف 
گذشته فراز و نشیب داشت. چند هفته خوب بود و بعد دوباره افت کرد. این 
مساله باعث شد قهرمان نشود. کارتال نیم فصل دوم آمد و تیم را خودش 
نبسته است. باید صبر کرد و دید در فصل جدید چه اتفاقی خواهد افتاد.وی 
افزود: آنقدر درباره استقلال صحبت کرده ایم که خدا می داند. تیمی که این 
همه تغییرات دارد و چندین بار سرمربی اش تغییر می کند یعنی وضعیت 
بدش مشخص است. استقلال امسال اصلا نمره قبولی نمی گیرد. امیدوارم 
در جام حذفی موفق شود تا سهمیه کسب شود و اوضاع در آینده بهتر شود.

پیشکسوت فوتبال ایران در خصوص پیش بینی خود از فینال جام حذفی 
گفت: فکر می کنم استقلال و گل گهر به فینال حذفی برسند.بائو که سابقه 
حضور در نساجی را دارد در مورد سقوط این تیم اظهار کرد: هنوز سقوط 
خصوصی  تراکتور  خصوصی؟  تیم های  ناکامی  است.  نشده  قطعی  نساجی 
است و قهرمان شده اما هوادار و نساجی که خصوصی  هستند سقوط کردند. 
استفاده کرد.وی در  تفکرات خوب  از  باید  است.  تفکرات خوب  نکته مهم 
خصوص قهرمانی تراکتور توضیح داد: از تراکتور خاطره خوبی دارم. اولین 
این تیم را کسب کردم. به مردم تبریز تبریک می گویم و  قهرمان حذفی 
امیدوارم در آسیا موفق شوند.بائو در خصوص افت تیم های ایرانی و عملکرد 
ناموفق آن ها در آسیا عنوان کرد: کیفیت بازیکنان خارجی تیم های آسیایی 
نتیجه ما عقب  بازیکنان داخلی شان هم پیشرفت کرده اند. در  بالا است و 
مانده ایم.وی در پایان در مورد انتخاب سرمربی جدید استقلال عنوان کرد:  
مربی استقلال باید خارجی باشد. البته به طور کلی باید مربی بزرگ باشد تا 
جایگاه را بداند اما نظر شخصی من استخدام یک مربی بزرگ خارجی، آن 

هم در ابتدای فصل است. نه در نیمه فصل.
 صالحیان: سازمان لیگ کار شاقی

 نکرده است
بعد از آنکه سازمان لیگ فوتبال رای به تعویق یک روزه دیدار 
استقلال و نفت آبادان در نیمه نهایی جام حذفی داد و اعلام کرد 
این مسابقه به خاطر درگیر بودن آبادانی ها تا ۲۸ اردیبهشت در لیگ 
یک روز ۳ خرداد به جای ۲ خرداد برگزارمی شود، مسئولان باشگاه 
کردند.ایمان  اعتراض  مسئله  این  به  نسبت  و  شده  شاکی  استقلال 
رسانه  با  مصاحبه ای  در  روزیکشنبه  هم  استقلال  سرپرست  عالمی 
نفت  با  دیدار  یک روزه  تعویق  به  خود  اعتراض  باشگاه  این  رسمی 
باشگاه  واکنش  با  حالا  اعتراض ها  کرد.این  مطرح  تند  شکلی  به  را 
صنعت نفت آبادان مواجه شده است. امید صالحیان سرپرست تیم 
نفت آبادان در این خصوص گفته است: »در کل دنیا فاصله طبیعی 
میان دو بازی ۵ روز است، از طرفی استقلال ۸ روز استراحت می کند. 
روز  استقلال ۳  که  نمی شود  و  کرده  رعایت  را  قانون  لیگ  سازمان 
کوچک ترین  بدون  »استقلال  داد:  ادامه  کند.«او  استراحت  بیشتر 
فشاری در دو بازی آینده خود بازی می کند ولی ما سه بازی حساس 
داریم که برای صعود به لیگ برتر از اهمیت زیادی برخوردار است. 
با پیکان و آریو اسلامشهر بازی داریم که هر دو تیم به مانند ما در 
تلاش هستند تا به لیگ برتر صعود کنند. سازمان لیگ که کار شاقی 
نکرده، فاصله طبیعی را رعایت کرده است. ما هم درخواستی برای 
گفت:  همچنین  آبادان  نفت  فوتبال  تیم  ندادیم.«مدیر  بازی  تعویق 
»این برنامه ای است که اعلام شده و مطابق آن بازی خواهیم کرد. 
اولویت است و مطمئناً جام حذفی  برتر در  به لیگ  برای ما صعود 
جوسازی  به  شروع  طوری  این  که  است  مهم  خیلی  استقلال  برای 
کردند.«صالحیان در پایان افزود: »صعود به لیگ برتر برای ما مهم تر 
از هر چیز دیگری است. طبق برنامه ریزی که انجام دادیم به دنبال 
بازگشت به لیگ برتر هستیم و این طور نیست که دنبال قهرمانی در 

باشیم.« جام حذفی 

به گزارش ابرار ورزشی، باشگاه استقلال در طول سال های گذشته 
کم حاشیه نداشته؛ از تغییرات مدیریتی پیاپی گرفته تا بحران های مالی 
و فنی. اما در این میان، یکی از چهره های پر سروصدای پشت پرده که 
مشهود  باشگاه  تصمیمات  در  تاثیرگذارش  اما  سایه  در  نامش  همواره 
بوده، محمودرضا بابایی است؛ فردی که به دلیل شروع فعالیت در سن 
بسیار پایین در باشگاه استقلال، به طعنه و کنایه »بچه« نامیده شد و 
حالا پس از سال ها حضور در مناصب مختلف، به نماد نوعی از مدیریت 

غیرشفاف در باشگاه تبدیل شده است.

فایل صوتی جنجالی علیرضا اسدی، عضو هیئت مدیره  افشای  با 
اعتراضات هواداری شکل گرفته است. در  از  تازه  باشگاه، موجی  فعلی 
این میان، نام محمودرضا بابایی دوباره بر سر زبان ها افتاده؛ هوادارانی که 
دیگر تاب ادامه حضور افرادی با سابقه پرابهام را ندارند، خواستار خروج 

سریع تر او از بدنه مدیریتی باشگاه شده اند.
پرسش مهم اینجاست: آیا وقت آن نرسیده باشگاه استقلال برای 
هواداران خداحافظی  اعتراض  مورد  و  با چهره های حاشیه ساز  همیشه 
کند؟ آیا این باشگاه بزرگ، سزاوار مدیریتی شفاف، کارآمد و در خدمت 

منافع واقعی هواداران نیست؟ تکرار نام هایی مثل بابایی نه تنها امیدی 
در دل هواداران زنده نمی کند، بلکه نشانه ای ست از بازتولید همان چرخه 

ناکارآمدی که سال هاست استقلال را از ثبات دور کرده است.
با روی کارآمدن هولدینگ خلیج فارس، فرصتی تاریخی فراهم آمده 
تا استقلال، پس از سال ها سردرگمی و بی ثباتی، پوست اندازی کند؛ اما 
پرحاشیه ای  زمانی محقق می شود که حضور چهره های  تنها  مهم  این 
چون محمودرضا بابایی به خاطره ای تلخ در تاریخ این باشگاه بدل شود، 

نه واقعیتی مستمر.

خشم هواداران استقلال از افراد ناکارآمد همیشگی

جایی برای »بچه «ها نیست !

اسدی، رفتنی می شود  همسوسازی
 هیئت مدیره استقلال 

 پس از انتشار
 صوت جنجالی

خشم هواداران استقلال از افراد ناکارآمد همیشگی

جایی برای »بچه « ها نیست !

تاجرنیا: قدر بازیکنان بزرگ استقلال را می دانیم

اینتر-بارسلونا؛ 
جنگی تمام 

عیار برای پایانی 
شکوهمند

راه مونیخ 
از سن سیرو 

می گذرد

نکنید  شک  گفت:  آذر  شمس  تیم  سرپرست 
توهین کردند طرفدار شمس  بیرانوند  به  آنهایی که 
آخرین  خصوص  در  چگینی   نبودند.مصیب  آذر 
وضعیت تیم شمس آذر برای بازی با گل گهر سیرجان 
اظهار داشت: هفته قبل برابر تیمی بازی کردیم که 
به مراتب شرایط بهتری از ما داشت و قدرت دو تیم 
حریف  قهرمانی  به  هم  نهایت  در  نبود،  قیاس  قابل 
جدول  در  بهتری  جایگاه  دنبال  به  ما  شد.  ختم 
هستیم و در بازی با گل گهر هم با هدف کسب امتیاز 
به زمین می رویم. صادق موسوی و هومن ربیع زاده 

بود. ما خواهند  غایبان  هم 
تراکتور از تیم ما بیشتر هوادار داشت

تراکتور،  از  میزبانی  در  اینکه  مورد  در  وی 
تماشاگران تیم میهمان بخش گسترده ای از ورزشگاه 
سردار آزادگان قزوین را پر کرده بودند، عنوان کرد: 

طبق قوانین و ضوابط ۱۰ درصد از ورزشگاه برای تیم 
میهمان بود، اما در توافقی که قبل از بازی داشتیم قرار 
بر ۲۰ درصد شد. قبل از بازی به ما اعلام شد که اگر 
آن  امکان  بیاید،  ورزشگاه  به  تماشاگر  توافق،  از  بیش 
نیست تا پشت در ها بمانند. گیت های ورودی را به جای 
خود  هواداران  به  و  کردیم  باز   ۱6 ساعت   ۱۴ ساعت 
زودتر  مسابقه،  حساس  شرایط  خاطر  به  کردیم  اعلام 
پر  را  خود  به  مربوط  بخش های  و  بیایند  ورزشگاه  به 
طرفدار  ورزشگاه  تماشاگران  عمده  می دانستیم  کنند. 
تراکتور هستند و مطابق انتظار هم آنها بیشتر بلیت ها 
شکلی  به  بازی  نهایت  در  بودند.  کرده  خریداری  را 
از تیم ما بیشتر هوادار داشت. برگزار شد که تراکتور 

نباید مسائل را وارونه جلوه داد 
اینکه  درباره  آذر  شمس  تیم  سرپرست 
پوراسماعیل مالک این باشگاه در ورزشگاه گفته بود 

قبل از تشکیل تیم شمس آذر، طرفدار تراکتور بوده، 
تصریح کرد: پوراسماعیل عضو هیات مدیره و نجفیان 
خواهرزاده  و  دایی  آنها  است.  مدیره  هیات  رئیس 
بدی  حرف  پوراسماعیل  میاندوآب،  اهل  و  هستند 
اینکه تشکیل تیم دهد، طرفدار  از  نزد و گفت قبل 
تراکتور بوده است. این عزیزان سال ۱۳۸۱ به قزوین 
آمدند و شرکت شمس آذر را خریدند. به لطف آنها 
شمس آذر به لیگ برتر آمده و فصل آینده هم که در 
سطح اول فوتبال ایران است. نباید مسائل را وارونه 

داد.   جلوه 
امتیاز شمس آذر واگذار نمی شود

وی درباره اینکه در خبر ها آمده بود در صورت 
امتیاز  دارد  احتمال  آینده  فصل  نساجی،  سقوط 
شود،  خریداری  نساجی  مالک  سوی  از  آذر  شمس 
تصریح کرد: چنین چیزی صحت ندارد و هرگز اتفاق 

نمی افتد.
  طرفداران شمس آذر به بیرانوند 

توهین نکردند
چگینی درباره اینکه در ورزشگاه سردار آزادگان 
عنوان  شد،  فحاشی  بیرانوند،  علیرضا  به  هم  قزوین 
کرد: ما پیش از بازی چندین و چند جلسه با لیدر ها 
و کانون هواداران خود داشتیم تا مانع چنین اتفاقی 
شوند. شک نکنید آنهایی که توهین کردند طرفدار 
که  دادم  نشان  هم  بیرانوند  به  نبودند.  آذر  شمس 
شعار ها  و  بودند  جایگاه  روی  روبه  ما  تماشاگران 
حضور  آذر  شمس  از  تماشاگری  که  بود  سمتی  از 
نداشت. تماشاگران ما بیرانوند، محمد نادری که بچه 
قزوین است و تیم تراکتور را پیش از بازی و در هنگام 
توهین در  امیدوارم که بساط  کردن تشویق کردند. 

ما جمع شود.   ورزشگاه های 

دبیر سازمان لیگ گفت: با توجه به اینکه هنوز نساجی روی کاغذ 
شانس بقا دارد نمی توانیم این هفته جام را به تبریز ببریم.

محمدرضا کشوری فرد در مورد اینکه چرا این هفته که تراکتور با 
نساجی در ورزشگاه یادگار امام بازی دارد جام قهرمانی به تبریز برده 
نمی شود، گفت: هنوز تیم نساجی روی کاغذ شانس صعود دارد و این 
درست نیست که ما جام قهرمانی را به تبریز ببریم. به هر حال روی تیم 

نساجی از نظر روحی فشار وارد می شود و این درست نیست. 
کرده  قبول  لیگ  سازمان  شود  می  گفته  اینکه  خصوص  در  وی 
به جای  تراکتور در هفته آخر  و  استقلال خوزستان  تیم های  بازی  تا 
اهواز در تبریز برگزار شود، اظهار داشت: هنوز سازمان لیگ در این باره 

تصمیم نهایی نگرفته است. جلسه برای برگزاری مسابقات در هفته آخر 
را هنوز برگزار نکرده ایم. گفته ایم اگر دو باشگاه مشکلی نداشته باشند 

بررسی می کنیم. 
کشوری در پاسخ به این سوال که فکر نمی کند این موضوع باعث 
بدعت در لیگ می شود، عنوان کرد: این را در نظر بگیرید که تراکتور 
را  این موضوع  اگر سازمان لیگ  از ۵۰ سال قهرمان شده است و  بعد 

قبول کند همه جوانب را در نظر می گیرد. 
برگزاری  به  استقلال  باشگاه  اعتراض  مورد  در  لیگ  سازمان  دبیر 
بازی با نفت آبادان در جام حذفی در روز شنبه به جای جمعه و مصاحبه 
روز گذشته ایمان عالمی سرپرست آبی پوشان در این باره گفت: استقلال 

حق اعتراض دارد اما در این مورد هم تصمیم گیری می کنیم اما بعید 
است که اتفاق جدیدی رخ دهد چون از نظر قانونی تیم نفت آبادان بعد 
از بازی لیگش باید ۵ روز فرصت استراحت داشته باشد. باشگاه استقلال 
به خاطر حضور هوادارانش این اعتراض را دارد اما آنها این را لحاظ نمی 
کنند که تیم مقابل در لیگ یک قبل از بازی با آنها مسابقه دارد و بعد از 
جام حذفی هم باز هم باید لیگ را ادامه دهد. این مسابقه چون حذفی 
است ممکن است بازی به وقت اضافه بکشد پس از نظر قانونی تیم نفت 
آبادان بعد از بازی با آریوی اسلامشهر باید از فرصت ۵ روز استراحتش 
استفاده کند اما استقلال که در لیگ دیگر بازی ندارد و یک تک مسابقه 

می خواهد برگزار کند.

چگینی: طرفداران قزوینی به بیرانوند توهین نکردند 

 اعتراض استقلال؟ نفت آبادان باید ۵ روز استراحت کند

کشوری فرد:به خاطر شرایط نساجی این هفته نمی توانیم به تراکتور جام بدهیم

مدیر کمیته فنی فدراسیون فوتبال:

 سرمربیگری در تیم امید؟ مضحک است!
مدیر کمیته فنی و توسعه فدراسیون فوتبال با تکذیب پیشنهاد خود به هیئت رییسه برای حضور در راس کادرفنی تیم امید گفت: به هیچ وجه چنین چیزی مطرح نشد و حتی در ذهنم هم نیست.

مجید جلالی مدیر کمیته فنی و توسعه فدراسیون فوتبال با اشاره به شایعه پیشنهاد خود به مهدی تاج رئیس فدراسیون برای هدایت تیم فوتبال امید ایران گفت: واقعا نمی دانم چنین مواردی از کجا مطرح شده است. 
از روزی که به فدراسیون با میل و اشتیاق فراوان آمدم موضوع انتخاب تیم امید را پیگیری کردم. اولین مذاکره ام طبق دستور آقای تاج با گزینه پیشنهادی برای پذیرش این امر به بهمن ۱۴۰۲ بر می گردد. آخرین مذاکره 

را نیز با گزینه مورد تأیید کمیته فنی و آقای تاج حدود دو هفت پیش انجام دادم تا نکات مربوطه را بار دیگر به آقای تاج منتقل کنم تا او هم در هیئت رئیسه مطرح کند.
وی ادامه داد: در تمام این ۱۵ ماهی که در فدراسیون هستم کلمه ای درباره حضور خودم در بین نامزدهای تیم امید مطرح نشد و حتی به ذهنم خطور نکرده است. چنین مواردی وقتی طرح می شود کاملا مضحکانه 
است. شاید معرفی من از بخش های دیگر بوده باشد اما به هیچ وجه از جانب من یا کمیته فنی نبوده است. اصلا هم به آن فکر نمی کنم چون کارهای دیگری را در ذهن دارم و دنبال می کنم که باید و حتما آنها اجرایی 

شود در غیر این صورت خودم هم احساس خوبی در این جایگاه ندارم.
مدیر کمیته فنی و توسعه فدراسیون درباره آخرین وضعیت انتخاب سرمربی تیم امید تاکید کرد: لیست پنج نفره ای را تقدیم آقای تاج کردیم تا مورد بررسی خود و سپس هیئت رییسه قرار دهد. مذاکراتی هم بود تا 

خواسته های آن گزینه و انتظارات فدراسیون را مطرح کنیم که خروجی آن مذاکرات نیز به آقای تاج منتقل شده است. امیدوارم نتیجه خوبی در این زمینه گرفته شود.

قهرمانی چهارم گرگانی ها 
در بسکتبال ایران

 فتح جام 
 با چاشنی انتقام
 فصل گذشته



2 منهای فوتبال
قهرمان چهار دوره اخیر فرمول یک گفت که ردبول در سطح رقابت با مک لارن صدرنشین فصل جاری این مسابقات نیست.  مکس فرستاپن، راننده چهار دوره فرمول یک و قهرمان 
فعلی جهان از تیم ردبول اتریش در مورد نتایج گرندپری میامی که در آن به مقام چهارم رسید، اظهار نظر کرد.  راننده هلندی تیم ردبول اتریش گفت: ما هیچ شانسی نداشتیم و فکر 
نمی کنم به سطح مک لارن رسیده باشیم. لاستیک های ما خیلی داغ می شوند  و در پیستی مثل اینجا در میامی، این مسلماً یک مشکل بزرگ است. اگر ما نظریه ای در مورد چگونگی 
خنک تر نگه داشتن لاستیک های مک لارن داشتیم، قبلًا آن را تغییر می دادیم اما به این سادگی نیست.  وقتی از فرستاپن پرسیده شد که شروع از جایگاه اول و رسیدن به عنوان چهارمی 
در میامی باید ناامیدکننده باشد، گفت: اصلًا ناامیدکننده نیست. ما اینجا هستیم تا برنده شویم و کیلومترها با آن فاصله داشتیم، بنابرین فرقی نمی کند که نفر سوم باشید یا چهارم. اسکار 

پیاستری، راننده مک لارن در گرندپری میامی به پیروزی رسید و هم تیمی اش لاندو نوریس دوم شد. جورج راسل، راننده مرسدس هم در جایگاه سوم قرار گرفت.

صاحب امتیاز و مدیر مسئول: لیلا بختیاری
سردبیر: سید محمد مهدی صفی زاده
نشانی: خیابان پیروزی، بین اول و دوم
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جذب جوانان   
مدیرعامل پرسپولیس باید برای جذب جوان های مستعد لیگ 

هرچه سریعتر اقدام کند.
هاشمی -تهران

نعمتی: به دنبال تغییر شاکله تیم ملی 
پاراتیروکمان نیستیم

سرمربی تیم ملی پاراتیراندازی با کمان گفت: تیم ما حتماً باید 
و رکوردداران خیلی خوبی  قهرمانان  باشد، چون  داشته  لیدر  یک 

داریم که جوانان می توانند کنار آنها باشند و از آنها بیاموزند.
زهرا نعمتی درباره مسابقات آزاد پاراتیراندازی با کمان و تاثیرگذاری 
تاثیر زیادی دارد، چون  این رشته و تیم ملی اظهارداشت:  بر روی  آن 
سال ها این مسابقات را نداشتیم. در واقع مسابقات در بخش المپیکی ها 
با کمان  تیراندازی  فدراسیون  نظر  زیر  اما در مدتی که  برگزار می شد، 
از  برگزار نمی شد.  افراد دارای معلولیت  برای  بودیم، مسابقات رنکینگ 
توان یابان آمده،  و  زیر نظر فدراسیون جانبازان  پاراتیروکمان  زمانی که 
سال قبل اولین رقابت قهرمانی کشور بعد از سال ها برگزار شد که همان 
رویداد انگیزه زیادی ایجاد کرد. الان هم دومین رقابت در دوره جدید و 
اولین رقابت در سال جدید برگزار شد. من می بینم که چگونه توانسته ایم 
جزء  پاراتیروکمان  کنیم.  هدایت  پاراتیروکمان  به  را  مستعد  افراد 
ورزش هایی است که پتانسیل زیادی دارد. تعداد نفرات در خط شروع 
نفرات  انتخاب  در  منِ سرمربی  به  که حتماً  باشد  این ها  از  بیشتر  باید 

می تواند کمک زیادی کند تا بتوانیم استعدادهای بیشتری را ببینیم.
حتماً  می کنند،  رقابت  و  هستند  که  نفراتی  از  داد:  ادامه  وی 
حمایت می کنیم و در کنارش تلاش خواهیم کرد که جوانگرایی کنیم 
و جوانان هم ورود کنند. ما تصمیم داریم که امسال 4 مسابقه برگزار 
کنیم که قطعاً سه رقابت بر روی رنکینگ تاثیرگذار است و افرادی 
که رنکینگ بالایی را دریافت می کنند، به تیم ملی هم ورود خواهند 
کرد. همین الان هم با همکاری فدراسیون، به اندازه ای دست مرا باز 

گذاشته اند که بتوانم افراد مستعد را به تیم ملی دعوت کنم.
نفرات  حضور  درباره  کمان  با  پاراتیراندازی  ملی  تیم  سرمربی 
باسابقه در مسابقات آزاد که در سال های قبل حضور نداشتند، گفت: 
دلیلش این است که درهای تیم ملی باز شده است. این اردویی که 
گذشت، چهارمین اردو بود. من همه سعی و تلاشم را کردم و از انجمن 
و فدراسیون که به من اجازه دادند درهای تیم ملی را باز کنیم، تشکر 
مستعد  بدانیم  که  شرایطی  هر  با  کسی  هر  داریم  سعی  ما  می کنم. 
قهرمانی است و در مسیر قهرمانی قرار می گیرد را در کنار تیم ملی 
بیاوریم و تمرین بدهیم. حتی تمرینات این نفرات در خارج از اردوی 

تیم ملی تیم هم رصد می شود که از مدار و مسیر خارج نشوند.
آزاد  مسابقات  در  نیز  پارالمپیکی ها  نفرات  اینکه  بیان  با  نعمتی 
حضور داشتند و حضورشان برای سایر ورزشکاران ایجاد انگیزه می کرد، 
در پاسخ به این سوال که »آیا موضوع تغییر نسل که پس از پارالمپیک 
مطح می شود، در پاراتیراندازی با کمان اجرا خواهد شد یا خیر؟« گفت: 
ما بنا نداریم که کل شاکله تیم را تغییر بدهیم. تیم ما حتماً باید یک 
لیدر داشته باشد، چون قهرمانان و رکوردداران خیلی خوبی داریم. من 
به عنوان سرمربی این تیم وظیفه دارم جوانان را بیاورم و کنار بزرگان 
آنها  از  بگیرند،  قرار  هستند،  قهرمانی  مسیر  در  که  تیم  قدیم های  و 

بیاموزند و رشد و رقابت کنند تا بهترین تیم را داشته باشیم.
 W1 نفرات جدید عنوان کرد: در کلاس وی درباره کلاس بندی 
بسیار  و  دارند  به کلاس بندی  نیاز  که  کرده ایم  دعوت  را  نفراتی  الان 
نماینده ای  کلاس  این  در  سال ها  هستیم.  کلاس  این  به  امیدوار  هم 
الان  اما  انجام می شد،  نفر  فقط روی یک  و سرمایه گذاری  نداشته ایم 
خوشبختانه این اتفاق افتاده و درهای تیم ملی باز نگه داشتیم تا نفرات 
مستعد را دعوت کنیم، به ویژه در بخش بانوان که به دنبال آن هستیم 
تا به برابری برسیم و همه اینها کمک می کند که به آینده امیدوارتر 
باشیم. نعمتی در پایان در پاسخ به این سوال که آیا قبل از مسابقات 
جهانی در شهریور ماه، اعزام دیگری در دستور کار قرار دارد یا خیر؟ 
گفت: خیلی امیدوار هستیم که به مسابقات قهرمانی آسیا که ماه آینده 
البته قطعا یک سری محدودیتها را داریم  در چین است، اعزام شویم. 
چون تیم هنوز آنطور که باید و شاید آماده نیست و باید تصمیم گیری 
شود که آیا با نفرات حداکثر اعزام می شویم یا نفراتی اعزام می شوند که 
هنوز کلاس بندی نشده اند و باید تعیین تکلیف شوند. این را با مشورت 

کمیته فنی، کادر فنی و فدراسیون انجام خواهیم داد.
قهرمانی پدیده اردبیلی در لیما

حسین یزدانی قویترین نوجوان جهان شد
دوضرب  حرکت  در  اقتدار  با  ایران  نوجوانان  وزنه برداری  پدیده 
یزدانی  حسین  شد.  شناخته  جهان  مرد  قویترین  به عنوان  مجموع  و 
وزنه بردار 1۷ ساله اردبیلی با اقتدار و با 11 کیلوگرم اختلاف نسبت به 
نزدیک ترین رقیبش، قهرمان دسته فوق سنگین نوجوانان جهان شد و 
عنوان قویترین وزنه بردار نوجوان رقابتهای جهانی پرو را به دست آورد. 
یزدانی در حرکت یک ضرب با مهار وزنه 144 کیلوگرم بعد از نمایندگان 
ارمنستان)هوانسیان( و کاراوائف از روسیه که به ترتیب 1۵۰ و 14۷ را 
مهار کرده بودند در جایگاه سوم ایستاد و مدال برنز گرفت. با این حال 
یزدانی در دوضرب نشان داد قویترین فوق سنگین نوجوانان جهان از 
کار  کیلوگرم  وزنه 1۸۰  مهار  با  اول  در همان حرکت  او  است.   ایران 
رقبای خود را یک سره کرد و در ادامه با مهار وزنه 1۹۰ کیلوگرم قدرت 
نمایندگان  به  نسبت  اختلاف  کیلوگرم   11 با  و  کشید  رخ  به  را  خود 
ارمنستان و روسیه روی سکوی قهرمانی ایستاد و دو طلای خوشرنگ 
دوضرب و مجموع را به دست آورد. یزدانی پس از کسب عنوان قهرمانی 

به سبک علیرضا یوسفی روی تخته لیما تاج گذاری کرد.
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راکی در آستانه مرگ بود؛ او مرا پودر کرد!
سیلوستر استالونه،  بازیگر کهنه کار فیلم های اکشن مدعی 
شد در یکی از سکانس های فصل چهارم راکی، فاصله چندانی 
به  استالونه  سیلوستر   ،1۹۸۰ دهه  ابتدای  از  نداشت.  مرگ  با 
بازیگر  این  تبدیل شد.  اکشن  یک اسطوره در دنیای سینمای 
اثر خود  زمان،  آن  بازیگران  دیگر  و  آرنولد شوارتزنگر  کنار  در 
این  با  بر جای گذاشته است.  بینندگان  از  را در چندین نسل 
صحنه های  از  بسیاری  اجرای  بدانید  است  باورنکردنی  حال 
اکشن باعث ناامیدی او شده است. همانطور که ساعاتی پیش در 
یک مستند نتفلیکس فاش شد، فیلمبرداری فصل چهارم راکی 
چنان پر حادثه بود که حتی استالونه نزدیک به مرگ بوده است.

طبق گفته استالونه، دولف لاندگرن، یکی دیگر از ستارگان 
این فیلم، در یکی  از صحنه ها چنان مشت محکمی به او زد که 
کاملًا ناک اوت شد. این بازیگر کهنه کار در خصوص آن صحنه 
زمانی  اتفاق  این  کرد.  پودر  به  تبدیل  را  من  مشت  آن  گفت: 
افتاد که ما در حال فیلمبرداری یکی از سکانس های مبارزه بین 

شخصیت های مربوطه خود، ایوان دراگو و راکی   بالبوآ بودیم.
وی  ی استود از  آمبولانس  با  بلافاصله  سپس  استالونه 
مونیکا،  نتا  ا س در  بیمارستانی  به  کلمبیا  بریتیش  ونکوور، 
کالیفرنیا اعزام شد. او در خصوص آن شب عجیب و غریب 
اضافه کرد: در اواخر همان شب، قلبم شروع به متورم شدن 
کرد و این همان چیزی است که وقتی قلب قفسه سینه را 
لمس می کند، اتفاق می افتد. فشار خون من به 26۰ افزایش 
یافت و فکر می کردم دارم با فرشته ها صحبت می کنم. چیز 
بعدی که به یاد می آورم این بود که تصور می کردم در بخش 

بودم. راهبه ها  محاصره  در  ویژه  مراقبتهای 
انجام  به  مجبور  تاکنون  استالونه  سیلوستر  آنکه  جالب 
در  او  »بی مصرف ها«  در  است.  شده  جراحی  عمل  چندین 
که  فیلمی  گرفت.  قرار  جراحی  عمل  تحت  هفت بار  مجموع 
خودش در خصوص آن گفت: من هرگز پس از بی مصرف های 
یک بهبود نیافتم. بعد از آن فیلم، دیگر از نظر فیزیکی مثل 
این  انجام  برای  که  داده ام  هشدار  مردم  به  من  نبودم.  قبل 

نکنید. کاری  شیرین  خودتان  با  صحنه ها 
جدیدترین رده بندی فدراسیون جهانی اعلام شد

آرین همچنان در صدر رنکینگ 
تکواندوی دنیا

فدراسیون  از سوی  تکواندو  المپیکی های  رنکینگ جدید 
تغییراتی  با  ایران  تکواندوکاران  جایگاه  که  شد  اعلام  جهانی 
تکواندو،  جهانی  فدراسیون  سایت  اعلام  اساس  بر  بود.  همراه 
احتساب  با   2۰2۵ مه  ماه  آغاز  در  تکواندوکاران  رنکینگ 
جام  رقابت های  جمله  از  بین المللی  تورنمنت های  امتیازات 
باشگاه های  جام  و  آسیا  قاره  در  جهانی  فدراسیون  ریاست 
آسیا اعلام و جایگاه تکواندوکاران در 2 گروه بانوان و آقایان با 

شد. همراه  تغییراتی 
*در وزن ۵۸- کیلوگرم مردان »سینا محترمی« با 4۰ امتیاز 
با  زندی  ابوالفضل  گرفت.  قرار  رده بندی  چهارم  و  بیست  رده  در 

ایستاد. رده 43  در  امتیاز  کسب 3۰.۸۰ 
*در وزن 6۸- کیلوگرم، امیرسینا بختیاری با درخشش در 
 4۷.2۰ آسیا  باشگاه های  جام  و  جهانی  فدراسیون  ریاست  جام 
امتیاز گرفت و با جهش 141 پله ای به رتبه سیزدهم صعود کرد. 
مهدی حاجی موسائی با کسب 32.۰۰ امتیاز به رده سی و سوم 
رفت. متین رضایی با کسب 26.۷۰ امتیاز در رده چهل و سوم 

همین وزن قرار گرفت. 
*مهران برخورداری در وزن ۸۰- کیلوگرم با 122.16 امتیاز 
با یک پله صعود در رده دوم قرار گرفته است. امیررضا صادقیان با 

جهش 16۸ پله ای با 2۷.6۰ امتیاز  به رتبه سی و سوم رفت.
*آرین سلیمی همچنان با 2۰۰ امتیاز جایگاه نخست جدول 
در وزن ۸۰+ کیلوگرم را از آن خود کرده است. محمدحسین یزدانی 
یازدهم جدول  امتیاز در رده  با 4۷.2۰  که تغییر وزن داده است، 
رده بندی ایستاد. امیرمحمد اشرافی  با کسب 46.۰۰ امتیاز در رده 

دوازدهم قرار گرفت.
با  کیلوگرم   -4۹ وزن  در  نعمت زاده  مبینا  بانوان  گروه  در   *
گرفت؛  قرار  رده سوم  در  پله صعود  یک  و  امتیاز  کسب 114.۰۰ 
سعیده نصیری 4۸.۰۰ امتیاز گرفت و با جهش ۹۵ پله ای در رده 
سیزدهم ایستاد. »غزال هوشمند« با 4۰.۰۰ امتیاز در ردیف  بیستم 

دارد. قرار  جدول رده بندی 
 13۰.۰۸ با  همچنان  کیلوگرم   -۵۷ وزن  در  کیانی  ناهید   *
نسترن  است.  داده  اختصاص  خود  به  را  جدول  دوم  رتبه  امتیاز 

گرفت. قرار   2۷ رتبه  در  امتیاز   3۰.۰۸ با  ولی زاده 
* در وزن 6۷- کیلوگرم، »ساغر مرادی« با 46.۸۰ امتیاز و دو 
پله صعود در رده پانزدهم ایستاد و ملیکا میرحسینی در این وزن با 

24.4۸ امتیاز در رتبه 42 قرار گرفت.

دختر نقره ای تکواندو مهمان وزیر ورزش
خوشرنگ ترین  دارنده  کیانی،  ناهید  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
مدال تاریخ ورزش زنان ایران در المپیک دیدار کرد. احمد دنیامالی 
ناهید  با  اردیبهشت ماه، نشستی  از ظهر دیروز دوشنبه 1۵  پیش 
کیانی، نایب قهرمان بازیهای المپیک 2۰24 داشت تا از نزدیک در 

جریان برنامه های عضو تیم ملی تکواندوی بانوان قرار بگیرد.
در  نیز  را  آسیا  و  جهان  تکواندوی  قهرمانی  عنوان  که  کیانی 
کارنامه دارد، با کسب نشان نقره در المپیک پاریس، بالاترین مدال 
این بازیها را برای ورزش زنان ایران به دست آورده است. وی در 
روزهای اخیر به دلیل شایعه اختلاف با مبینا نعمت زاده و ماجرای 
جهانی  فدراسیون   ریاست  جام  در  خود  حریف  با  ندادن  دست 

بود. قرار گرفته  رسانه ها  توجه  مورد  تکواندو 
المپیک  بازیهای  در  کیانی  ناهید  مدال  به  اشاره  با  دنیامالی 
گفت: مدال آوران المپیک چهره های خاصی هستند و سرمایه کشور 
در  مدال آوری ها  این  اگر  که  این  خصوص  به  می آیند.  حساب  به 
حوزه ورزش بانوان باشد. یکی از آرزوهای خود من به شخصه این 
است که بتوانیم در المپیک 2۰2۸ لس آنجلس اولین مدال طلای 
این است  ما  بنابراین وظیفه  آوریم.  به دست  را  ایران  زنان  ورزش 
که با برقراری آرامش و رصد کردن برنامه  فدراسیون ها، به گونه ای 
شرایط را پیش ببریم که بتوانیم در المپیک در بخش بانوان مدال 
کسب کنیم. وی با بیان اینکه مسئولیت ورزشکاران ملی پوش بعد 
از کسب مدال در المپیک بیشتر می شود، افزود: وقتی ورزشکاری 
تازه سختی هایش شروع می شود، چرا  المپیک مدال می گیرد،  در 
که باید همه جوره فضا را مدیریت کند تا بتواند مسیر قهرمانی اش 
را برای المپیک های بعدی ادامه بدهد. تکواندوی زنان ما جای خود 
را در سبد مدالی کاروان ورزش کشور در المپیک باز کرده است. با 
توجه به این موضوع باید از تمام ظرفیت ها استفاده کنیم تا به دور 

از هر گونه حاشیه ای، از این فرصت بزرگ صیانت کنیم.
با  ادامه  در  نیز  جهان  زنان  تکواندوی  قهرمان  کیانی،  ناهید 
ورزش  وزیر  سوی  از  دوستانه  دیدار  این  دادن  ترتیب  از  قدردانی 
تمرینات حرفه اش  بتواند سخت  که  کرد  امیدواری  ابراز  جوانان  و 
پاریس، حضوری قدرتمند در  المپیک  تا همچون  پیگیری کند  را 

باشد. داشته  آنجلس  لس   2۰2۸ بازیهای 

مثلث کمیته فنی جام تختی معرفی شد
اعضای کمیته فنی رقابتهای بین المللی کشتی آزاد جام تختی در اصفهان معرفی شدند.  چهل و پنجمین دوره رقابتهای بین المللی کشتی آزاد جام جهان پهلوان غلامرضا تختی و یکی از مراحل چرخه انتخابی تیم ملی روزهای 1۸ و 1۹ 
اردیبهشت ماه در شهر اصفهان برگزار می شود. این رقابتها با حضور کشتی گیران نامداری برگزار خواهد شد و به ویژه در رشته کشتی آزاد از اهمیت بالایی در اکثر اوزان برای تصاحب دوبنده تیم ملی در مسابقات جهانی 2۰2۵ کرواسی خواهد 

داشت.  طبق اعلام فدراسیون پژمان درستکار، غلامرضا محمدی و محمد طلایی به عنوان اعضای کمیته فنی این مسابقات معرفی شدند و علاوه بر سرمربی تیم ملی دو مربی نامدار دیگر نیز عملکرد کشتی گیران را زیر نظر خواهند گرفت.

اسامی  حالی  در  کشتی  فدراسیون 
کشتی گیران واجد شرایط شرکت در جام 
تختی را منتشر کرده که اولتیماتومی نیز 

به آنها داده است.
اسامی  و  برگزاری  بخشنامه 
این  در  حضور  شرایط  واجد  کشتی گیران 
اردیبهشت   1۹ و   1۸ روزهای  که  مسابقات 
ماه در شهر اصفهان برگزار می شود، از سوی 
فدراسیون کشتی اعلام شد. طبق بخشنامه 
اعلامی مسابقات در 2 روز بر روی 2 تشک 
کشتی گیران  همچنین  و  شد  خواهد  برگزار 
اما  داشت.  خواهند  وزنی  ارفاق  کیلوگرم   2
که  کشتی گیرانی  کرده  اعلام  فدراسیون 
در  دارند  را  مسابقات  این  در  حضور  جواز 
بدون  مسابقات  این  در  عدم شرکت  صورت 
مجوز فدراسیون کشتی و کادر فنی تیم ملی 
معرفی  انضباطی  کمیته  به  آزاد  بزرگسالان 
تا صدور رای قطعی حق شرکت در هیچ  و 
کشور  کشتی  لیگ های  جمله  از  مسابقه ای 
این در حالی است که طی یکی،  ندارند.  را 
دو روز اخیر شایعاتی مبنی بر غیبت کامران 
قاسمپور به دلیل ابتلا به بیماری کرونا مطرح 
این  نتایج  عنوان شده  است. همچنین  شده 
کشتی  ملی  تیم  انتخاب  بر  علاوه  مسابقات 
انتخابی  اوزان  از  برخی  در  بزرگسالان  آزاد 
تیم ملی کشتی آزاد زیر 23 سال و جوانان 
واجد  کشتی گیران  اسامی  می باشد.  نیز 
شرایط شرکت در مسابقات کشتی آزاد جام 

است: زیر  شرح  به  تختی 
)مازندران(،  مومنی  علی  کیلوگرم:   ۵۷  *
رضائی  هادی  )مازندران(،  والی زاده  میلاد 

)قم(، علیرضاسرلک)لرستان(، رامین قلی نیا 
)مازندران( یحیی پور  علی  و  )گیلان( 

)مازندران(،  مومنی  رضا  کیلوگرم:   61  *
علی  )مازندران(،  خواری  ابراهیم 
جعفریان  سیدعرفان  )تهران(،  قلی زادگان 
پوریا  )البرز(،  رحیمی  مهدی  )مازندران(، 
عظیمی  سیدعلی  کاظمی)مازندران(، 
)تهران(،  محمدرضا اسدی  )کرمانشاه(، 
احمدرضا  و  )مازندران(  خاطری  اهورا 

)لرستان( رحیم نیا 
* 6۵ کیلوگرم: یاسین رضائی )مازندران(، 
داریوش حضرت قلیزاده)خراسان شمالی(، 

پویا  )لرستان(،  سبزعلی  امیرحسین 
نعمتی  پیمان  )مازندران(،  کاکوئی 
)مازندران(، آرمین حبیب زاده )مازندران( 

پیردایه)لرستان( سجاد  و 
)مازندران(،  خلیلی  سینا  کیلوگرم:   ۷۰  *
محمدرضا  )مازندارن(،  ابراهیم زاده  عباس 
خرمدل)تهران(،  علی  )لرستان(،  شاکری 
اکبرفضلی  علی  )مازندران(،  الهی  ابراهیم 
قیاسی)لرستان(،  مرتضی  )مازندران(، 
عموزاد  محمدعلی  )تهران(،  حیدری  محمد 
)مازندران(، داریوش ولی زاده)همدان(، عرفان 
نجف نژاد )آ.شرقی( و رحمان رحیم پور)فارس(

)تهران(،  امامی  یونس  کیلوگرم:   ۷4  *
امیرمحمد یزدانی )مازندران(، حسین ابوذری 
)البرز(،  محمدآقایی  حسین  )مازندران(، 
آرشاویر اسماعیلی )مازندران(، محمد بخشی 
علی  شامی)البرز(،  امیرحسین  )مازندران(، 
و  کرم پور)تهران(  علی  )مازندران(،  رضائی 

)لرستان( ممیوند  محمدمهدی 
یوسفی)تهران(،  مهدی  کیلوگرم:   ۷۹  *
الهی  عرفان  )مازندران(،  بابائی  فریبرز 
عبادی)خوزستان(،  جمال  )مازندران(، 
علیرضا کریمی )تهران(، سبحان رحمانی 
اکبری)البرز(،  محسن  )مازندران(، 

عبدالله  و  )تهران(  شمسی پور  ابوالفضل 
)مازندران( اعظمی  شیخ 

قاسم پور   کامران  کیلوگرم:   ۸6  *
)مازندران(،  رحمانی  ابوالفضل  )مازندران(، 
محمدحسین نوروزیان )کردستان(، محسن 
کاووسی  امیرحسین  )مازندران(،  رضائی 
اسماعیل زاده)تهران(،  وحید  )مازندران(، 
محسن کوچ نژاد )گلستان(، رضا سلیمانیان 
)کرمان( جهانشاهی  فرزاد  و  )مازندران( 

عظیمی  محمدمبین  کیلوگرم:   ۹2  *
پوررجب)مازندران(،  فاضل  )کردستان(، 
)تهران(، مسعود  محمدحسین میرباغبان 
مددی )البرز(، بهنام سرابی )تهران(، جواد 
فتح خانی)تهران( و توحید نوری )تهران(

* ۹۷ کیلوگرم: مجتبی گلیج )مازندران(، 
بذری  احمد  بابالو)تهران(،  ابوالفضل 
)مازندران(،  علیزاده  عرفان  )مازندران(، 
امید  )همدان(،  حاجیلوئیان  مهدی 
)البرز(، ارشک محبی)کرمانشاه(،  کریمی 
مصطفی  و  )مازندران(  رکابی  علیرضا 

رضوی( )خراسان  نجفی 
زارع  امیرحسین  کیلوگرم:   12۵  *
)گیلان(،  معصومی  امیررضا  )مازندران(، 
مرتضی  )مازندران(،  هاشمی  سیدمهدی 
بوداغی  سجاد  محمدزاده)آ.شرقی(،  جان 
بیگی)تهران(،  محمدرضا  )مازندران(، 
یدالله  )مازندران(،  صحرائی  سیدامیررضا 
محبی)کرمانشاه(، رضا صارمی )لرستان(، 
رضوی(،  )خراسان  طغانی  مصطفی 
ابوالفضل  و  )مازندران(  لطفی  محمدرضا 

محمدنژاد)تهران(

اصفهان  استان  رئیس هیئت کشتی 
بین المللی  رقابتهای  تماشای  کرد  اعلام 

است. رایگان  تختی  جام  آزاد  کشتی 
رقابتهای  دوره  پنجمین  و  چهل 
جهان  جام  آزاد  کشتی  بین المللی 
مراحل  از  یکی  و  تختی  پهلوان غلامرضا 
 1۸ روزهای  ملی  تیم  انتخابی  چرخه 
اصفهان  شهر  در  ماه  اردیبهشت   1۹ و 
برگزار می شود. مصطفی میرزایی، رئیس 
هیئت کشتی استان اصفهان و سرپرست 
برگزاری چهل و پنجمین دوره رقابتهای 
گفت:  تختی  جام  آزاد  بین المللی کشتی 
شهرهای  از  یکی  به عنوان  اصفهان  شهر 
و جهان، چندین  ایران  مطرح  و  تاریخی 

بزرگ  مسابقات  میزبان  که  بود  سال 
کشتی نشده بود و خوشحالیم که امسال 
میزبانی رقابت های بین المللی کشتی آزاد 

گرفتیم. برعهده  را  تختی  جام 
این  اینکه  خصوص  در  میرزایی 
می شود  برگزار  سالن  کدام  در  رقابتها 
گفت: سالن شش هزار نفری حماسه 2۵ 
آبان ورزشگاه نقش جهان اصفهان میزبان 
این مسابقات بزرگ است و طی تصمیمی 
که در هیئت رئیسه کشتی استان گرفتیم 
خوب  استقبال  جهت  به  شد  این  بر  بنا 
مردم، تماشای این رقابت ها رایگان باشد.

شده  انجام  تمهیدات  مورد  در  وی 
این مسابقات  در مورد بهتر برگزار شدن 

بین  خوبی  تعامل  و  همکاری  گفت: 
دستگاه ها و نهادهای مختلف وجود دارد، 
برای  ویژه ای  کمک  اصفهان  شهرداری 
و  بنر  و  کرده  رقابت ها  این  اطلاع رسانی 
نقاط  اکثر  در  رقابت ها  این  پوسترهای 
از  اینکه  اصفهان نصب شده، ضمن  شهر 
ظرفیت های تلویزیون های شهری و سایر 
استفاده  نیز  شهر  پرجمعیت  مکان های 
استان  کشتی  هیئت  رئیس  است.  شده 
اصفهان در مورد حضور تیم های خارجی 
در این رقابت ها گفت: تمام سعی خود را 
کردیم مسابقات جام تختی در حد جایگاه 
انجام شود و به  ایران  این قهرمان بزرگ 
برای  مختلفی  کشورهای  از  دلیل  همین 

حضور در این رقابت ها دعوت کردیم که 
ترکیه،  روسیه،  تاکنون حضور 1۰ کشور 
هند، ارمنستان، قرقیزستان، تاجیکستان، 
افغانستان و هلند در  ترکمنستان، عراق، 

است. شده  قطعی  مسابقات  این 
و  اسکان  شرایط  مورد  در  میرزایی 
 ۵ هتل های  گفت:  مهمانان  از  پذیرایی 
ستاره و 4 ستاره را برای اسکان مهمانان، 
در  اجرایی  عوامل  و  داوران  ورزشکاران، 
شهر  ظرفیت  خوشبختانه  گرفته ایم.  نظر 
برای  بودن  توریستی  دلیل  به  اصفهان 
و  است  خوب  بسیار  مهمانان  از  میزبانی 
امیدوارم اصفهان میزبان شایسته ای برای 

باشد. تختی  جام 

مسابقات  این  مهمانان  مورد  در  وی 
عنوان کرد: از چند تن از وزرا و مسئولین 
برای  کشورها  سفرای  همچنین  و  ارشد 
حضور در این مسابقات دعوت کرده ایم و 
قرار است مهمانانی نیز از اتحادیه جهانی 

باشیم. کشتی داشته 
چیز  همه  گفت:  پایان  در  میرزایی 
مهیای برگزاری یک جام بسیار باشکوه در 
تماشاگران  که  امیدوارم  و  است  اصفهان 
فهیم و مهمان نواز اصفهانی با حضور گرم 
را  خود  علاقه  مسابقات  سالن  در  خود 
این  و  دهند  نشان  کشور  اول  ورزش  به 
رقابت ها باعث شود تا شاهد یک پیشرفت 

باشیم. اصفهان  کشتی  در  خوب 

تغییر  از  کشورمان  والیبال  ملی  تیم  سرپرست 
برنامه ملی پوشان و سفر مستقیم تیم ملی از ایتالیا 
تیم  سرپرست  خبر  امیر خوش،  داد.  خبر  برزیل  به 
والیبال  ملی  تیم  آماده سازی  برنامه  ملی درخصوص 
و  پیاتزا  با  که  جلسه ای  طبق  اظهارداشت:  ایران 
توتولو داشتیم و با توجه به برنامه های پروازی و الزام 
کوتاهی  منظور  به  اروپایی  ایرلاین های  از  استفاده 
والیبال  ملی  تیم  بازیکنان،  کمتر  خستگی  و  مسیر 
کشورمان هشتم خرداد تهران را به مقصد پادووا ترک 
خواهد کرد و پس از اردوی یک هفته ای در ایتالیا و 
این کشور  با تیم ملی  برگزاری چند دیدار دوستانه 

و  زمان  اختلاف  مشکلات  کردن  برطرف  منظور  به 
از  زودتر  روز  سه  خردادماه    16 لگ،  جت  شرایط 
موعد یعنی ۵ روز قبل از مسابقه اول ایران در لیگ 

خواهد شد. ریو  عازم  والیبال  ملتهای 
وی ادامه داد: بر این اساس تصمیم گرفتیم که 
به جای اینکه در برنامه سفری متعدد و شلوغ ابتدا 
به ایتالیا، سپس به آرژانتین و چند روز بعد به برزیل 
برویم، یک روز دیرتر به ایتالیا بریم و چند روز بیشتر 
در ایتالیا اردوی آمادگی داشته باشیم و سپس برای 
به  بازیکنان چند روز زودتر  برطرف شدن جت لگ 
را  خود  دوستانه  بازی های  آنجا  در  و  برویم  برزیل 

کنیم. برگزار 
خاطرنشان  ایران  والیبال  ملی  تیم  سرپرست 
کرد: تیم ملی از برزیل هم بلافاصله به بلگراد خواهد 
و  داشت  خواهیم  آنجا  در  روزه  چند  اردوی  و  رفت 
ایران  به  ملت ها  لیگ  دوم  هفته  در  حضور  از  پس 
می کنیم  تمرین  و  استراحت  مدتی  و  می گردیم  باز 
و  آمادگی  اردوی  یک  برگزاری  برای  قوا  تمام  با  و 
در  قدرتمند  حضوری  برای  دوستانه  بازی های 
تا  لهستان خواهیم رفت  به  لیگ ملت ها  هفته سوم 
نهایی  مرحله  به  صعود  برای  وجود  تمام  با  بتوانیم 
مرحله  کنیم.  تلاش   2۰2۵ والیبال  ملت های  لیگ 

با حضور  مقدماتی لیگ ملتهای مردان سال 2۰2۵ 
کوبا،  صربستان،  آرژانتین،  ایتالیا،  ایران،  تیم   1۸
ژاپن، برزیل، ترکیه، بلغارستان، هلند، آلمان، فرانسه، 
چین  و  اوکراین  اسلوونی،  لهستان،  کانادا،  آمریکا، 
برگزار می شود. مردان والیبال ایران در هفته نخست 
مرحله مقدماتی )21 تا 2۵ خرداد( به مصاف برزیل، 
آمریکا، اسلوونی و اوکراین می رود، در هفته دوم و در 
شهر بلگراد )4 تا ۸ تیر( مقابل صربستان، آرژانتین، 
آخرین  در  و  کرد  خواهد  صف آرایی  هلند  و  آلمان 
هفته مرحله مقدماتی )24 تا 2۹ تیر( مقابل لهستان، 

رفت. خواهد  میدان  به  بلغارستان  و  فرانسه  چین، 

برنامه تیم ملی والیبال تغییر کرد

هر کشتی گیری روی تشک نیاید، محروم می شود

اولتیماتوم جدی فدراسیون کشتی به غایبان جام تختی

حضور قطعی کشتی گیران 10 کشور در جام تختی

باشگاه شهداب یزد اجازه حضور خاویر کنسپسیون در لیگ قهرمانان آسیا را صادر کرد. باشگاه 
شهداب یزد با حضور خاویر اکتاویو کنسپسیون، بازیکن کوبایی و ملی پوش این تیم در ترکیب نماینده 
ایران در رقابتهای لیگ قهرمانان آسیا موافقت کرد. این تصمیم در پی درخواست فدراسیون والیبال و 
هماهنگی های صورت گرفته توسط مدیربرنامه های داخلی و بین المللی این بازیکن اتخاذ شد. باشگاه 
شهداب یزد اعلام کرد که مدیریت باشگاه با هدف حمایت از موفقیت نماینده ایران در جام باشگاه های 
آسیا، همکاری لازم را انجام داده و با صدور تاییدیه رسمی، مجوز حضور کنسپسیون در تیم فولاد 
سیرجان را صادر کرده است. با توجه به توانایی های برجسته خاویر کنسپسیون در خط دفاع میانی، 
انتظار می رود که حضور او بتواند نقش مهمی در تقویت ترکیب فولاد سیرجان ایفا کند و به افزایش 

شانس تیم ایرانی برای دستیابی به نتایج درخشان در این رقابتها منجر شود.

شهداب رضایت داد

  خاویر
 با فولاد 

 در
 آسیا

عجیبی  شکل  به  فینال  دوم  بازی  در  لوبلین  لوک 
در  لهستان  لوبلین  لوک  تیم  کوبید.   هم  در  را  رقیبش 
دومین دیدار فینال پلاس لیگا بار دیگر نمایشی مقتدرانه 
مقابل  برصفر   3 قاطع  نتیجه  با  و  گذاشت  جا  به  خود  از 
قهرمانی  به  دیگر  گام  یک  تا  رسید  پیروزی  به  زاویرِچه 
دو  در  دیدار،  این  در  لئون  ویلفردو  یاران  شود.  نزدیک تر 
ست با نتایج سنگین 2۵-14 حریف خود را در هم کوبیدند 
و نشان دادند که در اوج آمادگی و هماهنگی قرار دارند. 
در این مسابقه ویلفردو لئون، ستاره تیم ملی لهستان و 
دریافت کننده توانمند لوک لوبلین، عنوان MVP را به خود 
با حملات مهارنشدنی و دریافت های  اختصاص داد. لئون 

بار  و  کرد  ایفا  تیمش  پیروزی  در  کلیدی  نقش  کم نقص، 
دیگر ارزش بالای خود را در ترکیب قدرتمند لوک لوبلین 
به نمایش گذاشت. تیم لوبلین که با ستاره هایی چون لئون 
و سیمون درخشیده، در فازهای مختلف بازی از حمله و 

سرویس گرفته تا دفاع روی تور، برتری مطلق داشت.
اکنون تیم لوک لوبلین تنها یک پیروزی تا قهرمانی در 
پلاس لیگا فاصله دارد و اگر در دیدار سوم که روز چهارشنبه در 
سوسنوویتس برگزار می شود به برتری برسد، عنوان قهرمانی 
را به خود اختصاص خواهد داد. با توجه به عملکرد یک طرفه 
لوک در دو دیدار ابتدایی، بسیاری بازی دوم فینال را یکی از 
یک طرفه ترین سری های تاریخ لیگ والیبال لهستان می دانند.

تیم سانتوری به مقام قهرمانی رقابتهای لیگ برتر والیبال 
نمایشی  ارائه  با  سانبردز  سانتوری  تیم  یافت.  دست  ژاپن 
مقتدرانه در فینال دوم لیگ والیبال ژاپن )V.League( موفق 
شد با شکست 3 بر صفر جی تکت استینگز، عنوان قهرمانی 
این پیروزی که در  به خود اختصاص دهد.  را  این رقابت ها 
سالن مملو از جمعیت لالا آرنا و در حضور بیش از 11 هزار 
تماشاگر رقم خورد، دومین برد پیاپی سانبردز در سری فینال 

بود که قهرمانی را قطعی کرد.
با کسب  سانبردز،  روسی  موزرسکی، ستاره  دیمتری 
31 امتیاز درخشان ترین بازیکن زمین بود و نقش پررنگی 

در این قهرمانی ایفا کرد. در کنار او دیرماس با 13 امتیاز 
و ران تاکاشی با 1۰ امتیاز عملکرد قابل توجهی داشتند. 
در سمت مقابل، جی تکت با وجود بهره مندی از ستارگانی 
همچون کنتا میاورا )2۵ امتیاز(، لوکارلی و دی فالکو )هر 
کدام 1۹ امتیاز(، نتوانست مقاومت چندانی مقابل حریف 
قدرتمند خود داشته باشد. سانتوری سانبردز با این نمایش 
قدرتمند، حالا به عنوان یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در 
مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های آسیا که به میزبانی 
اوزاکا برگزار می شود، شناخته می شود و با روحیه ای بالا 

آماده درخشش در این رقابت های بین المللی است.

یک طرفه ترین فینال تاریخ والیبال لهستان 

خط و نشان غول ژاپنی برای عطایی و بقیه

حذف هر ۷ جودوکار ایران از مسابقات ترکیه
تمامی نمایندگان جودوی ایران در تورنمنت ترکیه از رسیدن به مدال بازماندند. در وزن 66- کیلوگرم، علی تقی زاده در همان 
مبارزه نخست مقابل حریف خود از قزاقستان باخت و حذف شد. در وزن ۷3- کیلوگرم، نیما خدابنده نیز در مبارزه نخست مقابل 
حریف خود از روسیه باخت و حذف شد. امیرحسین ولیزاده نیز در همین وزن پس از شکست حریف خود از مراکش، مقابل جودوکار 
آذربایجان شکست خورد و حذف شد. در وزن ۸1- کیلوگرم، محمدامین اشرفی با شکست مقابل حریف خود از گرجستان از دور 
رقابت ها کنار رفت. در وزن ۹۰- کیلوگرم، امیرعباس چوپان برابر حریفان خود از قزاقستان و گرجستان به برتری رسید اما در سومین 
مبارزه مقابل پاپوکیشویلی از گرجستان شکست خورد و راهی گروه بازنده ها شد اما در این مرحله نیز مقابل حریف فرانسوی تن به 
شکست داد و حذف شد. ابوالفضل محبی دیگر نماینده این وزن نیز با شکست برابر جودوکارانی از ژاپن و گرجستان، خیلی زود از 
دور رقابت ها کنار رفت. و در نهایت در وزن 1۰۰- کیلوگرم، علیرضا نیک سرشت پس از استراحت در دور نخست، مقابل نمایندگان 

بلغارستان و گرجستان به برتری رسید شد اما در دور چهارم مقابل بندالنی از گرجستان مغلوب شد و به گروه بازنده ها رفت. 
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احتمالورودسیستمVSبهفوتسالایران
تفاوتشباVARچیست؟

روز  چادرملو  و  استقلال  تیم  دو  دیدار  می رود.  استقلال  مصاف  به  کامل خود  نفرات  با  چادرملو 
پنج شنبه در ورزشگاه آزادی در شرایطی برگزار می شود که تمام نفرات چادرملو برای این دیدار آماده 
هستند.فراز فاطمی سرپرست چادرملو با اعلام این خبر گفت: تیم ما بدون مصدوم و محروم به مصاف 

استقلال خواهد رفت و هیچ یک از بازیکنان  مشکلی برای دیدار با استقلال ندارند.

چادرملو بدون 
مصدوم و محروم 
مقابل استقلال

اول  از  فوتسال  برتر  لیگ  در حالی که 
تلاش  از  زمزمه هایی  می شود،  آغاز  تیر 
فدراسیون برای ورود سیستم VS به گوش 
می رسد؛ سیستمی متفاوت از VAR که در 
می تواند  و  نمی خواهد  داور  دستگاه  پشت 
کند. بازبینی  را  تصمیمات حساس  برخی 

برتر  لیگ  جدید  فصل  رقابت های   
فوتسال از تاریخ یکم تیر آغاز خواهد شد. 
فدراسیون  می شود  شنیده  میان  این  در 
فوتبال و سازمان لیگ فوتسال همه تلاش 
به  مجهز  را  برتر  لیگ  تا  می کنند  را  خود 
سیستم VS کنند. این کار توسط مسئولان 
اما مشخص نیست  در حال پیگیری است 
محمود  می آید.  ایران  به  زمانی  چه  که 
فوتسال،  داوران  آکادمی  مسئول  نصیرلو، 
این  ایسنا به توضیح کامل  با  در گفت وگو 
فناوری پرداخت و تأکید کرد بسیاری هنوز 

نکرده اند. را درک   VAR با  آن  تفاوت 
تفاوت  و   VS سیستم  درباره  نصیرلو، 
آن با VAR گفت: این سیستمی است که 
به تازگی در مسابقات فوتسال شکل گرفته، 
که  داریم   VS و  نداریم   VAR فوتسال  در 
در  می گوییم.   Video Support آن  به 
که  باشند  داورانی  باید  حتما   VAR اتاق 
واقع پشت  در  و  گرفته اند  را  آن  لایسنس 
سیستم علاوه بر کسی که اوپراتور آن است 
و کار سخت افزار سیستم را انجام می دهد، 
داوری  بازی  در  که  است  داورانی  وجود 
در  اما  است  داوری  آن ها  و شغل  کرده اند 
VS پشت سیستم، داوری نمی نشیند و این 
یک شخص است که با سخت افزار آن آشنا 
است. پس در VS کسی که پشت سیستم 
نباید داور باشد و این  قرار می گیرد حتما 

یک اختلاف بزرگ با VAR است .
ارشدترین مقام رسمی تیم باید 

تقاضای VS انجام دهد
درباره  ایران  فوتسال  باسابقه  داور 
قوانین این سیستم بیان کرد: برای مبحث 
باید  بازی  قبل  اینکه  مانند  داور سوم   VS
یک برگه تایم اوت به کادرفنی بدهد، یک 
تحویل  تیمی  هر  به   VS نام  به  برگه ای 
می دهد و سرمربی تیم به عنوان ارشدترین 
انجام   VS تقاضای  باید  تیم  رسمی  مقام 
دهد. اگر سرمربی حضور نداشت آن موقع 
نیمکت  روی  که  مقامی  ارشدترین  باید 

باشد.  داشته   VS تقاضای  است 
»VS« چهار مورد را بررسی می کند

در  سیستم  این  اینکه  درباره  نصیرلو 
چه مواردی کمک خواهد کرد عنوان کرد: 
یعنی  است؛  گل  بررسی  برای  مورد  اولین 
توپ به طور کامل از خط دروازه رد شده 
است  پنالتی  بررسی  مورد  دومین  یا خیر. 
یا  شده  گرفته  درستی  به  پنالتی  آیا  که 
اینکه خطای پنالتی رخ داده یا خیر. مورد 
بعدی کارت قرمز مستقیم است؛ کارت زرد 
قرمز  کارت  فقط  و  نمی شود  بررسی  دوم 
مستقیم است که امکان درخواست بررسی 
با VS دارد. مورد دیگر هم که VS بررسی 
به  منجر  که  است  اشتباهاتی  می کند 
بهره وری بالا می شود به این معنا که توپی 
و سپس  رد شده  یا طولی  از خط عرضی 
می تواند  تیم  آن  که  شده  تبدیل  گل  به 

درخواست VS دهد. همچنین ممکن است 
پیش از به ثمر رسیدن گل خطایی به نفع 
باشد که آن هم  تیم مقابل صورت گرفته 
دادن  رخ  مورد  آخرین  و  می شود  بررسی 
خطا یا عبور توپ از خط طولی یا عرضی 
است  داور  توسط  پنالتی  اعلام  از  پیش 
اگر  واقع  در  آن هم چک خواهد شد.  که 
مانند  بالا  بهره وری  به  منجر  که  اشتباهی 
ارشدترین  دهد،  رخ  شدن  گل  یا  پنالتی 
مقام تیم که روی نیمکت است می تواند در 

دهد.  VS درخواست  مورد  چهار  این 
هر تیم، در هر نیمه، یک درخواست!

می شود  که  دفعاتی  تعداد  درباره  وی 
درخواست بررسی با VS داد گفت: هر تیمی 
 VS می تواند در هر نیمه یک بار درخواست
بدهد. نیمه نخست، نیمه دوم و نیمه های 
وقت اضافه. اگر این درخواست VS که داده 
می شود مورد قبول قرار بگیرد مجددا برگه 
VS به آن ها داده می شود و می توانند یک 
بار دیگر در همان نیمه درخواست بدهند. 
اما اگر درخواست بدهند و این موضوع رد 
باز نمی گردد و تیم دیگر  شود دیگر برگه 
بررسی  درخواست  نیمه  آن  در  نمی تواند 

بدهد.
داوران اشتباهات تاثیرگذاری در این 

فصل نداشتند
درباره  فوتسال  باتجربه  داور  این 
که  فصلی  در  برتر  لیگ  داوران  عملکرد 
در  داوری  اشتباهات  کرد:  بیان  گذشت 
تاثیرگذار  تیم ها  سقوط  و  قهرمانی  روند 
همیشه  اشتباهات  که  گرچه  است؛  نبوده 
بود.  خواهد  هم  پس  این  از  و  دارد  وجود 
ممکن است این اشتباهات در فصلی کمتر 
تاثیرگذاری  اشتباهات  اما  باشد  بیشتر  یا 
که باعث سقوط یا قهرمانی تیمی شود، در 
از  نشان  این  که  نداشت  وجود  فصل  این 
عملکرد قابل قبول داوران ما بوده است. در 
فصل  پیش  که گذشت یک کلاس  فصلی 
برای داوران داشتیم که در بخش آمادگی 
باعث  که  بود  داوری  دانش  و  جسمانی 
بر  داوران  قضاوت  یکنواختی  و  هماهنگی 
داوران  کل  در  شد.  داوری  قوانین  اساس 

کردند. سپری  را  خوبی  فصل 
سخت افزار نامناسب داوران را به 

اشتباه می اندازد
او همچنین درباره کمبودهایی که در 
کرد:  اظهار  است  اثرگذار  داوران  عملکرد 
یکی از مواردی که در بخش داوری باعث 
می شود تا کمی داوران باعث چالش شوند 
و اشتباه کنند، وجود سخت افزار نامناسب 
سالیان  که  نامناسب  زمین  مانند  است. 
و  می کنیم  صحبت  آن  درباره  است  سال 
هیچ اتفاق قابل ملاحظه ای رخ نداده است. 
در  ما  ورزشی  سالن های  اینکه  به  باتوجه 
اختیار باشگاه ها نیست و در اختیار ادارات 
این  استان ها است مقداری در  کل ورزش 
خصوص مشکل داریم و هنوز سازمان لیگ 
نتوانسته اند  فوتبال  فدراسیون  و  فوتسال 
نسبت به اینکه سالن های ما شناسنامه دار 
باشند، اقدامی کنند. ارزیابی دقیق صورت 
نگرفته و این ساختار سخت افزاری نامناسب 

باعث عدم تمرکز داوران می شود.

پس از وقفه ای شش ساله، سومین دوره 
جام ملت های فوتسال زنان آسیا از سه شنبه 
آغاز  چین  میزبانی  به  اردیبهشت   ۱۶
هدف  با  ایران  ملی  تیم  که  جایی  می شود؛ 
جام  سهمیه  کسب  و  قهرمانی  هت تریک 
دوره  می گذارد.سومین  میدان  به  پا  جهانی 
جام ملت های فوتسال زنان آسیا از سه شنبه، 
۱۶ اردیبهشت به میزبانی چین آغاز می شود. 
کنفدراسیون  نظر  زیر  که  رقابت ها  این 
پس  می شود،  برگزار   )AFC( اسیا  فوتبال 
از چند سال وقفه، دوباره با حضور تیم های 
دوره  این  شد.در  خواهد  پیگیری  قاره  برتر 
گروه  سه  قالب  در  تیم   ۱۲ مسابقات  از 
تیم  رقابت می کنند.  یکدیگر  با  تیمی  چهار 
این  ایران که قهرمان دو دوره گذشته  ملی 
رقابت ها در سال های ۲۰۱۵ و ۲۰۱۸ است، 
در گروه دوم با ویتنام، هنگ کنگ و فیلیپین 
همگروه است و کار خود را از روز چهارشنبه، 
آغاز  فیلیپین  برابر  رقابت  با  اردیبهشت   ۱۷
خواهد کرد.گروه بندی این مسابقات به شرح 

است: زیر 
گروه اول: چین، ازبکستان، چین تایپه، 

استرالیا
هنگ کنگ،  ویتنام،  ایران،  دوم:  گروه 

فیلیپین
گروه سوم: تایلند، ژاپن، اندونزی، بحرین

همراه  به  گروه  هر  دوم  و  اول  تیم های 
چهارم  یک  مرحله  به  سوم  برتر  تیم  دو 

به  رقابت  آنجا  از  و  می کنند  صعود  نهایی 
صورت حذفی ادامه پیدا می کند؛ رقابتی که 
دوره  این  در  که  چرا  دارد  بالایی  حساسیت 
از مسابقات سه تیم برتر سهمیه اولین دوره 
جام جهانی فوتسال زنان را کسب می کنند. 
جهانی،  جام  میزبانی  دلیل  به  هم  فیلیپین 
ایران،  دارد.تیم های  را  رقابت ها  این  سهمیه 
ژاپن و تایلند سه تیم مدعی در جام ملت ها 
هستند که ایران و ژاپن فینال دو دوره قبل 
ایران در سال  این رقابت ها را برگزار کردند؛ 
۲۰۱۵ با یک گل و در سال ۲۰۱۸ با حساب 
شد.  قهرمان  و  داد  را شکست  ژاپن   ۲ بر   ۵
به  را  سوم  رتبه  دوره  دو  هر  در  هم  تایلند 
خود اختصاص داده است.بعد از سال ۲۰۱۸ 
این رقابت ها دیگر برگزار نشد. البته قرار بود 
۲۰۲۰ به میزبانی کویت آغاز شود اما به دلیل 
 AFC اینکه  تا  شد  لغو  کرونا  ویروس  شیوع 
تصمیم گرفت سومین دوره را در سال ۲۰۲۵ 

کند. برگزار 
برنامه رقابت های ایران در این مسابقات 
وقت  به  مسابقات  است)ساعت  زیر  شرح  به 

: ایران است( 
چهارشنبه ۱۷ اردیبهشت

ایران- فیلیپین، ساعت ۶و۳۰ صبح
جمعه ۱۹ اردیبهشت

هنگ کنگ- ایران، ساعت ۱۲و۳۰
یکشنبه ۲۱ اردیبهشت

ایران- ویتنام، ساعت ۱۲و۳۰

وجود  با  تیم  این  بازیکنان  می گوید  خرم آباد  خیبر  مدافع 
بقا در لیگ برتر همچنان با انگیزه کار خود را دنبال می کنند.

که  خرم آباد،  خیبر  تیم  باتجربه  مدافع  آقاجانپور،  محمد 
دفاعی  خط  در  و  داشته  حضور  تیم  این  در  دوم  نیم فصل  در 
با  تقابل  آستانه  در  حالا  داده،  ارائه  قبولی  قابل  نمایش های 
همچنین  و  بازیکنان  انگیزه  و  تیم  شرایط  درباره  پرسپولیس، 
بازی گذشته برابر استقلال خوزستان و تجربه زندگی در خرم آباد 

است. کرده  صحبت 
مقابل  خیبر  گذشته  هفته  دیدار  خصوص  در  آقاجانپور 
استقلال خوزستان که با تساوی بدون گل به پایان رسید، گفت: 
بازی بسیار سخت بود. من با خود بازیکنان استقلال خوزستان 
بازی  روز  ولی  نبود  اصلا گرم  که حرف می زدم، می گفتند هوا 

این شرایط خیلی  بازی کردن در  بود.  به 4۰ درجه رسیده  ما 
سخت است و واقعا نفس کشیدن هم سخت بود اما در نهایت 
یک امتیاز گرفتیم. شاید اگر داور خطا روی محمدجواد محمدی 
بازی می شدیم ولی عدالت در مورد  برنده  پنالتی را می گرفت، 

ما رعایت نشد.
وی در خصوص دیدار بعدی خیبر مقابل پرسپولیس گفت: 
خانه  داخل  بازی های  در  که  دیدید  و  شدیم  بهتر  روز  به  روز 
به گفتن من نیست و  نیاز  برنده شدیم.  بازی  بازی در ۵  از ۶ 
حتما هواداران خیبر ورزشگاه را پر می کنند و مثل همیشه از ما 
حمایت می کنند؛ هواداران مطمئن باشد مقابل پرسپولیس هم 

برای برد بازی می کنیم.
در  تیم  این  بازیکنان  بی انگیزگی  رد  ضمن  خیبر  مدافع 

هفته های پایانی بعد از بقا در لیگ برتر گفت: همانطور که گفتم 
از  اینکه صحبت  می کنیم.  تمرین  قبل  روز  از  بهتر  روز  هر  ما 
بی انگیزه شدن ما می شود، درست نیست چون ما در لیگ برتر 
و  تمرینی  روند  تاثیری روی  اصلا  این مسائل  و  بازی می کنیم 

ندارد. بازیکنان  حرفه ای 
 4 من  گفت:  آباد  خرم  در  زندگی  خصوص  در  آقاجانپور 
اما  بود  سرد  خیلی  هوا  آنجا  در  کردم،  زندگی  تبریز  در  سال 
فوتبال  مردم طرفدار  آباد هم  در خرم  داشتند؛  پرشوری  مردم 
هستند و خیبر را خیلی دوست دارند. بودن در کنار آنها برای 
من لذت بخش است ضمن آنکه اینجا آب و هوای خیلی خوبی 
دارد که شاید در ایران کمتر شهری چنین آب و هوایی داشته 

باشد.

رییس هیئت فوتبال استان:
نبودحمایتمالیمهمترینمشکلفوتبال

کهگیلویهوبویراحمداست
نبود  بویراحمد گفت:  و  استان کهگیلویه  فوتبال  رییس هیئت 

این استان است. راه فوتبال  حمایت مالی مهم ترین مشکل سد 
حمید کرمی کالوس در مورد جمعیت فوتبالیست های استان 
کهگیلویه و بویراحمد افزود: بانک اطلاعاتی جامعی از بازیکنان فوتبال 
خانم و آقا در استان نداریم بنابراین پیگیر ایجاد یک بانک اطلاعاتی 
جامع و قوی از بازیکنان، مربیان، داوران، مدیران و باشگاه ها هستیم 

که به زودی عملیاتی خواهد شد.
وی در رابطه مهم ترین مشکلاتی که سد راه فوتبال استان قرار 
خصوصی  بخش های  سوی  از  مالی  حمایت  نبود  اظهارکرد:  دارند، 
اولیه  لازم  زیرساخت های  نبود  دولت،  در  صنعتی  بخش های  و 
درآمدزایی هیئت های  و  مالی  منابع  و کمبود  بانوان  و  آقایان  برای 

هستند. استان  فوتبال  گیر  گریبان  مشکلات  شهرستانی 
رئیس هیئت فوتبال استان کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: 
ساماندهی  شهرستان ها،  ورزشی  هیئت های  به  سالانه  تقویم  ابلاغ 
برگزاری  آنها،  کردن  قانونمند  و  استان  سطح  در  فوتبال  مدارس 
لیگ  برگزاری  تقویم،  طبق  استانی  و  شهرستانی  بازی های  منظم 
ویژه  به  متفاوت  سطوح  مربیگری  دوره های  برگزاری  پیشکسوتان، 
کلاس های سطح آسیا، برگزاری کلاس داوری واستعدادیابی داوران 
برنامه  به بدنه فوتبال استان، تلاش و  و اضافه کردن داوران جوان 
ریزی و همکاری برای حضور مقتدرانه تیم های کشوری در مسابقات، 
توسعه زیرساخت های فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی با همکاری 
برای حضور یک  استان و تلاش  فوتبال  مالی هیات  منابع  و  دولت 
تیم فوتبال و یک تیم فوتسال بانوان در لیگ های کشوری از جمله 
برنامه های کوتاه مدت هیئت فوتبال استان کهگیلویه و بویراحمد 

برای سال پیش رو است.
یاسوج،  شهر  در  تمرین  سالن  یک  تنها  کرد:  بیان  کرمی 
مرکز استان کهگیلویه و بویراحمد در اختیار هیات وجود دارد که 
بامساعدت اداره کل ورزش و جوانان و پیگیری های ویژه این مهم 
ابتدای سال ۱4۰4 انجام شد و هم اکنون تحت عنوان خانه فوتسال 

است. فعالیت  حال  در  استان  این 
صنعت نفت آبادان - شهر راز شیراز

فرصتطلاییآبادانیهابرایصعود
تیم های فوتبال صنعت نفت آبادان و شهر راز شیراز از هفته 
جاری  هفته  سه شنبه  روز  فوتبال،  اول  دسته  لیگ  دوم  و  سی  
با  دارد  سعی  آبادان  نفت  که  می روند  هم  مصاف  به  حالی  در 
کند.۲  بیشتر  را  برای صعود  دیدار شانس خود  این  در  پیروزی 
تیم صنعت نفت آبادان و شهر راز شیراز، در دیداری حساس  در 
حالی به مصاف هم می روند که صنعت نفت آبادان برای صعود به 
بازی  این  امتیاز  به سه  نیاز مبرم  برتر  به لیگ  برتر صعود  لیگ 
حساس دارد.شاگردان فراز کمالوند هفته گذشته توانستند با یک 
بردارند  رو  پیش  از  را  گچساران  گاز  و  نفت  خود  میهمان  گل 
بمانند  باقی  برتر  لیگ  به  از شانس های صعود  یکی  تا همچنان 
و کسب  پیروزی  راهی جز  بین مدعیان  در  ماندن  باقی  برای  و 
سه امتیاز در شیراز ندارد.در آن سوی میدان نیز شهر راز شیراز 
هفته گذشته در تهران دست به کار بزرگی زد و میزبان خود تیم 
پیکان تهران را در خانه متوقف کرد تا شانس خود برای ماندن در 
لیگ دسته یک را افزایش دهد ضمن اینکه با انگیزه زیادی برابر 
برای طلایی  بازی  رفت.این  میدان خواهد  به  آبادان  صنعت نفت 
پوشان آبادان یک فینال بزرگ است که در صورت از دست دادن 
امتیاز در آن تا حدود زیادی شانس خود برای صعود به لیگ برتر 
را کمرنگ خواهند دید و از طرفی نگاه تیم های بالا نشین جدول 
به این دیدار است تا شهرراز با متوقف کردن صنعت نفت راه صعود 

آنها را هموار کند.
تیم فوتبال شهرراز با ۱۹ گل زده یکی از ضعیف ترین خطوط 
حمله لیگ را به خود اختصاص داده اما بازیکنان خط میانی این 
پویا  دارند،  مهارت  توپ  انتقال  و  سریع  پاس های  دادن  در  تیم 
رویی و شهاب یاری ۲ هافبک میانی با حرکات تکنیکی و پا به 
و  بود  خواهند  خطری  زنگ  صنعت نفت  هافیک های  برای  توپ 
فراز کمالوند برای از کار انداختن آنها باید چاره اندیشی کند.تیم 
صنعت نفت آبادان نیز با داشتن مهران امیری و میلاد کمندانی ۲ 
هافبک قدرتی، تکنیکی و دونده یکی از بهترین خط های میانی 
لیگ به شمار می رود و تقابل این ۲ بازیکن با رویی و یاری تعیین 

کننده نتیجه بازی خواهد بود.
در  که  هستند  بازیکنی   ۲ سیفی  محسن  و  زبرجد  خشایار 
گلزنی  برای  کمالوند  فراز  امیدهای  از  خراسانی  مرتضی  کنار 
و حسین صادقی  علی خیری  راز شیراز  تیم شهر  در  و  هستند 
روی  دروازه صنعت نفت  کردن  باز  برای  که  مهاجمی هستند   ۲
آنها حساب ویژه ای خواهد شد.صنعت نفت آبادان با ۱4 برد، ۱۳ 
تساوی و چهار باخت و با ۵۵ امتیاز در رده سوم جدول رده بندی 
رقابت های لیگ قرار دارد و به دنبال کسب پانزدهمین پیروزی 
این فصل خود است تا جایگاه خود را در جدول را بهبود ببخشد.

در آن سوی میدان نیز شهرراز شیراز با پنج برد، ۱۲ تساوی و ۱4 
باخت و با ۲۶ امتیاز در رده شانزدهم جدول رده بندی جای گرفته 
و به دنبال کسب ششمین پیروزی فصل است تا امید زیادی برای 
ماندن در لیگ داشته باشد.بازیکن تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
یکی  قطعا  بازی  گفت:  ایرنا  خبرنگار  به  دیدار  این  خصوص  در 
ولی  بود  خواهد  فصل  این  در  ما  و حساس  بازی های سخت  از 
افزود:  بالایی داریم.خشایار زبرجد  انگیزه  امتیاز  برای کسب سه 
از مدعیان صعود به لیگ برتر هستیم و برای  ما همچنان یکی 
رسیدن به آن تلاش زیادی خواهیم کرد، برای ما فرقی ندارد در 
خانه یا بیرون از خانه بازی کنیم و فقط هدفمان کسب سه امتیاز 
است.وی اظهار کرد: شهر راز شیراز بازیکنان و کادر فنی بسیار با 
تحربه و با کیفیتی دارد ولی با همه این شرایط نگاه ما شکست 

این تیم در شیراز و افزایش صعودمان به لیگ برتر خواهد بود.
تیم فوتبال صنعت نفت آبادان سه شنبه هفته جاری از هفته 

سی و دوم لیگ دسته اول کشور میهمان شهر راز شیراز است.
مانورپرسپولیس

برایحفظمدافعملیپوش
بیشتر  او  جدایی  از  پرسپولیس  مدافع  قرارداد  تمدید  احتمال 
این  با  است.قرارداد محمدحسین کنعانی زادگان، مدافع پرسپولیس 
بر  مبنی  شایعاتی  حالا  از  و  می رسد  اتمام  به  فصل  پایان  در  تیم 

می رسد. گوش  به  او  جدایی 
در این زمینه حتی گفته می شد او علاوه بر چند باشگاه داخلی، 
تیم های حاشیه خلیج فارس هم  از  برخی  از سوی  پیشنهادهایی  با 

روبه رو شده که البته این مسئله فعلا تایید نشده است.
تا  است  انجام  حال  در  باشگاه  داخل  از  تلاش هایی  همزمان 
بتوانند رضایت کنعانی زادگان برای تمدید قرارداد را جلب کنند اما 

نداده است. باره رخ  این  اتفاقی در  این لحظه  تا 
از  جدایی  به  تصمیم  نهایت  در  کنعانی زادگان  که  دید  باید 
جمع  در  کارش  به  قرارداد  تمدید  با  یا  گرفت  خواهد  پرسپولیس 
از  بیشتر  ماندنش  احتمال  البته  که  داد  خواهد  ادامه  سرخ پوشان 

اوست. جدایی 

متوالی  برد های  با  صدرنشین  تی تی های 
خود هفته به هفته بیشتر از قبل به فتح جام 
از چنین   بخشی  بی گمان  و  نزدیک می شوند 
موفقیت بزرگی را مدیون مهره های خارجی با  

هستند. خود  کیفیت 
اگر کمی به آمار و ارقام علاقه مند باشید 
عناوینی  برخی  جدول  به  چندگاهی  از  هر  و 
تعداد  و  گل  پاس  آقای  گل،  آقای  همچون 
بیشترین کلین شیت نگاهی روزنامه وار بیندازید، 
تراکتور  از  بازیکن  یک  نام  با  حداقل  و  حتما 
مواجه خواهید شد. همین قضیه به خوبی نشان 
که  می گذارد  موضوع  این  بر  صحه  و  می دهد 
دراگان اسکوچیچ، تیم فوق العاده ای در هر فاز 
و بخشی از مراحل بازی ساخته و صدرنشینی 
تی تی  ها تا به این مقطع از فصل با پنج امتیاز 
بیشتر نسبت به تیم دوم جدول یعنی سپاهان، 

به هیچ وجه اتفاقی و شانسی نیست.
عنوان آقای گل فعلی لیگ برتر به شماره 
نود ونه تی تی ها و شاگرد اسبق فرهاد مجیدی 
یعنی امیرحسین حسین زاده با ده گل زده تعلق 
تعداد  بیشترین  مقوله  در  طرفی  از  می گیرد. 
پاس  با هشت  ترابی  ارسالی، مهدی  پاس گل 
گل یک سر و گردن بالاتر از سایر بازیکنان قرار 
گرفته است.از حیث بیشترین کلین شیت هم 
علیرضا بیرانوند پانزده بازی دروازه خود را مهر 

و موم کرده و بسته نگه داشته است.
با وجود چنین شرایطی باید حتماً به این 

بهره   بر  علاوه  تراکتور  که  کنیم  اشاره  نکته 
از  وطنی،  و  داخلی  عالی  بازیکنان  از  مندی 
هم  خود  خارجی  مهره های  بالا  تأثیرگذاری 
متوجه  بهتر  اینکه  برای  می برد.  کلانی  سود 
بر  تراکتور  خارجی  بازیکنان  عمیق  اثرگذاری 
سبک بازی این تیم شویم، لازم است به طور 
اجمالی نگاهی به آمار و ارقام آنها بیندازیم.تیم 
اسکوچیچ، در قاب فلزی دروازه و خط دفاعی 
اما در خط  بهره مند نیست  بازیکن خارجی  از 
میانی از دو مهره به شدت تأثیرگذار برخوردار 
است که نبض بازی تراکتور، به وسیله همین 
ایگور  می شود.  تنظیم  خوبی  به  بازیکن  دو 
پوستونسکی در عین اینکه در سی و سه بازی 
در تمامی رقابت ها برای تراکتور به میدان رفته 
و تنها شش پاس گل برای هم تیمی های خود 
ارسال کرده اما به عنوان یک بازیکن و هافبک 
پست شماره شش، عملکرد بسیار خوبی از خود 
و  جنگنده  هافبک  این  نبود  و  گذاشته  جا  به 
باهوش در برخی دیدارهای این فصل تراکتور، 
چالشی  وارد  حسابی  را  تیمش  و  اسکوچیچ 

است. کرده   عجیب 
و  خلاق  هافبک  پوستونسکی،  کنار  در 
طراح تی تی ها همواره عملکرد با ثباتی داشته و 
نوسانات بازی مهره پرتغالی در طی چند فصل 
اخیر به شدت کم بوده است. ریکاردو آلوز سی 
و دو ساله که سومین سال حضور خود در لیگ 
برتر و تراکتور را تجربه می کند، در سی و چهار 

پاس گل  پنج  و  رسانده  ثمر  به  بازی سه گل 
است.  کرده  تقدیم  تیم  بازیکنان  سایر  به  هم 
البته آلوز نسبت به فصل گذشته افت اندک و 
نامحسوسی داشته و در لیگ بیست و سوم به 
آقای  و  ثبت رساند  به  یازده پاس گل  تنهایی 
پاس گل لیگ بیست و سه لقب گرفت. هرچند 
که به نظر می رسد دلیل کمتر شدن تعداد پاس 
تاکتیک های خاص و  به  پرتغالی  آلوز  گل های 
ویژه اسکوچیچ برای استفاده بیشتر از حداکثر 

پتانسیل سایر بازیکنان ربط پیدا می کند.
به  نیازی  واقعاً  که  هم  هجومی  خط  در 
تعریف و تمجید نیست و اگر بگوییم تومیسلاو 
اشترکالی، شایسته عنوان بهترین فوروارد لیگ 
بیست و چهار است، آنچنان گزافه و بیراه هم 
نگفته ایم. هشت گل در لیگ برتر، سه گل در 
دو  رساندن  ثبت  به  و  آسیا  قهرمانان  دو  لیگ 
پاس گل، خود گویای همه چیز است و مهاجم 
تبحر  و  کیفیت  کروات،  ساله  هشت  و  بیست 
در  جایگیری  گل زنی،  امر  در  انگیزی  حیرت 
توپ  به  آخر  و ضربات  محوطه جریمه حریف 

دارد.
بعد از اشترکالی نوبت به آخرین خارجی 
تراکتور می رسد. دوماگوی دروژدک که در نیم 
زود  خیلی  شد،  اضافه  تی تی ها  به  دوم  فصل 
با جو تیم و طرفداران آشنایی پیدا کرد و در 
اثرگذاری  گل  هشت  روی  بر  دیدار،  چهارده 
دهد  نشان  تا  کشید  همگان  رخ  به  را  خود 

اسکوچیچ در تشخیص کیفیت او، دچار اشتباه 
نشده است. هفت گل و یک پاس گل، آماری 
عالی از دروژدک طی تنها چند ماه حضور در 
تصور  هواداری  کمتر  شاید  و  است  برتر  لیگ 
می کرد که این مهاجم بیست و نه ساله کروات، 
مهره  های  از  یکی  به  زمان ممکن  در کمترین 
که  اینجاست  جالب  شود.  تبدیل  تیم  اثرگذار 
او در نیم فصل اول بازی خود در لیگ قبرس، 
رقبا  دروازه  وارد  گل  یک  حتی  بود  نتوانسته 
قرار گرفتن تحت  و  تراکتور  به  آمدن  اما  کند 
دروژدک  تا  شد  موجب  اسکوچیچ،  هدایت 
کروات  سرمربی  مدنظر  چشمگیری  پیشرفت 

باشد. داشته 
آمار  از  کوتاه  و  مختصر  بررسی  با  حال 
فهمیدن  تراکتور،  خارجی  بازیکنان  ارقام  و 
عین  در  تراکتور  چرا  که  موضوع  این  درک  و 
عنوان  دفاعی،  خط  بهترین  بودن  صاحب 
دارد،  اختیار  در  هم  را  هجومی  خط  بهترین 
کار آنچنان سخت و دشواری نیست. اسکوچیچ 
تیم یکپارچه و متحدی برای قهرمانی ساخته 
و مهره های خارجی این تیم در کنار ستارگان 
داخلی به طرز حیرت آوری از کیفیت و کمیت 

هستند. برخوردار  استثنایی 
این  اعتبار  نرود  یادمان  که  هرچند 
درست  شناخت  و  ضرب آهنگ  هماهنگی، 
و  اسکوچیچ  دراگان  به  یکدیگر  از  بازیکنان 

می کند. پیدا  تعلق  او  دستیاران 

ستاره سوم در آسمان چین؟
آغاز نبرد دختران فوتسال ایران در آسیا

گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
که  دادند  آب  به  گلی  دسته  گذشته  مدیران 
تأسف بار  استقلال  جایگاه  شده  باعث  اکنون 
باشد، اما اتفاقات خوبی با کادرمدیریتی جدید 

داد. خواهد  رخ 
فوتبال  تیم  شرایط  درباره  رجبی  رضا 
بازی خوبی  استقلال، اظهار داشت: آبی پوشان 
موفق  و  گذاشتند  نمایش  به  آلومینیوم  برابر 
هم  قبلًا  بیاورند.  به دست  شیرینی  برد  شدند 
گفته بودم که شوک مثبت به استقلال از زمانی 
حضور  با  جدید،  مدیره  هیئت  که  شد  شروع 
تاجرنیا و نظری جویباری، به باشگاه بازگشتند.

وی ادامه داد: در رأس مدیریت استقلال، 
شریعتمداری قرار دارد که یک استقلالی واقعی 
است و برای نجات تیم برنامه ریزی کرده است. 
نیز  مدیره  هیئت  در  شایسته  افراد  حضور 
برگردد.  باشگاه  بدنه  به  آرامش  تا  شد  باعث 
تاکید  موضوع  این  بر  همواره  جویباری  نظری 
به  استقلال است. من کاری  داشت که هوادار 

فالوور  هزار   ۱۰۰ با  که  اجتماعی  شبکه های 
هجمه درست می کنند ندارم، اما این مدیرانی 
که اکنون در رأس کار استقلال هستند، برنامه 
دارند و روز به روز شرایط تیم بهتر خواهد شد. 
هدف  این  برای  شبانه روزی  استقلال  مدیران 

می کنند. تلاش 
عدم مسئولیت پذیری مدیران گذشته 

استقلال را به این روز انداخت
گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
او  مطمئناً  و  بود  خوبی  اتفاق  جباری  انتخاب 
بازیکنان  بین  که  رفاقتی  با  آینده  در  می تواند 
به وجود آورده، موفق شود. من در گذشته هم 
او  اینکه  از  و  بودم  مخالف  نکونام  برکناری  با 
در  اگر  کردم.  زیادی  انتقاد های  رفت  تیم  از 
و  نداریم  در جدول  خوبی  جایگاه  حاضر  حال 
فصل دردناکی را پشت سر گذاشتیم، به دلیل 
اشتباهات مدیران گذشته بود و دسته گلی که 
کنند؛  و جور  نتوانستند جمع  را  دادند  آب  به 
همین امر باعث شد تا آرامش از تیم دور شود. 

و  آوردند  را  موسیمانه  پیتسو  گذشته  مدیران 
بدون داشتن فایده پول مُفت به او دادند و در 

نهایت هم تیم را رها کرد و رفت.
حسینی بهترین بازیکن این فصل 

استقلال بود
عملکرد  کرد:  تصریح  ادامه  در  رجبی 
میل  باب  شاید  فصل  طی  استقلال  بازیکنان 
هواداران قرار نگرفته باشد، اما صراحتاً می گویم 
و  بهترین  از  یکی  حسینی  سیدحسین  که 
از  بسیاری  بود.  استقلال  بازیکنان  کلیدی ترین 
او هجمه درست کنند،  برای  افراد سعی کردند 
دروازه بان  بهترین  عنوان  به  او  نمی دانند که  اما 
امیدوارم  است.  گرفته  لقب  آسیا  نخبگان  لیگ 
کانال های  جهت  در  و  باشند  صبور  هواداران 
فضای مجازی نروند چراکه برای هجمه درست 
کردن علیه استقلال هرکاری از دستشان بربیاید 
نقاط  آینده  فصل  برای  مطمئناً  می دهند.  انجام 
می توانیم  ما  و  شد  خواهد  برطرف  تیم  ضعف 

ببینیم. خودش  واقعی  جایگاه  در  را  استقلال 

شانس آوردیم استقلال پیکان را شکست داد
مجتبی  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
زمان  در  که  آمد  استقلال  به  دلیل  این  به 
بازیگری اش طرفداران خاص خودش را داشت و 
الان هم او را آوردند تا از نظر روحی و روانی به 
تیم کمک کند. حالا هم اتفاق خاصی نیفتاده 
و نباید فکر کنیم که کار تمام شده که بگوییم 
استقلال موفق شده، بلکه راه زیادی باقی مانده 
را  پیکان  ما  و  نمی داد  رخ  پنالتی  اگر  است. 
هم  جباری  مجتبی  الان  نمی دادیم،  شکست 
می شنید.  را  کن«  رها  کن،  »حیا  شعار  شاید 
حالا جباری آمده و سعی کرد از لحاظ روحی و 
روانی تیم را نجات دهد. خدا هم کمک کرد تا 
اتفاق خوبی رخ دهد. این بازی ها کمک می کند 
در  تا  برسند  نسبی  خودباوری  به  بازیکنان  تا 
استقلال کمک کنند. هواداران  به  جام حذفی 
حواسشان  استقلال  مدیران  زیرا  باشند،  صبور 
هست و برنامه دارند و یک تیم در خور شأن نام 

گرفت. خواهد  استقلال شکل  باشگاه 

کارشناس ایتالیایی: طارمی مقابل بارسلونا برای 
اینتر کارساز خواهد بود

اسپورت  اسکای  شبکه  کارشناس 
اینتر  بارسلونا و  بازی  به تحلیل  ایتالیا 
از  و  پرداخت  اروپا  قهرمانان  لیگ  در 
مهدی طارمی به عنوان بازیکن کارساز 

برد. نام  نراتزوری  برای 
بارسلونا  و  اینتر  فوتبال  تیم های 
نهایی  نیمه  مرحله  برگشت  دیدار  در 
شامگاه سه شنبه  اروپا  قهرمانان  لیگ 
۲۲و۳۰  ساعت  از  و  اردیبهشت   ۱۶
شهر  آتزا  مه  جوزپه  ورزشگاه  در 
قرار  هم  روی  در  رو  ایتالیا  میلان 
نتیجه  با  تیم  بازی رفت دو  می گیرند. 
پایان رسید و حالا  به  بر ۳  تساوی ۳ 
امیدوارند  اینزاگی  سیمونه  شاگردان 
سرسخت  حریف  برگشت  بازی  در  تا 
دیدار  راهی  و  دهند  شکست  را  خود 
کارشناس  کارسا«،  شوند.»فابیو  فینال 
با  رابطه  در  ایتالیا،  فوتبال  سرشناس 
بارسلونا،  مقابل  اینتر   ۳ بر   ۳ تساوی 

از عملکرد نراتزوری به شدت دفاع کرد. 
 Sky Calcio« او در برنامه تلویزیونی
اینتر  بازی  که  انتقادهایی  به   »Club
را ضعیف توصیف کرده بودند، واکنش 
نشان داد و گفت: شنیدم که می گویند 
واقعاً  این،  اما  کرده  بازی  بد  اینتر 
مضحک است. اینتر تونست سه گل به 
بارسلونا بزند، حتی گل چهارم را هم به 
شد.کارسا  اعلام  مردود  اما  رساند  ثمر 
در ادامه به تمجید از استعداد درخشان 
و  پرداخت  نیز  یامال  لامین  بارسلونا، 
کسی  و  می کند  پرواز  پسر  این  گفت: 
نمی تواند او را متوقف کند. فقط کافی 
ببینید. را  فوق العاده اش  حرکات  است 

امیدوارانه  لحنی  با  پایان  در  او 
بارسلونا  مقابل  برگشت  بازی  درباره 
اضافه کرد: یک حسی به من می گوید 
این  کلیدی  بازیکن  است  قرار  طارمی 

باشد. اینتر  برای  بازی 

رایسنگینعلیهفولاددرپروندهمالی
باشگاه فولاد خوزستان حدود ۶ میلیارد تومان در پرونده شکایت باشگاه هوادار محکوم 
شد.آرای جدید کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال صادر شد که مهم ترین آن مربوط به 

محکومیت باشگاه فولاد خوزستان در پرونده شکایت باشگاه هوادار تهران است.
در رای صادر شده آمده: »با توجه به شکایت باشگاه هوادار از باشگاه فولاد خوزستان 
درخصوص انتقال محمد عباسی، این باشگاه به پرداخت مبلغ ۵۶ میلیارد و ۶۱۰ میلیون ریال 
بابت اصل خواسته و مبلغ ۲ میلیارد و ۱۷۹ میلیون و 4۸۵ هزار ریال بابت هزینه دادرسی 
در حق خواهان محکوم شد.«محمد عباسی سال گذشته ۲۳ بازی برای هوادار تهران انجام 
داد، اما در نقل و انتقالات تابستانی ۱4۰۳ توسط فولاد خوزستان خریداری شد که مبلغ 
رضایت نامه وی تاکنون پرداخت نشده بود که حالا مورد شکایت باشگاه تهرانی قرار گرفت.

فولاد  از  قرضی  بازیکن  به عنوان  گذشته  زمستانی  انتقالات  و  نقل  در  عباسی  البته 
خوزستان راهی خیبر خرم آباد شد و دور دور برگشت برای این تیم به میدان رفته است.

الگوی خرید موفق بازیکنان خارجی

قهرمانی تراکتور، غیرممکن بدون این چهار نفر!

رجبی: شوک اصلی به استقلال از جای دیگری بود

بازیکنشمسآذردرفهرستپرسپولیس
با  را  قراردادش  آینده  روزهای  فراوان طی  احتمال  به  که  است  بازیکنانی  از  یکی  تیم شمس آذر  بازیکن  فخریان،  مجتبی 
پرسپولیس امضاء خواهد کرد.فخریان در این فصل برای تیم قزوینی ۲۳ بار به میدان رفت، 4 گل به ثمر رساند و یک پاس گل 
هم داد. او در بازی دور برگشت برابر پرسپولیس زنندۀ گل اول شمس آذر بود.به نظر می رسد که انتقال  فخریان به پرسپولیس تا 
حد زیادی قطعی شده و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد این بازیکن با پایان فصل، به صورت رسمی از سوی باشگاه معرفی خواهد شد.

رایانضباطیبازیملوان-سپاهاناعلامشد
کمیته انضباطی دو تیم ملوان و سپاهان را با جریمه مالی روبه رو کرد.

میان  حذفی  جام  نهایی  چهارم  یک  مرحله  بازی های  حساس ترین  از  یکی 
ملوان و سپاهان برگزار شد که شاگردان مازیار زارع موفق شدند در ضربات 
پنالتی شگفتی ساز شوند و تیم سپاهان را از گردونه رقابت ها کنار بزنند .حالا 
کمیته انضباطی رای خود را در خصوص تخلفات صورت گرفته در رقابت های 
جام حذفی بین تیم های ملوان و سپاهان صادر کرد.باشگاه سپاهان به دلیل 
سیروس  ورزشگاه  به  خسارت  ایراد  و  آتش زا  مواد  از  تماشاگرانش  استفاده 
قایقران ۳۰ میلیون تومان جریمه شد. همچنین باشگاه ملوان به علت استفاده 
تماشاگران  توسط  رقیب  تیم  به  توهین  و  آتش زا  مواد  از  خود  تماشاگران 
منتسب ۷۰ میلیون تومان جریمه شد. هر دو جریمه مالی قطعی خواهد بود.
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دو بازیکن تیم استقلال نمی توانند مقابل چادرملو به میدان بروند.دو بازیکن تیم استقلال به دلیل آسیب دیدگی نمی توانند در دیدار 
پیش رو مقابل چادرملو یزد به میدان بروند.تیم فوتبال استقلال در هفته بیست و نهم لیگ برتر روز پنجشنبه هفته جاری در ورزشگاه 
آزادی به مصاف چادرملو خواهد رفت که زبیر نیک نفس و محمدحسین مرادمند بازیکنانی هستند که در این دیدار نمی توانند بازی 

کنند.البته مرادمند تا پایان فصل به دلیل مصدومیت امکان همراهی آبی پوشان را نخواهد داشت.

دو بازیکن 
استقلال غایب 
دیدار مقابل 
چادرملو

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: سبک 
سرمربیان ایتالیایی به درد فوتبال ما نمی خورد 
و شاید حضور والتر ماتزاری در استقلال جواب 
ندهد.عباس سرخاب درباره برتری 5 بر یک تیم 
هفته  در  اراک  آلومینیوم  برابر  استقلال  فوتبال 
شاهد  داشت:  اظهار  برتر،  لیگ  بیست وهشتم 
دیدارهای  نسبت  به  استقلال  از  متفاوتی  بازی 
قبلی هم به لحاظ خلاقیت و هم تاکتیکی بودیم. 
از استقلال دیدیم  فوتبالی منطقی  خوشبختانه 
و تیم به لحاظ روحی و روانی و فوتبالی آماده 
بود. دیدار با پیکان در جام حذفی به روحیه تیم 

کمک کرد.
استقلال باید بازی با نفت را جدی بگیرد

جدول  در  استقلال  افزود:  ادامه  در  وی 
و  ندارد  مناسبی  جایگاه  برتر  لیگ  رده بندی 
پایانی  دیدار  دو  در  می بایست  اوصاف  این  با 
حداکثر امتیاز را بگیرد تا پایان فصل را با رتبه 
بهترین تمام کند. در جام حذفی اما، تیم های 
حضور  ملوان  و  سیرجان  گل گهر  مثل  مدعی 
دارند. استقلال باید بازی با صنعت نفت آبادان 
کند.  فکر  فینال  به  سپس  و  بگیرد  جدی  را 
گل گهر و ملوان انزلی تیمی مثل سپاهان را در 
با  بازی  لیگ و جام حذفی شکست داده اند و 

نیست. آسان  آنها 
بغض استقلال ترکید

خاطر  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
نشان کرد: فوتبالی که استقلال برابر آلومینیوم 
ساختار  در  و  بود  منطقی  گذاشت  نمایش  به 
دفاعی و ضدحملات موفق عمل کرد. ذهنیت 
بود.  آماده  خارجی  نفرات  جمله  از  بازیکنان 
مهاجمان خارجی پس از مدت ها گلزنی کردند 
و  کوشکی  علیرضا  چون  نفراتی  خلاقیت  و 
مقتدارنه  پیروزی  به  اسلامی  محمدحسین 
استقلال  این  از  کسی  کرد.  کمک  استقلال 
بغض  واقع  در  نداشت.  فوتبالی  چنین  انتظار 

ترکید. آلومینیوم  با  دیدار  در  استقلال 
 حضور ماتزاری را به فال نیک

 می گیریم اما ...
باشگاه  مذاکره  به  واکنش  در  سرخاب 
ایتالیایی  سرمربی  ماتزاری  والتر  با  استقلال 
ایتالیایی  یک  درجه  سرمربی  ماتزاری  گفت: 
او مربی کارنامه دار و بزرگی است، ولی  است. 
نمی خورد  ما  فوتبال  به  ایتالیا  فوتبال  سبک 

ایران  فوتبال  سبک  ندهد.  جواب  شاید  و 
تمایلات  با  مربی  یک  شاید  و  است  تهاجمی 
استفانو  نتیجه نرسد.  به  این سبک  دفاعی در 
بود،  ایتالیایی  عربستان  النصر  سرمربی  پیولی 
و  عربستان  لیگ  در  نتوانست  که  دیدیم  ولی 
باید  انتظار را کسب کند. ما  نتایج مورد  آسیا 
مربی هلندی بیاوریم که با سبک فوتبال ایران 
و استقلال جور باشد. اگر بتوانیم مربی هلندی 
وارد فوتبال ایران کنیم می تواند کمک کند. با 
احترام  استقلال  مدیران  تصمیم  به  حال  این 
هستند.  بزرگ  مربی  دنبال  که  می گذاریم 
می گیریم.  نیک  فال  به  را  ماتزاری  حضور 
امیدوارم این بار ماتزاری بیاید و مثل چند ماه 

بگیرد. را  باشگاه  وقت  که  نباشد  قبل 
از من استقبال خوبی کردند

وی در مورد حضورش در تمرین استقلال 
پیش از دیدار با پیکان در جام حذفی یادآور 
بار به  شد: استقلال خانه خودمان است و هر 
تهران می آیم به تمرین استقلال سر می زنم. از 
بازیکنان و مسئولان استقلال تشکر می کنم که 
استقبال خوبی کردند و خاطرات گذشته برایم 
ساخته ایم  تاریخ  تیم  این  برای  ما  شد.  زنده 
رضاییان،  رامین  هستند.  راضی  ما  از  مردم  و 
درباره  ما  با   ... و  روزبه چشمی، آرش رضاوند 
آنها  خوشبختانه  کردند.  صحبت  تیم  شرایط 
استقلال  داشتند  اعتقاد  و  هستند  باتجربه ای 
به روزهای خوبش برمی گردد. خوشبختانه دو 
بازی اخیر با برد استقلال همراه شد و امیدوارم 

در نهایت قهرمان جام حذفی شود.
از حادثه بندرعباس شوکه شدیم

در  که  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
حادثه  به  راجع  می کند،  زندگی  بندرعباس 
واقعاً سخت  رجایی گفت: شرایط  بندر شهید 
انفجارهای زیادی بودیم و خیلی  بود و شاهد 
ضایعه  واقعاً  درگذشتند.  ما  همشهری های  از 
تسلیت  بندرعباس  مردم  به  و  بود  بزرگی 
می گویم. کل ایران از حادثه بندر شهید رجایی 
شوکه و ناراحت شدند. به اعتقاد من مسئولان 
اتفاقی  مدیریت  با  و  کنند  تلاش  بیشتر  باید 
عادی  حالت  به  چیز  همه  است،  داده  رخ  که 
بازگردد. خانواده های زیادی داغ دیده اند. حادثه 
بندر دردناک بود و خداوند به خانواده هایی که 

بدهد. داده اند، صبر  از دست  را  عزیزان شان 

 بغض استقلال ترکید
سرخاب:سبکفوتبالایتالیابهمانمیخورد

سابق  برزیلی  مدافع  پادوانی،  لئاندرو 
شایعات  از  بعد  اولین بار  برای  استقلال، 
اتفاقات بین  پارالمپیک پاریس و  حضور در 
گفت وگو  به   CAS دادگاه  در  او  و  استقلال 
درخصوص آخرین شرایط خود و همچنین 
رفتار ناشایست مدیران وقت باشگاه با او پس 

پرداخت. مصدومیت  از 
از  به همین سرعت هفت سال از یکی 
تلخ ترین مصدومیت های تاریخ فوتبال ایران 
 ۱۹۸ مدافع  پادوانی،  لئاندرو  که  روزی  و 
در  بار  آخرین  برای  استقلال  سانتی متری 
مستطیل سبز به میدان رفت، گذشت.روزی 
شفر  وینفرد  شاگردان  درخشان  نمایش  که 
در اهواز که با پیروزی پرگل ۴-۱ آنها مقابل 
فولاد تحت الشعاع حادثه ناگوار مصدومیت 
با  برخورد  از  پس  کمر  ناحیه  از  پادوانی 

گرفت. قرار  سهرابیان  آرمین 
 ۳۴ روزها  آن  پادوانی  که  مصدومیتی 
و  فوتبال  از  خداحافظی  به  وادار  را  ساله 
همچنین یک پرونده بسیار جدی دیگر را به 
بازیکنان  شکایت  پرشمار  پرونده های  تعداد 
اضافه  باشگاه  مدیران  از  استقلال  خارجی 
استقلال  از  پادوانی  شکایت  که  کرد.البته 
این  هواداران  که  بود  شکایاتی  معدود  جزو 

تیم نیز حق را تمام و کمال به ستاره برزیلی 
آرزو  نوعی  به  و  می دادند  باشگاه  سابق 
او برنده پایانی این پرونده باشد. تا  داشتند 

حالا هفت سال از آن روزهای تلخ برای 
در  را  زندگی جدیدی  او  و  گذشته  پادوانی 
مصاحبه  در  و  است  کرده  شروع  کشورش 
اختصاصی با آنتن، از انگیزه بالای خود برای 
حضور در مسابقات شنای پارالمپیک ۲۰۲۸ 

لس آنجلس پرده برداشت.
اولین  که  جنجالی  و  ویژه  گفتگویی 
غم  مصدومیت  آن  از  بعد  پادوانی  مصاحبه 
انگیز و ترک ایران به حساب می آید. او ریز 
برایش  سال ها  این  در  که  اتفاقاتی  ریز  به 
خود  شدید  ناراحتی  همچنین  و  داده  رخ 
از مدیران وقت باشگاه استقلال را در میان 

گذاشت.
این  انجام  به  او  کردن  راضی  که  البته 
از  پس  و  نبود  آسان  هم  چندان  مصاحبه 
پیگیری فراوان سرانجام مدافع برزیلی سابق 
آبی ها راضی شد تا در خصوص شرایط این 
خداحافظی  از  پس  خود  زندگی  روزهای 
برنامه  فوتبال و همچنین  از دنیای  اجباری 
خود برای حضور در رشته ورزشی جدیدش 

کند. صحبت 

پیشکسوت استقلال گفت: مربیگری مثل 
عیار  نمی توانیم  برد  دو  با  و  می ماند  فوتبال 
مربی  بگوییم  و  کنیم  مشخص  را  مربیگری 

خیر؟ یا  است  خوبی 
شاهرخ بیانی درباره عملکرد استقلال برابر 
آلومینیوم اراک اظهار کرد: استقلال باید برابر 
کار خوبی  برد خوبی کسب می کرد.  تیم  این 
که جباری انجام داد روزبه چشمی را در خط 
این پست  در  وقتی چشمی  داد.  قرار  هافبک 
کمتر  دفاع  و  هافبک  خط  فاصله  گرفت  قرار 
شد و او پاس رو به جلو را خوب انجام می داد و 

استقلال توانست به گل دست پیدا کند.
جباری باید آبدیده شود

وی درباره ادامه همکاری مجتبی جباری 
حفظ  استقلال  در  باید  او  گفت:  استقلال،  با 
شود ولی حضورش موقتی است. یکی دو سال 

باید کمک کند تا مربی خارجی در راس این 
کسب  تجربه  و  شود  آبدیده  بگیرد،  قرار  تیم 
با  نیست که  راحتی  به همین  کند. مربیگری 
نتیجه  دو  گرفتن  با  و  نیمکت  روی  نشستن 

است. مربی  بهترین  بگوییم 
ساپینتو هم دستمزد پایین تری نسبت به 

ماتزاری دارد و هم مربی به روزی است
باشگاه  دوباره  مذاکره  درباره  بیانی 
کرد:  خاطرنشان  ماتزاری  والتر  با  استقلال 
کار کنیم که  مربی  با  باید  من همیشه گفتم 
رزومه  چه  و  است  کسی  چه  بدانیم  حداکثر 
و  است  خوبی  مربی  بسیار  ساپینتو  دارد.  ای 
است.  موفقی  مربی  می داند  روز  به  را  فوتبال 
بازیکنان  و  می داند  خوبی  به  را  روانشناسی 
چرا  این ها  نمی دانم  حال  دارند.  دوست  را  او 
می خواهند  قدر  و چه  ماتزاری هستند  دنبال 

ساپینتو  با  که  حالی  در  ببندند.  قرارداد  او  با 
می توانیم با دستمزد پایین تری قرارداد ببندیم. 
بازیکنان او را دوست دارند و تجربه کافی در 

دارد. فوتبال 
حرف های اسدی از روی بی تجربگی بوده 

اگر...
صوتی  فایل  درباره  استقلال  پیشکسوت 
منتشر شده علیرضا اسدی و اختلاف نظر در 
هیات مدیره برای حفظ مجتبی جباری، گفت: 
مربیگری مثل فوتبال می ماند با دو برد که عیار 
مربیگری مشخص نمی شود. اگر در این زمینه 
اختلاف نظری هم در هیات مدیره وجود دارد 
همین  کنند.  برطرف  را  اختلافات  زودتر  باید 
اختلافات به استقلال لطمه می زند. باید هم دل 
باشند و یک هدفی را دنبال کنند تا موفقیت 
برای استقلال رقم بخورد.او افزود: اگر منظور 

اسدی برای حفظ جباری به خاطر دو نتیجه 
اخیرش بوده بی تجربگی کرده، مربیگری مثل 
کسب  تجربه  باید  مرتب  که  می ماند  فوتبال 

کند و بازیکنان را به خوبی بشناسد.
رتبه امسال استقلال باعث کوچک شدن 

جایگاه باشگاه شده است
بیانی در پایان در پاسخ به این پرسش که 
آیا تصور می کند استقلال قهرمان جام حذفی 
شود یا خیر؟ اظهار کرد: امیدوارم استقلال به 
خاطر هوادارانش و باشگاه قهرمان جام حذفی 
بندی  رده  جدول  در  استقلال  جایگاه  شود. 
باعث کوچک شدن  برتر خوب نیست و  لیگ 
جایگاه باشگاه شده و در شان استقلال نیست. 
اما سخت  شود  حذفی  جام  قهرمان  امیدوارم 
است. جام حذفی جامی است که حق اشتباه 

در آن وجود ندارد.

هیئت مدیره؛  عضو  صوتی  فایل  افشای 
شد علنی  استقلال  در  اختلاف 

انتشار یک فایل صوتی از یکی از اعضای 
از  پسُتی  بعد  کمی  و  استقلال  هیئت مدیرۀ 
نمایندۀ تام الاختیار هولدینگ خلیج فارس در 
این  مسئولان  اختلاف  از  پرده  ایکس  شبکۀ 

برداشت. باشگاه 
نمی ارزد«.  هم  میلیارد   ۲۰ »اندونگ 
عصر یکشنبه فایلی صوتی منتسب به علیرضا 
در  استقلال  هیئت مدیرۀ  اعضای  از  اسدی، 
با  هواداری  گروه های  و  اجتماعی  شبکه های 

شد. دست به دست  مضمون  این 
حال  در  اسدی  می رسید  به نظر 
پاسخ دادن به یکی از هواداران استقلال است 
و می گوید: »اندونگ یک دلال دارد خواستار 
بازیکن  این  اما  میلیاردی شده  قرارداد ۱۳۰ 

نمی ارزد«. هم  میلیارد   ۲۰
فشار  اخیر  روزهای  در  همزمان، 
این  قرارداد  تمدید  برای  تلگرامی  کانال های 
هافبک آبی پوشان بر مدیریت باشگاه افزایش 
اعمال  از  ناشی  را  علتش  عده ای  کرده.  پیدا 
قرارداد  مبلغ  افزایش  برای  دلالان  قدرت 
هواداری  جامعۀ  فشار   طریق  از  اندونگ 
می دانند.هفتۀ پیش هم خبری دربارۀ اخطار 
پرداخت نکردن  پی  در  باشگاه  به  اندونگ 

بود. شده  منتشر  مطالباتش  از  بخشی 
بحران  اظهارات،  این  فضا،  همین  در 

که  تیمی  کرد.  آشکارتر  را  استقلال  درونی 
تاریخش  فصل های  بدترین  از  یکی  امسال 
آلومینیوم  برابر  هفته  همین  و  کرده  ثبت  را 
پیروزی  لیگ طعم  در  از ۷ هفته  اراک پس 
را چشید و در جدول تک رقمی شد.باشگاه 
تلویحاً  اطلاعیه ای  در  یکشنبه شب  استقلال 
اختلاف نظر میان اعضای هیئت مدیره را تأیید 
کرد و نوشت: »طبیعی است که در فرآیندهای 

داخلی، دیدگاه های متفاوتی مطرح شود، اما 
مبنای نهایی تصمیم گیری، مصوبات رسمی و 

است«. باشگاه  در  قانونی  جمع بندی های 
ساعتی بعد،  تاجرنیا، نمایندۀ تام الاختیار 
مسئول  مستقیماً  که  خلیج فارس  هولدینگ 
مذاکره با ماتزاری برای سرمربیگری تیم هم 
است، در پسُتی در شبکۀ اجتماعی ایکس با 
انتشار عکسی از اندونگ نوشت: »قدر این مرد 

و دیگر بازیکنان بزرگ استقلال را می دانیم!«
روزهای  در  که  این درحالی است 
هم  باشگاه  مدیرعامل  تغییر  شایعۀ  اخیر 
دهان به دهان چرخیده است.هر چه که هست، 
ثابت  دیگر  بار  یکشنبه  و شب  عصر  اتفاقات 
کرد که نبود وحدت مدیریتی، یکی از دلایل 
بوده  استقلال  ناکام  و  پر نوسان  فصل  اصلی 

است.

نقشه جباری برای خارجی ها:
 نیمکت یا انگیزه دوباره

بازیکنان خارجی در  نیمکت نشین کردن  برای  تصمیم جباری 
بازی با آلومینیوم قابل توجه بود.

در دیدار استقلال مقابل آلومینیوم اراک، اتفاق مهمی در ترکیب 
اولیه تیم رخ داد که توجه بسیاری از هواداران و کارشناسان را به 
پایتخت،  آبی های  جوان  سرمربی  جباری،  مجتبی  کرد.  جلب  خود 
تصمیم گرفت تغییراتی اساسی در چینش نفرات تیمش ایجاد کند 
و برخی از مهره های کلیدی را روی نیمکت بنشاند. بازیکنانی مانند 
دیدیه اندونگ و جلال الدین ماشاریپوف که در هفته های اخیر جزو 
ارکان اصلی استقلال بودند، این بار بازی را از روی نیمکت آغاز کردند 

و جای خود را به سایر بازیکنان دادند.
دیگر  خارجی  بازیکن  دو  سرشناس،  چهره  دو  این  کنار  در 
ترکیب  در  جایی  نیز  کوجو  جوئل  و  سیلوا  رافائل  یعنی  استقلال 
اصلی نداشتند. این تصمیم جباری به نوعی نشان دهنده رویکرد بدون 
ملاحظه او نسبت به نام بازیکنان بود. هرچند که در ادامه مسابقه، 
)اندونگ، کوجو و سیلوا( فرصت حضور در  بازیکن خارجی  هر سه 
زمین را پیدا کردند، اما نیمکت نشینی هم زمان چهار بازیکن خارجی 
تیم اتفاقی غیرمنتظره و جالب توجه بود. در این میان، تنها مسعود 
جوما مهاجم کنیایی استقلال بود که از ابتدا در ترکیب قرار گرفت و 

موفق شد گل سوم تیمش را نیز به ثمر برساند.
اکنون که استقلال خود را برای مصاف با چادرملو اردکان آماده 
دوباره  تا  دارند  مضاعفی  تلاش  تیم  این  خارجی  بازیکنان  می کند، 
در ترکیب اصلی قرار بگیرند. تمرینات فشرده و جدی این روزهای 
آنان نشان می دهد که نیمکت نشینی اخیر به انگیزه ای برای اثبات 
توانایی هایشان تبدیل شده است. بازیکنانی مثل اندونگ و کوجو که 
پیش از این از مهره های قابل اتکای تیم بودند، حالا باید نظر مثبت 

جباری را در تمرینات جلب کنند تا جایگاه خود را پس بگیرند.
جباری هم که از زمان حضور روی نیمکت استقلال نشان داده 
بازیکن اهمیت کمتری نسبت به آمادگی و کیفیت روز  نام  برایش 
دارد، احتمالاً در بازی بعدی نیز همین مسیر را ادامه خواهد داد. اگر 
از نظر فنی آماده نباشد، جایی در ترکیب نخواهد داشت.  بازیکنی 
حالا باید دید آیا بازیکنان خارجی استقلال می توانند در دیدار مقابل 
چادرملو دوباره به ترکیب اصلی برگردند یا نیمکت نشینی آن ها ادامه 

خواهد داشت.
اکبرپور:عیار استقلال در جام حذفی و بازی 

باسپاهان مشخص می شود
تیم  عیار  که  است  اعتقاد  این  بر  استقلال  باشگاه  پیشکسوت 
تحت هدایت مجتبی جباری در جام حذفی و همچنین دیدار مقابل 

سپاهان مشخص خواهد شد.
انتخاب مجتبی  از  بعد  اکبرپور درباره شرایط استقلال  علیرضا 
جباری به عنوان سرمربی این تیم گفت: استقلال در دو بازی پیاپی 
با هدایت جباری برنده شد و تغییراتی هم در تیم صورت گرفته که 
استقلال در  واقعی  این حال من معتقدم عیار  با  است.  بوده  مثبت 
بازی با سپاهان و همچنین جام حذفی مشخص خواهد شد. استقلال 
در لیگ امسال نتایج بسیار بدی گرفته است و جایگاه این تیم در 
جز  راهی  حذفی  جام  در  استقلال  نیست.  باورکردنی  واقعاً  جدول 
قهرمان شدن ندارد و باید نتایج ضعیف لیگ را با قهرمانی در این 
جام جبران کند تا حداقل پایان این فصل با اتفاقات خوب و شیرین 

همراه شود.
کرد:  تصریح  ماتزاری  والتر  با  استقلال  مذاکرات  مورد  در  وی 
چند ماه قبل هم این مذاکرات صورت گرفت، ولی ظاهراً این مربی، 
را  عجیبی  شروط  و  گذاشته  کار  سر  را  استقلال  باشگاه  مسئولان 
نمی دانم  دارد،  مربی وجود  دنیا  در  این همه  بود.  کرده  تعیین  هم 
چرا مسئولان استقلال فقط با ماتزاری مذاکره می کند! از طرفی ما 
قهرمان جام حذفی شود شاید مجتبی  استقلال  اگر  می شنویم که 
جباری به عنوان سرمربی فصل بعد انتخاب شود. ما نمی دانیم کدام 
لب  به  جان  را  هواداران  هم  استقلال  باشگاه  و  است  درست  حرف 

است. کرده 
مهاجم پیشین تیم فوتبال استقلال همچنین خاطر نشان کرد: 
فرد  سریع  خیلی  باید  پس  بیاورند،  خارجی  مربی  است  قرار  اگر 
موردنظرشان را انتخاب کنند. باشگاه باید دنبال یک مربی کارنامه دار 
ایران  فوتبال  به  آمدن  برای  حتی  که  مربی  باشد،  باانگیزه  البته  و 
بیشترین انگیزه و جاه طلبی را داشته باشد، نه مثل مربیان قبلی که 

فقط آمده بودند از استقلال پول بگیرند و بروند.
جباری  مجتبی  »انتخاب  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  اکبرپور 
به عنوان سرمربی فصل بعد می تواند تصمیم درستی باشد؟«، اظهار 
داشت: من نمی دانم تصمیم باشگاه چیست و جباری در این زمینه 
چه موضعی خواهد داشت، ولی معتقدم مربیان ایرانی چیزی کمتر از 
مربیان خارجی ندارند. سپاهان و پرسپولیس در این فصل چهار مربی 
خارجی داشتند، ولی دیدید که شرایط برای آنها چگونه رقم خورد، 
در استقلال هم غیر از استراماچونی که زود از این تیم جدا شد، بقیه 
مربیان عملکرد خوبی نداشتند. اگر قرار است جباری سرمربی شود، 
کادر فنی استقلال باید تقویت شود. نفرات فعلی قابل احترام هستند، 
نیاز به تقویت دارد و می توان در این  ولی کادر فنی استقلال قطعاً 

مورد حتی از مربیان خارجی هم استفاده کرد.
خالدآبادی از استقلال خواهد رفت

اولین جدایی از استقلال با احتمال بسیار زیاد!

دروازه بان استقلال در فصل آینده به احتمال زیاد در تیم دیگری 
بازی خواهد کرد.دروازه بان جوان استقلال، محمدرضا خالدآبادی که 
در گفت وگویی صریح با خبرنگاران در میکسدزون ورزشگاه آزادی، از 
تمایل خود برای ترک این تیم خبر داده بود، در گفت وگو با خبرنگار 
ما اعلام کرد:  از ۲ تیم پیشنهاد دارم و امکان دارد از استقلال جدا 
شوم.  خالدآبادی که با درخشش در تیم هوادار تهران و تیم ملی امید 
به عنوان دروازه بان اول به استقلال پیوست، در دو فصل اخیر تنها در 
دو بازی )یک بازی در لیگ بیست وسوم مقابل تراکتور و یک بازی در 

لیگ بیست وچهارم برابر ذوب آهن( فرصت حضور یافت.
او پیش از این در پاسخ به سوالی درباره آینده اش در استقلال 
در  بازی  فرصت  عدم  بمانم.  بعد  فصل  نیست  »معلوم  بود:  گفته 
استقلال و تمایل به حضور در تیمی که دروازه بان اول باشد. باعث 
شده تا این بازیکن میل به جدایی داشته باشد. او در پیامی کوتاه در 
این باره گفته علت این تصمیمش این است که بتواند بیشتر فرصت 
هیچ  استقلال  باشگاه  مدیران  کند.هنوز  پیدا  را  زمین  در  حضور 
واکنش مستقیم یا غیر مستقیمی نسبت به این موضوع نداشته اند.

به  استقلال  می گوید  برهانی  آرش 
فصل  یک  در  بتواند  که  دارد  نیاز  بازیکنی 

برساند. ثمر  به  گل  شانزده  حداقل 
به  اینترنتی  برنامه  برهانی در یک  آرش 
صحبت درخصوص وضعیت استقلال و حضور 
ماتزاری در این تیم پرداخت و گفت: راستش 
والتر  از  دقیقی  شناخت  من  بخواهید،  را 
ماتزاری ندارم و نمی دانم دقیقاً با چه سیستم 
با  البته تا حدودی  و فلسفه ای بازی می کند. 
آیا  که  دید  باید  اما  دارم،  آشنایی  مربی  این 
استقلال می تواند بازیکنانی که مد نظر ایشان 
هستند را جذب کند، یا در حال حاضر چنین 
به عنوان  نه.  یا  دارد  اختیار  در  را  بازیکنانی 
از  استقلال،  کناری  وینگ بک های  آیا  مثال، 
جمله بازیکنی مانند رامین رضاییان، با آنچه 
تطابق  دارد،  انتظار  پست  آن  از  ماتزاری  که 
دارند؟ شاید هم مدافعی مد نظرش باشد که 
فعلی  بازیکنان  در  را  نظر  مورد  ویژگی های 

نکند. پیدا  استقلال 
بازیکنی  آیا  مثال،  برای  داد:  ادامه  وی 
مثل روزبه چشمی، که از باتجربه ترین هاست، 
می تواند در سیستم ماتزاری نقش مؤثری ایفا 
پاس کاری،  سرعت،  فیزیکی،  لحاظ  از  کند؟ 
آیا  که  شود  بررسی  باید  پوشش،  قدرت  و 
دارد  مطابقت  مربی  این  خواسته های  با  او 
دارد.  دقیق  آنالیز  به  نیاز  این ها  همه  نه.  یا 
جباری  مجتبی  من  به نظر  حاضر،  حال  در 
بین  هماهنگی  برای  بزرگی  کمک  می تواند 
استقلال  باشد.  باشگاه  ساختار  و  فنی  کادر 
نیاز به مدیر فنی دارد که با نگاهی سیستمی، 
نه  ببرد،  پیش  را  بازیکن  و  سرمربی  انتخاب 
با سفارش و روابط غیرحرفه ای.برهانی گفت: 
برای  هیچ گاه  که  است  این  ما  اصلی  مشکل 
باشگاهمان یک فلسفه مشخص و حساب شده 
تعریف نکرده ایم. فلسفه ای که بتواند هویت و 
کند.  ایجاد  باشگاه  برای  روشن  شناسنامه ای 

فوتبال  دنبال  به  استقلال  که  بدانیم  مثلًا 
با  بالا،  از  پرس  بر  مبتنی  است،  هجومی 
سیستم ۴-۳-۳. اگر این دیدگاه وجود داشته 
با  فصل  طول  در  نیز  فعلی  بازیکنان  باشد، 
هر  و  می شوند  هماهنگ  بازی  سبک  همین 
نقاط  صرفاً  گسترده،  تغییرات  به جای  سال 
ما  متأسفانه  اما  می شود.  داده  پوشش  ضعف 
چنین رویکردی نداشته ایم. هرسال بازیکنانی 
مد  سیستم  با  اصلًا  گاهی  که  شده اند  جذب 
اینکه  یا  نداشته اند،  سازگاری  سرمربی  نظر 
گرفتن  نظر  در  بدون  سرمربی  انتخاب  اصولاً 

است. گرفته  صورت  باشگاه  فلسفه 
علی  تیام،  احتمالی  حضور  درباره  وی 
گفت:  استقلال  در  حسینی  مجید  و  کریمی 
به شخصه، من هر سه بازیکن را بسیار دوست 
می شود،  مطرح  اسمشان  وقتی  حتی  و  دارم 
ناخودآگاه حس و حال آدم عوض می شود. اما 
باید منطقی نگاه کنیم؛ این صحبت ها عمدتاً 
در فضای رسانه ای و هواداری شکل می گیرد 
باشگاه  سوی  از  دارم،  اطلاع  که  جایی  تا  و 
برنامه ریزی  یا  رسمی  نظر  اظهار  هیچ گونه 
نگرفته است.  رابطه صورت  این  مشخصی در 
موضوع حاصل  این  آن که  از  بیشتر  واقع،  در 
علاقه  از  ناشی  باشد،  مدیریتی  تصمیمات 
هواداران است. برای نمونه، من به عنوان یک 
تیام  مثل  بازیکنی  دارم  دوست  واقعاً  هوادار 
بود  مهاجمی  او  باشد.  داشته  حضور  تیم  در 
که توانایی گل زنی حتی از روی موقعیت های 
مرده را داشت. اگر اشتباه نکنم، در یک مقطع 
ثمر  به  استقلال  برای  گل   ۱۲ تا   ۱۰ حدود 
رساند و واقعاً مهاجم تأثیرگذاری بود.او ادامه 
داد: در حال حاضر، استقلال علی رغم ساخت 
رنج  گل زنی  مشکل  از  فراوان،  موقعیت های 
می برد. از نظر من، استقلال به مهاجمی نیاز 
تا ۱۶  بین ۱5  فصل  در یک  بتواند  که  دارد 
گل به ثمر برساند. چه کسی است که بدش 
بیاید مامه تیام به استقلال بازگردد؟ مهاجمی 
اکثر  در  که  اعتماد  قابل  و  قدرتمند  فنی، 
سیستم های تاکتیکی، به ویژه در چینش هایی 
قبلًا  او  است.  استفاده  قابل   ،۲-5-۳ مانند 
و  فنی  نظر  از  و  داده  استقلال جواب  در  هم 
به  با توجه  قرار دارد.  بالایی  ذهنی در سطح 
مجدد  جذب  می رسد  به نظر  گذشته،  تجربه 
پایان  در  دارد.برهانی  کمی  بسیار  ریسک  او 
و  مهم  تصمیمات  امیدوارم  نهایت،  در  گفت: 
کارشناسی شده در خصوص تقویت تیم گرفته 
شود؛ چرا که واقعاً استقلال در این مقطع نیاز 

دارد. بزرگ  به یک جراحی 

همسوسازی هیئت مدیره استقلال پس از انتشار صوت جنجالی

اسدی،رفتنیمیشود

باید ببینیم ماتزاری بازیکنی مثل رامین را می خواهد یا نه
برهانی: استقلال به یک گلزن مانند تیام نیاز دارد

بیانی در واکنش به اظهارات اسدی: این اختلافات به استقلال لطمه می زند

محکومیتاستقلالدرکمیتهوضعیت
کمیته وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال آرای خود را درباره پرونده های مختلف صادر 
یک  مبلغ  پرداخت  به  باشگاه  این  استقلال،  باشگاه  از  سلطانی  فرامرز  شکایت  پی  کرد.در 
میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۴۶ میلیون و ۲۰۰ هزار ریال بابت 

هزینه دادرسی در حق خواهان محکوم شد.
*با توجه به شکایت محمد قنبری از باشگاه شهر راز شیراز، این باشگاه به پرداخت مبلغ 
شش میلیارد و ۶5۰ میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۲5۶ میلیون و ۲5 هزار ریال 

بابت هزینه دادرسی در حق خواهان محکوم شد.
* در پرونده شکایت حسین خواجوی نژاد از باشگاه پاس همدان، این باشگاه به پرداخت 
مبلغ ۴۰۰ میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۱5 میلیون ریال بابت هزینه دادرسی در 

حق خواهان محکوم شد.

تیم فوتبال استقلال تهران در دو دیدار اخیر خود توانسته 
تاثیر یک  تا  باشد  از نظر هجومی عملکرد بسیار خوبی داشته 

سرمربی جوان ایرانی در این تیم به چشم بیاید.
پس از پایان همکاری استقلال با میودراگ بوژوویچ، کمتر 
کسی تصور می کرد تیم بحران زده آبی ها در مدت زمانی کوتاه، 
چهره ای تا این حد متفاوت پیدا کند. اما مجتبی جباری، هافبک 
در  حالا  استقلال،  دور  نه چندان  سال های  خوش فکر  و  خلاق 
قامت سرمربی موقت نشان داد که توانایی ایجاد تغییر را دارد؛ 

نه فقط روی کاغذ، بلکه در زمین مسابقه و در فرم بازی تیم.
مسابقه  دو  تجربه سرمربیگری خود،  نخستین  در  جباری 
حساس را پشت سر گذاشت؛ یکی مقابل پیکان در جام حذفی و 
دیگری برابر آلومینیوم اراک در لیگ برتر؛ تیم او در این دو بازی 
نه تنها نتایج خوبی گرفت، بلکه نشانه هایی روشن از بازگشت 

شور، خلاقیت و میل به گل زنی را بروز داد؛ ویژگی هایی که در 
دوره بوژوویچ به شدت رنگ باخته بود.

استقلال در بازی برابر پیکان، نمایشی تماشاگرپسند ارائه 
داد و موفق شد با تک گل رامین رضائیان حریف خود را شکست 
حرکات  شود.  حذفی  جام  نهایی  نیمه  مرحله  راهی  و  دهد 
ترکیبی در خط حمله، استفاده درست از کناره ها، خلاقیت در 
پاس های عمقی و تمایل به پرس از جلو، تنها بخشی از تغییراتی 
بود که در سبک بازی استقلال دیده می شد. جباری نشان داد 
با وجود زمان محدود، توانسته روحیه جنگنده و شاداب تری به 
فشردگی  وجود  با  استقلال  دیدار،  دومین  کند.در  تزریق  تیم 
روند  تا  دهد  شکست  نیز  را  آلومینیوم  شد  موفق  مسابقات، 
مثبت خود را ادامه دهد. مهم تر از نتیجه پنج بر صفر، انسجام 
تاکتیکی و بهره گیری بهتر از توانایی های بازیکنان در پست های 

تخصصی شان، نکاتی بود که مورد توجه کارشناسان و هواداران 
قرار گرفت.

جباری در مدت کوتاه تلاش کرده ریتم بازی استقلال را 
از لحاظ فنی،  نه تنها  او نشان داد که  تندتر و هجومی تر کند. 
رختکن  در  مثبت تری  فضای  توانسته  نیز  روانی  نظر  از  بلکه 
تیم به وجود آورد. صحبت های پس از بازی بازیکنان هم نشان 
می دهد که ارتباط کلامی جباری با تیم، صمیمانه و مؤثر بوده 

است.
نیمکت  روی  جباری  آینده  درباره  است  زود  هنوز  گرچه 
نشان دادند که  بازی  این دو  اما  استقلال قضاوت قطعی کرد، 
فوتبال استقلال با حضور چهره ای از جنس خود باشگاه، چقدر 
می تواند متحول شود؛ هم از نظر نتایج و هم در شکل بازی که 

دل هواداران را دوباره شاد کرد.

چهره جدید استقلال که دیده نشده بود؛ جباری با آبی پوشان چه کرد؟

ناگفتههایجنجالیپادوانی:هرگزآنهارانمیبخشم

کرد  اعلام  استقلال  باشگاه 
پیرامون  رسانه ای  فضای  در 
مطرح  مطالبی  گاه  باشگاه، 
می شود که به دلیل نادیده گرفتن 
فرآیندهای رسمی تصمیم گیری، 
ممکن است با واقعیت های جاری 
باشد. داشته  فاصله  مجموعه  در 

پیرامون  رسانه ای  فضای  در 
مطالبی  گاه  استقلال،  باشگاه 
به دلیل  که  می شود  مطرح 
فرآیندهای  گرفتن  نادیده 
ممکن  تصمیم گیری،  رسمی 
در  جاری  واقعیت های  با  است 
و  باشد  داشته  فاصله  مجموعه 

برداشت های  شکل گیری  موجب 
استقلال  شود.باشگاه  نادرست 
تصمیمات  که  می کند  تأکید 
در  همواره  مجموعه،  این  کلان 
میان  تعامل  مقررات،  چارچوب 
ارکان باشگاه و در راستای منافع 
می شود.  اتخاذ  بزرگوار  هواداران 
فرآیندهای  در  که  است  طبیعی 
متفاوتی  دیدگاه های  داخلی، 
نهایی  مبنای  اما  شود،  مطرح 
تصمیم گیری، مصوبات رسمی و 
جمع بندی های قانونی در باشگاه 
از  پرهیز  فعلی،  شرایط  است.در 
ممکن  که  دیدگاه هایی  طرح 

یا  سوءبرداشت  موجب  است 
می تواند  شود،  نادرست  برداشت 
و  انسجام  نقش مهمی در حفظ 
باشد. داشته  مجموعه  آرامش 

همچنین یادآور می شود که اخبار 
و مواضع رسمی باشگاه استقلال 
صرفاً از طریق رسانه های رسمی 
هواداران  اطلاع  به  مجموعه  این 
هواداران  از  رسید.  خواهد  عزیز 
همانند  می کنیم  دعوت  نیز 
هوشیاری  صبوری،  با  همیشه، 
باشگاه،  کلیت  از  حمایت  و 
استقلال را در مسیر دستیابی به 

کنند. همراهی  اهدافش 

 باشگاه استقلال: تصمیمات کلان در راستای
 منافع هواداران اتخاذ می شود

تماس حسین کلانی و علی جباری با روشن
بزرگانفوتبالدرصندوقحمایتازقهرمانان

جمعی از بزرگان فوتبال با مدیرعامل صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان ورزش 
بیژن  و  صادقی  محمد  عبدالهی،  نصرالله  کلانی،  حسین  جباری،  کردند.علی  دیدار  کشور 
ذوالفقارنسب از پیشکسوتان و بازیکنان سابق تیم ملی فوتبال ایران با عباس واحدی مدیرعامل 
و رئیس هیات مدیره صندوق دیدار و گفتگو کردند.در این نشست بخش هایی از بازی تیم ملی 
فوتبال ایران در گذشته از جمله جام جهانی ۱۹۷۸ آرژانتین نمایش داده شد. در ادامه حاضرین 
بخشی از خاطرات دوران فوتبال خود را بیان کرده و به بررسی و مقایسه فوتبال آن زمان با 
یک  اقدامات صندوق طی  از  گزارشی  ارائه  این جلسه ضمن  در  نیز  پرداختند.واحدی  اکنون 
سال گذشته، گفت: نام فوتبال ایران در طول تاریخ با بزرگانی چون شما همواره می درخشد و 
افتخارآفرینی های شما در میدان های مختلف آسیایی و جهانی در خاطره جمعی و حافظه مردم 
برای همیشه باقی خواهد ماند.همچنین با توجه به حضور نماینده صندوق در بیمارستان برای 
با این پیشکسوت  با این نشست، ارتباط تصویری  پیگیری روند درمان حسن روشن همزمان 
ارزنده برقرار شد و تک تک عزیزان حاضر در این جلسه به احوالپرسی با هم تیمی سابق خود 

پرداختند. روشن روز یکنبه  تحت عمل جراحی قرار گرفته است.
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محمودخوردبین:بهپرسپولیسیهااطمینانمیدهمتیمخوبیبستهمیشود!

کمیته فنی پرسپولیس دیروز تشکیل جلسه دادکمیته فنی باشگاه پرسپولیس دیروز تشکیل جلسه داد.در این نشست 
که با حضور رضا درویش، افشین پیروانی، حمید استیلی، کریم باقری، رضا شاهرودی، محمد انصاری و حسین بادامکی برگزار 
شد، آخرین وضعیت تیم برای فصل آینده مورد بحث و بررسی قرار گرفت.اعضای کمیته فنی در این جلسه، اعضا ضمن مرور 
عملکرد فصل جاری، درباره تقویت ترکیب سرخ پوشان در فصل پیش رو، بررسی لیست بازیکنان مورد نظر کادر فنی و همچنین 

شرایط بازیکنان فعلی تبادل نظر کردند.

تشکیل جلسه 
کمیته فنی 
پرسپولیس

پرسپولیس  باشگاه  یشکسوت   
ناکامی  دلیل  مهم ترین  گفت: 
و  ضعف  فصل،  این  در  پرسپولیس 
بود. بازیکنان ستاره  در جذب  ناکامی 

این  مورد شرایط  در  منافی  جواد 
از  انتظارات  گفت:  پرسپولیس  فصل 
بود  چیزی  از  بیش تر  بسیار  کارتال 
به  را  او  وقتی  دیدیم.  امروز  به  تا  که 
از  معتبر  کارنامه  با  مربی ای  عنوان 
فنرباغچه  لیگ ترکیه و سابقه هدایت 
از  بسیاری  آوردند،  پرسپولیس  به 
بودند  امیدوار  هواداران  و  پیشکسوتان 
که بتواند نتایج بهتری بگیرد، حتی با 
وجود اینکه در نیم فصل به تیم اضافه 
با  بود.  نبسته  خودش  را  تیم  و  شد 
توجه به هزینه هایی که برای آوردن او 
بود.  بیشتر  قطعاً  انتظارات  صرف شد، 
با این حال، معتقدم باید به کارتال در 
تیم  تا  شود  داده  فرصت  آینده  فصل 
خودش را ببندد، دوران بدنسازی را با 
ببینیم در آن صورت  و  تیم طی کند 

داشت. خواهد  عملکردی  چه 
همدلی سابق در پرسپولیس این 

فصل وجود نداشت
دلیل  اصلی ترین  در خصوص  وی 
در  جام  کسب  در  پرسپولیس  ناکامی 
سال های  در  داشت:  اظهار  فصل  این 
ثباتی  واسطه  به  پرسپولیس  گذشته، 
که در تیم، کادرفنی و مدیریت باشگاه 
به کسب چندین  موفق  داشت،  وجود 
کنار  سال ها  بازیکنان  شد.  قهرمانی 
هماهنگی  و  می کردند  بازی  یکدیگر 
هم  نقطه ضعفی  اگر  داشتند.  بالایی 
سه  یا  دو  جذب  با  داشت،  وجود 
را  نقل وانتقالات، آن  بازیکن جدید در 
از  پیش  امسال  اما  می دادند.  پوشش 
بازیکن  چند  پرسپولیس  فصل،  شروع 
دست  از  را  خود  تأثیرگذار  و  کلیدی 
تراکتور،  به  نفر  افزود: چند  داد.منافی 
یکی به فولاد خوزستان و یکی دیگر به 
ملوان رفتند. حدود ۶–۷ بازیکن مهم 
را از دست دادیم و در مقابل، بازیکنان 
هم سطح و باکیفیتی جایگزین نکردیم. 
همین  تیم،  ناکامی  دلیل  مهم ترین 
دومین  بود.  بازیکن  جذب  در  ضعف 
در  هماهنگی  و  همدلی  نبود  عامل؛ 
که  می شد  دیده  بازی ها  در  بود.  تیم 
دچار  هم  با  زمین  در  حتی  بازیکنان 
شأن  در  رفتارها  این  می شدند.  تنش 
پرسپولیس نیست و نشان می دهد که 
ندارد.  وجود  تیم  در  گذشته  انسجام 
دست  از  در  زیادی  تأثیر  عوامل  این 

داشتند. قهرمانی  رفتن 
هیچ بازیکنی بزرگ تر از 

پرسپولیس نیست
پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 
سروش  برخورد  صحنه  خصوص  در 
در  عنایت زاده  علیرضا  با  رفیعی 
قصد  گفت:  رفسنجان  مس  با  دیدار 
که  چرا  ببرم،  را  کسی  نام  نداشتم 
هستیم.  خانواده  یک  عضو  ما  همه 
رفتارهایی،  بگویم چنین  باید  اما حالا 
بازی های مختلف  نیز در  این  از  پیش 
هرگز  بازیکن سالاری  بود.  شده  دیده 
نام  و  نداشته  وجود  پرسپولیس  در 
نامی  هر  از  بالاتر  همیشه  پرسپولیس 
و  آمده اند  بسیاری  اسامی  است.  بوده 
هوادارانش  و  پرسپولیس  اما  رفته اند 
را  رفتارهایی  چنین  مانده اند.  باقی 
چنین  هم  هواداران  و  نمی کنم  تأیید 
تیمی  اگر  نمی پسندند.  را  چیزهایی 
این  باید  شود،  قهرمان  می خواهد 
مسائل را کنترل کند. متأسفانه امسال، 
و  همدلی  قبل،  سال های  برخلاف 

دوستی میان بازیکنان وجود نداشت و 
گذاشت. اثر  تیم  عملکرد  بر  این 

 پرسپولیس نیاز به 
پوست اندازی دارد

و  استعفا  مورد  در  منافی  جواد 
مدیریت  به  درویش  رضا  بازگشت 
چهار  حدود  او  گفت:  پرسپولیس 
پرسپولیس  مدیرعامل  که  است  سال 
موفقیت های  مدت،  این  در  و  است 
زیادی هم به دست آورده  و نباید همه 
انداخت، چرا که  او  را گردن  تقصیرها 
در قهرمانی ها نیز نقش داشته  است. به 
هر حال، انتخاب مدیرعامل در اختیار 
از  و  نیست  پیشکسوتان  یا  هواداران 
جاهای دیگر صورت می گیرد ولی این 
تیم به پوست اندازی نیاز دارد. میانگین 
سنی بازیکنان بالاست و باید زودتر به 
فکر جوان گرایی می بودیم. بازیکنان با 
ستعدادی چون عمری، سینا اسدبیگی 
به  را  نعمتی که جوان هستند  علی  و 
برای  حالا  و  دادیم  دست  از  راحتی 
هزینه های  باید  بازگرداندن شان 
هم  کسی  کنیم.  پرداخت  بیشتری 

نیست. تصمیمات  این  پاسخگوی 
مثل سال های گذشته، بازیکنان خارجی 

بی کیفیتی به پرسپولیس آمدند
بازیکنان  عملکرد  مورد  در  وی 
این فصل گفت:  خارجی پرسپولیس در 
سال های  مانند  هم  امسال  متأسفانه 
گذشته، بازیکنان خارجی بی کیفیتی به 
به  نتوانستند  که  بازیکنانی  آمدند.  تیم 
تیم کمک کنند و با هزینه های بالا وارد 
بهتر  بسیار  ما  داخلی  بازیکنان  شدند. 
بازیکنان  این  هستند.  خارجی ها  این  از 
و  را می گیرند  پولشان  خیلی راحت هم 
چه  و  داخلی  چه  بازیکنی  هر  می روند. 
خارجی که وارد تیمی مثل پرسپولیس 
باشد.منافی  ملی  در سطح  باید  می شود 
افزود: پرسپولیس تیم کوچکی نیست و 
به  انتخاب ها  این  دارد.  میلیون ها هوادار 
در  کارتال  امیدوارم  می زند.  لطمه  تیم 
فصل آینده اختیار کامل در نقل وانتقالات 
باکیفیتی  بازیکنان  داشته باشد و بتواند 
جذب کند. تراکتور با اسکوچیچ که مربی 
باکیفیتی است و لیگ ایران را به خوبی 
خارجی  بازیکنان  جذب  با  و  می شناسد 
باکیفیتی ساخت  و  تیم یکدست  خوب، 
قهرمانی  داشت.  را  قهرمانی  لیاقت  و 
و  بازیکنان  فنی،  کادر  به  را  تراکتور 
واقعاً  و  می گویم  تبریک  هواداران ش 

بودند. قهرمانی  شایسته 
عالیشاه از بهترین بازیکنان 

سال های اخیر پرسپولیس است
پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در 
تمدید  عدم  شایعه  مورد  در  و  پایان 
تیم  این  کاپیتان  عالیشاه  قرارداد 
بهترین  از  یکی  عالیشاه  امید  گفت: 
بازیکنان پرسپولیس در سال های اخیر 
بوده است و چه زمانی که در ترکیب 
بازیکن  عنوان  به  چه  و  بوده  اصلی 
بازی  وجود  تمام  با  همیشه  ذخیره، 
نقش  کاپیتان،  عنوان  به   است.  کرده 
هم  هنوز  نظرم  به  و  داشته  پررنگی 
تصمیم  کند.  کمک  تیم  به  می تواند 
نهایی با سرمربی است اما واقعاً حیف 
از  راحتی  به  را  بازیکنی  چنین  است 
دست بدهیم. امیدوارم در این دو بازی 
باقی مانده، بازیکنان با تمام وجود برای 
جام های  ما  کنند.  بازی  پرسپولیس 
هنوز  اما  دادیم،  دست  از  را  زیادی 
در  حضور  و  دوم  رتبه  کسب  شانس 
امیدوارم فصل  لیگ نخبگان را داریم. 
آینده، شرایط بهتری برای پرسپولیس 

بخورد. رقم 

رافت:پرسپولیس باید از نو ساخته شود
تراکتورمستحققهرمانیلیگبرتربود

کارشناس فوتبال با تاکید بر این که تراکتور این فصل از هر نظر 
شایسته کسب عنوان قهرمانی لیگ برتر بود گفت: پرسپولیس اگر 

می خواهد به روال قهرمانی برگردد باید از نو ساخته شود.
تیم فوتبال تراکتور تبریز در پایان هفته بیست و هشتم لیگ 
دراگان  شاگردان  تا  رسید  رقابت ها  این  زودهنگام  قهرمانی  به  برتر 
با خیال آسوده  این رقابت ها  پایان  به  اسکوچیچ در دو هفته مانده 
به مصاف رقیبان بروند.تراکتور پس از سال به یکه تازی پرسپولیس 
و البته یک بار قهرمانی استقلال در این رقابت ها پایان داد تا برای 
نخستین بار جام قهرمانی را با کسب بهترین خط دفاع و حمله از آن 
خود کند.پایان رأفت با اشاره به قهرمانی تراکتور در این رقابت ها به 
دلایل عدم قهرمانی پرسپولیس در لیگ بیست و چهارم اشاره کرد 

که در پی می خوانید:
تراکتور لایق قهرمانی بود

قهرمانی  خصوص  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
حاضر  حال  تیم  بهترین  تیم  این  گفت:  تبریز  تراکتور  زودهنگام 
فوتبال باشگاهی ایران است. آنها به حق قطعی و واقعی خود رسیدند. 
باید به مجموعه تراکتور و هواداران میلیونی اش تبریک گفت. بیش 
دارند  حق  حالا  و  می کشیدند  را  روزی  چنین  انتظار  دهه  یک  از 
شادی های زایدالوصف داشته باشند. باید به آنها قهرمانی را تبریک 
گفت.رأفت ادامه داد: بار فنی بازی های تراکتور بسیار بالاست. این 
تیم در خطوط سه گانه به ترکیب ایده آل رسیده بود و تاکتیک های 
مد نظر سرمربی خود باعث بالا رفتن میزان بازدهی آنها در زمین 

بود. شده  مسابقه 
حاشیه همیشه هست؛ مهم جام است

او درباره اینکه اگر رأی بیرانوند برای محرومیت قطعی می شد یا 
خلیل زاده یک جلسه دیگر از همراهی تراکتور بیشتر محروم می شد 
یادآور شد: چنین صحبت هایی همیشه وجود داشته و دارد. فقط هم 
مربوط به تراکتور نمی شود بلکه تمام باشگاه ها شامل این ماجرا در 
هنگام قهرمانی شده اند. اینها حاشیه های همیشگی فوتبال است اما 

مهم این است که جام به جایی که حقش بود، رسید.
پرسپولیس باید از نو بسازد

کارشناس فوتبال ایران به مشکلات متعدد پرسپولیس در فصل 
جاری نیز اشاره کرد و گفت: زنجیره تصمیم گیری ها و تدبیرهایی 
که برای پرسپولیس در نظر گرفته شد باعث از دست رفتن قهرمانی 
این تیم شد. ضعف در حفظ بازیکنان تیم، انتخاب سرمربی نامناسب 
و تغییرات مستمر در ترکیب پرسپولیس از مواردی بود که این تیم 
نو  از  باید  و  داشت  بدی  فصل  پرسپولیس  کرد.  دور  قهرمانی  از  را 
همه چیز را بسازد.او درباره عملکرد رضا درویش مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس گفت: او چند بار توانست از لحاظ مدیریتی کمک کند 
تا پرسپولیس به قهرمانی برسد. به هر حال امسال ضعف هایی داشت 
کند  برطرف  باید  را  فعلی  روند  اما  نیست  پوشیده  بر هیچکس  که 
چون دیگر هیچ عذر و بهانه ای برای تکرار اشتباه قابل قبول نیست.

مشاور  عنوان  به  استیلی  حمید  کرد: حضور  خاطرنشان  رأفت 
در  را  کمبودها  از  خیلی  و  شود  اصلی  راهگشای  می تواند  درویش 

کند. برطرف  گیری  تصمیم  مسیر 
شکاریازپرسپولیسیهازمانخواست

مهاجم تیم فوتبال سپاهان برای دادن پاسخ نهایی به پرسپولیس، 
فاز  تقویت  برای  پرسپولیس  خواست.باشگاه  زمان  باشگاه  این  از 
رضا  آنها  از  یکی  که  داده  قرار  مدنظر  را  بازیکن  چند  تهاجمی اش، 
این  با  را  مذاکراتی  پرسپولیس  است.مدیران  سپاهان  بازیکن  شکاری 
هنوز  شده،  منتشر  که  خبرهایی  برخلاف  ولی  داد ه اند،  انجام  بازیکن 
توافق قطعی میان باشگاه پرسپولیس و شکاری صورت نگرفته است.بر 
اساس این گزارش، شکاری از مدیران باشگاه پرسپولیس برای گرفتن 
تکلیف این بازیکن برای  تصمیم نهایی زمان خواسته است و احتمالاً 

اتمام لیگ مشخص خواهد شد. از  از سپاهان بعد  یا جدایی  ماندن 
مدافعمراکشیتکلیفشباپرسپولیسرا

مشخصکرد
باشگاه  مدیران  با  مذاکره  بدون  پرسپولیس  مراکشی  مدافع 
تصمیم خود برای فصل آینده را گرفت.ایوب العملود مدافع مراکشی 
پرسپولیس که در ابتدای فصل برای جانشینی دانیال اسماعیلی فرد 
با سرخپوشان پایتخت قرارداد امضا کرد نتوانست انتظارات کادرفنی 
خارجی  پیشنهاد  نخستین  به  تا  کند  برآورده  را  تیم  این  ترکیه ای 
خود پاسخ مثبت دهد.رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس که 
حاضر نشد دانیال اسماعیلی فرد را راضی به ماندن در پرسپولیس با 
مبلغی کمتر از قرارداد ۴۲۰ هزاردلاری العملود کند حالا بدون اینکه 
نقشی در جدایی این بازیکن مراکشی داشته باشد باید فکر تازه ای 
برای پر کردن جای خالی پست دفاع راست کند.العملود وسایل خود 
را برای ترک ایران نیز جمع کرده است تا با پایان یافتن رقابت های 
فصل جاری لیگ برتر راهی مصر شده و برای دو فصل پیراهن تیم 

الزمالک را بر تن کند.
درویش:قلیزادهمشکلشراحلکند!

رضا درویش در مورد آخرین وضعیت جذب علی قلی زاده توضیح 
داد.علی قلی زاده از فصل گذشته مورد توجه پرسپولیس بود و سرخ ها 
تلاش می کردند برای پر کردن جای خالی مهدی ترابی، علی قلی زاده 
را در پست وینگر جذب کنند. با این حال درخشش علی قلی زاده در 
آن مقطع باعث شد باشگاه لخ پوزنان لهستان از صدور رضایت نامه او 
منصرف بشود.حالا با نزدیک شدن به نقل و انتقالات تابستانی ایران، 
بازهم نام قلی زاده پیرامون پرسپولیس شنیده می شود. بازیکنی که 
به عنوان بهترین بازیکن این ماه از دید هواداران لخ پوزنان انتخاب 
شده و هنوز یک فصل دیگر قرارداد دارد.رضا درویش درباره احتمال 
جذب علی قلی زاده در روزهایی که برای تیمش می درخشد گفت: 
بازی بسیار خوبی انجام داد. برای او آرزوی سلامتی و موفقیت داریم. 

او مشکلش را با باشگاهش حل کند!
درویش ادامه داد: اصلا درخواست نکردند و قیمت ندادند. بحث 
ایشان جدا بشود و مجوز  اینکه  اجازه  باشگاه  این است که آن  سر 
صادر کنند را بدهد تا ان شالله برای جذبش مشکلی نداشته باشیم.

تبریکجالبسرمربیاخراجی
بهگولسیانی:رئیس!

سرمربی پیشین پرسپولیس تولد گئورگی گولسیانی را فراموش 
نکرده است.خوان کارلوس گاریدو، سرمربی پیشین پرسپولیس که 
خود  سمت  از  ضعیف  نتایج  دلیل  به  برتر  لیگ  سیزدهم  هفته  در 
تولد  مجازی،  فضای  در  جالب  اقدامی  در  امروز  شد،  گذاشته  کنار 
گئورگی گولسیانی، مدافع باتجربه پرسپولیس را تبریک گفت.گاریدو 
با انتشار استوری ای در حساب رسمی اینستاگرام خود، تصویری از 
خود و گولسیانی را منتشر کرد و در کپشنی کوتاه اما پرمعنا نوشت: 

»Happy Birthday Boss« )تولدت مبارک رئیس!(
این پیام صمیمانه از سوی گاریدو در حالی منتشر شد که او 
مدت کوتاهی هدایت پرسپولیس را بر عهده داشت و در آن مدت، 
می رفت.در  شمار  به  تیمش  کلیدی  مهره های  از  یکی  گولسیانی 
گرفته،  قوت  فصل  پایان  در  گولسیانی  جدایی  شایعه  که  شرایطی 
این تبریک از سوی مربی سابق پرسپولیس، در فضای مجازی جلب 

کرد. توجه 

فصل  این  بازیکنان  بهترین  از  یکی  اسماعیلی فر  دانیال 
است. بوده  برتر  لیگ  رقابت های 

دانیال کم حرف و بی حاشیه، با لبخندی که همیشه به صورت 
نشسته.  آزادگان  سردار  استادیوم  اطراف  چمن  زمین  روی  دارد، 
کمی با فاصله از اتوبوس تیم تراکتور، منتظر سایر بازیکنان تا راهی 
کلمات  با  را  تبریک ها  می خورد،  زنگ  دائم  تلفنش  بشوند.  تهران 
را  تاریخی  لحظه  این  لذت  و  یکی جواب می دهد  یکی  تشکرآمیز 
تیم  راست  مدافع  متوالی  سال  سومین  برای  او  که  جایی  می برد. 

بوده است. برتر  لیگ  قهرمان 
دانیال  اینکه  تا  را زیر نظر دارد  او  از کمی دورتر  ما  خبرنگار 
چشمش به او می افتد و یک دیالوگ کوتاه شکل می گیرد: »یادت 
میاد اولین روزی که اومدم تبریز در مورد قهرمانی سوال کردی؟ 
و  خنده  با  )البته  بودیم!«  ویدیو  همون  فشار  زیر  امروز  همین  تا 
همراهی  با  تراکتور  مدیران  که  است  شبی  به  او  شوخی(.اشاره 
ستاره های جدید این تیم، از سی آی پی فرودگاه، به تبریز رفتند 
و دوربین ورزش سه در بدو ورود، اولین جملات بیرانوند، ترابی و 
مدافع  تیم  از  بازیکن  زمان خرید  آن  ثبت رساند. در  به  را  دانیال 
عنوان قهرمانی، یک جنجال بزرگ و البته یک موفقیت تاریخی را 

برای باشگاه تراکتور پدید آورده و این تیم را به مدعی شماره یک 
قهرمانی تبدیل کرده بود و همه این تیم را به عنوان مدعی اصلی 

می دانستند. قهرمانی 
شانس  بر  مبنی  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  اما  دانیال 
قهرمانی، یک نفس عمیق کشید و پاسخ داد: »خیلیییییی زوده!« 
تمام  گفت  و  کرد  صحبت  قهرمانی  مورد  در  ترابی  مهدی  البته 
تلاشش را برای رسیدن به این عنوان انجام خواهد داد.حالا هشت 
آماده  موفق،  فصل  یک  از  بعد  دانیال  می گذرد.  روزها  آن  از  ماه 
آویختن مدال قهرمانی بر گردن می شود، رویایی که در این فصل 
روزهای  دشواری  تا  باعث شد  و  داد  انرژی  و  انگیزه  او  به  سخت، 
پرفشار را پشت سر بگذارد و هرروز به استادیوم بنیان دیزل برود و 
به خانه برگردد، با کمترین تفریح و البته کمترین برخورد ممکن 

رسانه ها. با 
او تنها یک گفتگو در این مدت انجام داد که در حاشیه اخرین 
بازی سال انجام شد، جایی که در پاسخ به سوال “ورزش سه” درباره 
اینکه چه نظری در مورد جمله »نمی خواهند تراکتور قهرمان شود« 
دارد، گفت: »اصلا درست نیست، ما باید فقط تلاش کنیم تا قهرمان 
شویم. شما نباید در مورد چیزی که کنترل آن را ندارید، صحبت 

کنید.«این جمله حالا دوباره در فضای مجازی وایرال شده و بسیاری 
انتقال ژنتیک قهرمانی از رختکن پرسپولیس همراه این چند ستاره 

به تراکتور را از عوامل مهم قهرمانی تیم تراکتور می دانند.
ستاره های تراکتور علاوه بر کیفیت فنی، توانستند این موهبت 
را به تراکتور هم بدهند. در این بین دانیال با کمترین میزان حاشیه، 
اعتبار به خصوصی از این قهرمانی را به خود اختصاص داده است. او 
حتی در بازی جنجالی پرسپولیس - تراکتور هم تقریبا هیچ شعاری 
را متوجه خود ندید که ریشه این موضوع شاید در رفتاری باشد که 
او بعد از جدایی از خود نشان داد.شاید الان زمانش رسیده به یاد 
بیاوریم فصل گذشته این تراکتور بود که حاضر شد با عدد موردنظر 
انجامش  سپاهان  و  پرسپولیس  که  کاری  ببندد،  قرارداد  دانیال  با 

ندادند و حالا احتمالا از این تصمیم پشیمان خواهند بود. 
با تراکتور قرارداد دارد،  برای فصل آینده هم  حالا دانیال که 
دبل  و  شود  موفق  هم  آینده  فصل  در  تیم  این  با  است  امیدوار 
قهرمانی را جشن بگیرد، البته حالا که او این مطلب را می خواند، 
احتمالا همان جمله هشت ماه پیش را خواهد گفت اما ما هم برایش 
اخیر  سال   ۵۳ در  تراکتور  قهرمان  مردان  اولین  شما  می نویسیم: 

می توانید… را هم  قهرمانی  دبل  هستید، پس 

بهترین فصل ستاره بی حاشیه
دانیالوداستانپشیمانیپرسپولیسوسپاهان!

اسماعیل کارتال بعد از بازی جام حذفی 
برابر سپاهان نشان داد که چقدر از داشتن 

اخراجی در طول مسابقه متنفر است .
پرسپولیس در این فصل در چند بازی  
است.  داشته  اخراج های عجیبی  مهم  بسیار 
برابر  رفت  بازی  در  گولسیانی  گئورگی 
سپاهان، محمد خدابنده لو در بازی برگشت 
رفت  بازی  در  العملود  ایوب  تراکتور،  برابر 
نساجی و باز هم خدابنده لو این بار در بازی 
اخراجی  مهم ترین  البته  نساجی.  برگشت 
سپاهان  برابر  حذفی  جام  در  سرخ ها  فصل 
پرسپولیس  عالیشاه  امید  اخراج  با  که  بود 
بازی برده را با شکست و حذف عوض کرد.

سپاهان  بازی  از  پس  کارتال  اسماعیل 
کرد  انتقاد  به شدت  عالیشاه  امید  اخراج  از 
یک  با  تیمش  اینکه  از  چقدر  داد  نشان  و 
یار کمتر زمین را ترک کند ناراحت خواهد 

بازی  در  خدابنده لو  محمد  حال  این  شد.با 
نساجی تنها دو دقیقه بعد از ورود به زمین با 
یک تکل خشن از زمین مسابقه اخراج شد. 
قرمزی  کارت  به  توجه  با  البته  که  اخراجی 
نشان  مرکل  الکساندر  به  همزمان  داور  که 
به  اما  نشد  حریف  عددی  برتری  باعث  داد 
نظر می رسد کارتال روی اصول سختگیرانه 
خود در مورد بازیکنان اخراجی پایبند است.

بازی  اخراج  آن  واسطه  به  خدابنده لو 
بازی  در  و  داد  از دست  را  حساس سپاهان 
یک  برگشت  لیست  به  که  رفسنجان  مس 
دقیقه هم فرصت بازی پیدا نکرد و اسماعیل 
کارتال میلاد سرلک و در ادامه سعید مهری 

او ترجیح داد. به  و علیرضا عنایت زاده را 
جا  آینده  فصل  در  باید  که  هنجاری 
اسماعیل  تیم  در  است:  واصح  خیلی  بیفتد 
است! ممنوع  بی مورد،  شدن  اخراج  کارتال 

 تنبیه بی سر و صدای کارتال
 برای هافبک اخراجی!

پرسپولیس  شرایط  مورد  در  پرسپولیس  باشگاه  شناسنامه 
البته  دارند که  توقع قهرمانی  گفت: هواداران پرسپولیس هر سال 
نا به جا نیستمحمود خوردبین که از سوی هواداران پرسپولیس به 
شناسنامه این باشگاه شهره است این روزها همچنان با درد از ناحیه 
کمر روزگار می گذارند.او در مورد شرایط این روزهای پرسپولیس 

صحبت های جالبی را انجام داده که می خوانید.
محمود خوردبین در ابتدا با اشاره به پیروزی پرسپولیس مقابل 
مس رفسنجان تاکید کرد:بچه ها در این دیدار نمایش خوبی را از 
خود ارائه دادند و به برد پر گلی رسیدند. در این بازی مثل بازی های 
قبل بدشانسی نیاوردیم و گل زودهنگامی که به ثمر رساندیم به تیم 
کمک کرد تا بتوانیم با روحیه بهتری کار را دنبال کنیم و در نهایت 

سه امتیاز این دیداررا به دست آوردیم.
سرپرست قدیمی و باسابقه پرسپولیس در مورد وضعیت تیم 
در فصل جاری هم گفت:در بعضی از بازی ها ما واقعا بدشانس بودیم. 
در طول فصل مصدومیت ستاره ها و بازیکنان تاثیرگذارمان خیلی 
به ضرر ما تمام شد و یکی از عواملی که در بعضی از بازی های این 

فصل نتایج لازم را به دست نیاوردیم، همین موضوع بود.
مشاور رضا درویش در باشگاه پرسپولیس در خصوص این که 
پرسپولیس در این فصل در کسب جام و قهرمانی موفق ظاهر نشد، 
افزود:ما در سال های اخیر همواره یکی از مدعیان قهرمانی بودیم و 
در این مدت جام های زیادی را کسب کردیم به طوری که هواداران 
به قهرمانی پرسپولیس عادت کرده اند و همه آنها در این فصل هم 
توقع و انتظار تکرار موفقیت ها را از ما داشتند که البته این انتظار، 

انتظار نابه جایی نیست.  
خوردبین ادامه داد:به هرحال پرسپولیس بنا به دلایلی در فصل 

من  ولی  کند  عملی  را  هواداران  حق  به  انتظار  این  نتواند  جاری 
اطمینان دارم که این مساله جبران شدنی است و به امید خدا و 
تلاش بیشتر کادرفنی، مدیران و بازیکنان و با بهره گیری از حمایت 
را  آلی  ایده  تیم  آینده  برای فصل  بتوانیم  پیشکسوتان  و  هواداران 

برای کسب دوباره قهرمانی جمع کنیم.
پیشکسوت پرسپولیس با تاکید بر این که مدیران باشگاه برای 
انجام  را  خود  تلاش  تمام  خوب  تیم  یک  بستن  و  مشکلات  حل 
می دهند تاکید کرد:من از نزدیک شاهد تلاش مدیران پرسپولیس 
هستم و می بینم که برای حل مشکلات تلاش شبانه روزی دارند. 
پرسپولیس  باشند  داشته  اطمینان  و  باشند  صبور  باید  هواداران 
اتفاقات خوبی را در فصل آینده از تیم محبوب شان شاهد خواهند 

بود.
و  ورزش  وزیر  دنیامالی  احمد  حضور  به  اشاره  با  خوردبین 
جوانان در منزل او هم گفت:ملاقات با وزیر برای من مایه مباهات 
وجود  با  ورزش  وزیر  که  خوشحالم  خیلی  و  بود  خرسندی  و 
و  ارزش  پیشکسوتان ورزش  برای  وزارتخانه  فراوان در  مشغله های 
اهمیت ویژه ای برخوردار است. حضور او در کنار ما باعث دلگرمی 
از جنس ورزش  ما می شود. دنیامالی مدیری خوش نامی است که 
است و این مساله می تواند به بالندگی و رشد ورزش ما در تمامی 
رشته ها کمک کند. امیدوارم احمد دنیامالی و دیگر مدیران وزارت 
ورزش و جوانان بتوانند مشکلات موجود در بخش های مختلف را 
برطرف کرده و شاهد بهترین اتفاقات در روزها و سال های آینده در 

باشیم. کشور  ورزش 

تشکیلجلسهکمیتهفنیپرسپولیس

منافی: انتظارات از کارتال خیلی بیش تر بود

مذاکرات  آغاز  از  درویش  رضا 
نقل وانتقالاتی بر اساس لیست سرمربی 

داد. خبر  پرسپولیس  جدید 
باشگاه  مدیرعامل  درویش،  رضا 
که  جلسه ای  درباره  پرسپولیس، 
باقری،  پیروانی،  استیلی،  حضور  با 
برگزار  باداماکی  و  انصاری  شاهرودی، 
توضیح  خبرنگاران  جمع  در  شد 
یک  کارتال  آقای  با  فنی  کمیته  داد: 
اهمیت  پیرامون  داشتند  جلسه ای 
تمام  با  ان شالله  که  رو  پیش  بازی  دو 
ضمن  بدهیم.  ادامه  بتوانیم  قدرت 
اینکه برای فصل آینده چگونه یک تیم 
پرقدرت و مستحکم ببندیم که ان شالله 
همیشه  که  پرسپولیس  نام  از  بتوانیم 
شأن  در  تیمی  است،  قهرمانی  مترادف 

بسازیم. پرسپولیس 
خارجی  بازیکنان  لیست  درباره  او 
بازیکنان  با  مذاکرات  و  کارتال  مدنظر 
جذب شان  کار  بازیکن  چند  گفت: 
تمام شده، با یکی دو بازیکن دیگر هم 
بازیکن  یک  با  هستیم.  مذاکره  درحال 
بودند  گفته  قبلا  که  هم  خارجی  دیگر 
حدود ۷۰ تا ۸۰ درصد مذاکره را پیش 
بردیم. به جلو می رویم تا ببینیم به کجا 
می رسیم.درویش درباره جذب بازیکنان 
باشگاه  که  کاظمیان  مثل  ایرانی 
آلومینیوم خواستار رضایت ۵۰میلیاردی 
برای این بازیکن بوده توضیح داد: بیرون 
ولی  است  زیاد  صحبت  و  حرف  خیلی 

خب ما داریم طبق لیست آقای کارتال 
می رویم. پیش 

ادامه  بازیکنان  جذب  درباره  او 
این  ما  سعی  همه  بدهید  اجازه  داد: 
است طبق لیستی که آقای کارتال مد 
نظرشان است بازیکنان را جذب کنیم. 
احتیاج  که  هستند  بازیکنان  بعضی 
همه  ما  باشند.  داشته  رضایت نامه  به 
خوشبختانه  می گذاریم.  را  توان مان 
ضمن  دارند  خوبی  تعامل  ایشان  چون 
فنی  با کمیته  پیرامون هر پست  اینکه 
نظر  نقطه  یک  به  و  می کنند  بحث 
مشترکی می رسند و گزینه یک و دو و 

می دهند. هم  سه 
و  نقل  روند  بهبود  درباره  درویش 
سهمیه  کسب  با  پرسپولیس  انتقالاتی 
را  تلاش مان  همه  ما  داد:  توضیح 
که  کسانی  و  بهترین ها  که  می کنیم 
کمیته  تایید  مورد  و  خواسته  سرمربی 
فنی قرار گرفته را جذب کنیم.او درباره 
تیم  از  رضایی  برکناری شادی  شایعات 
زنان پرسپولیس گفت: ایشان با معاونت 
ورزشی جذب بازیکنان را برعهده دارند 

می دهند. انجام  را  کارشان  و 
فصل  برگزاری  درباره  درویش 
رقابت ها  و سطح  زنان  برتر  لیگ  آینده 
بالاتر  بله، هرچه سطح مسابقات  گفت: 
است.  نزدیک تر  رقابت  طبع  به  می رود 
پرسپولیس  نام  حد  در  می کنیم  سعی 

ببندیم. را  تیم 

مذاکره با خارجی ها در جریان است
جذبچندبازیکنجدیدپرسپولیسنهاییشد

مسعود ریگی که فصل قبل یکی از مهره های 
بازی  هشت  حالا  بود،  پرسپولیس  قابل اتکای 

است. داده  از دست  را  متوالی 
مسعود ریگی جزو بازیکنانی بود که برخلاف 
اسماعیل  سرمربی گری  مقطع  در  گاریدو  دوره 
کار گرفته شد، در صورتی  به  کارتال خیلی کم 
که این هافبک کم حرف و باتجربه هم فصل قبل 
تیم پرمشکل  بود هم در  جزو خوب های تیمش 
گاریدو یکی از بازیکنان مؤثر به شمار می رفت.

ریگی در دوره گاریدو در تمام بازی ها غیر از 
دیدار مقابل نساجی به میدان رفت و در بازی های 
آسیایی هم حاضر بود اما در سه بازی لیگ برتری 
تحت هدایت کریم باقری به میدان نرفت. بعد از 
ورود کارتال، ریگی در ترکیب بود و حتی مقابل 
النصر و الهلال هم به میدان رفت اما آخرین باری 
که در لیگ برتر به میدان رفته مربوط به دیدار 
مقابل آلومینیوم در اراک است که ۴ اسفند ماه در 
هفته بیستم برگزار شد. نکته عجیب تر اینجاست 
که این هافبک اهل بلوچستان در هشت مسابقه 
اخیر لیگ برتری اش هرگز به میدان نرفته و دو 
بار )مقابل استقلال و نساجی( حتی روی نیمکت 
شرایطی  در  است.کارتال  نداشته  حضور  هم 
ریگی را از ترکیب تیمش بیرون گذاشته که در 
بازیکن  تنها  او  تیمش  متعدد  هافبک های  بین 
دفاعی  هافبک  تنها  یا  شش  پست  متخصص 
واقعی تیمش به حساب می آمد. در عین حال این 
مربی ترکیه ای در ترکیب میانه زمین خود بعضاً 
خدابنده لو  سرلک،  مثل   ۸ پست  بازیکن  یک  از 
یا حتی عنایت زاده جوان در کنار سروش رفیعی 

که بازیکن پست 1۰ به حساب می آید اما قابلیت 
بازی در پست ۸ را هم دارد، استفاده کرده و به 
بازو  یک  هم  او  که  هافبکی  دیگر  مهری  سعید 
به  به حساب می آید خیلی کم  و مهره پست ۸ 

عنوان بازیکن جانشین میدان داده است.
ترکیب  از  ریگی  متوالی  ماندن های  بیرون 
بازیکن  این  تا  شده  باعث  حالا  پرسپولیس 
اسکواد  از  خروج  گزینه های  از  یکی  بی حاشیه 
که  اینجاست  جالب تر  اما  باشد  پرسپولیس 
بازیکن پست شش  برای پست هافبک دفاعی و 

هیچ گزینه نقل و انتقالاتی مطرح نشده و مدام 
وینگر، پست 1۰،  نقش  بازیکنانی در  از  صحبت 
مدافع کناری و حتی مهاجم به عنوان اهداف نقل 

می شود. انتقالاتی  و 
می رسد  نظر  به  شرایطی  چنین  با  واقع  در 
بازیکن  بدون  را  آینده  فصل  می خواهد  کارتال 
دو  از  و  دفاعی شروع کند  هافبک  در  متخصص 
هم  کنار   1۰ یک  و   ۸ یک  یا   ۸ پست  بازیکن 
استفاده کند و همچنان یک مهاجم سایه را در 

بگیرد. کار  به  تیمش  نوک  مهاجم  پست 

پرسپولیس  فعلی  میانی  هافبک های  بین  از 
جداست،  داستانش  که  رفیعی  سروش  از  جدا 
او  بازی  مدل  و  سرلک  میلاد  به  کارتال  ظاهراً 
بازیکن  این  وقت  دارد چرا که هر  علاقه خاصی 
داده  قرار  اصلی  ترکیب  در  را  او  نبوده  مصدوم 
است. در واقع به نظر می رسد خصوصیات تدافعی 
مورد  تا  شده  باعث  سرلک  بازی سازی  با  همراه 
عنایت زاده  همچنین  گیرد.  قرار  کارتال  توجه 
جوان که در دوره گاریدو طعم حضور در میدان 
را نچشیده بود دو سه باری در ترکیب اصلی قرار 
گرفته و می تواند جزو نیروهای مدنظر اسماعیل 
باشد. محمد خدابنده لو هم قبل  در مرکز زمین 
از اخراج ناامیدکننده مقابل نساجی جزو بازیکنان 
مدنظر کارتال بود و احتمالاً با توجه به خصوصیات 
تهاجمی، سن و سال مناسب و نمایش های قابل 
مربی  این  برنامه های  در  هم  بعد  فصل  دفاعش 

گرفت. خواهد  جای 
که  رفیعی  سروش  از  غیر  حال  عین  در 
یاسین  وضعیت  ماند  خواهد  و  دارد  قرارداد 
سلمانی به عنوان یکی دیگر از هافبک های میانی 
را  او  و  است  مشخص  زیادی  حد  تا  پرسپولیس 
باید جزو رفتنی ها دانست هر چند باید این نکته 
را هم در نظر داشت که کارتال تقریباً هیچ وقت از 
این بازیکن در پست تخصصی اش استفاده نکرد. 
میانی  هافبک های  از  دیگر  یکی  مهری  سعید 
کارتال  تیم  در  مشخصی  آینده  هم  پرسپولیس 
دارد چرا که خیلی کم مورد استفاده قرار گرفته 
پرسپولیس  با  دیگر  فصل  یک  بازیکن  این  اما 

دارد. قرارداد 

صفر بازی از هشت مسابقه اخیر پرسپولیس

ریگی محو شد: کارتال دشمن پست شش!

مذاکرهباشگاهپرسپولیسباگلگهربرایجذبزارع
باشگاه پرسپولیس برای جذب مدافع گل گهر با این باشگاه سیرجانی وارد مذاکره شد.محمدمهدی زارع مدافع میانی گل گهر که سابقه دعوت شدن به تیم ملی را هم دارد، از اهداف نقل وانتقالاتی باشگاه 
پرسپولیس به شمار می آید. به همین خاطر مدیران باشگاه پرسپولیس با مدیران گل گهر وارد مذاکره شده اند تا این بازیکن را به خدمت بگیرند.بر اساس این گزارش، با توجه به شرایط سنی زارع و اینکه او 

تحت قرارداد باشگاه گل گهر است، پرسپولیسی ها کار سختی برای جذب این بازیکن دارند. این در حالی است که مهدی تارتار سرمربی گل گهر نیز مخالف جدایی زارع است.
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گل محمدی 
خواهان جذب 
مدافع چپ گل گهر

سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان خواهان جذب مدافع چپ تیم فوتبال گل  گهر سیرجان است.ابوالفضل رزاق پور مدافع چپ تیم فوتبال 
گل گهر سیرجان در تیررس باشگاه فولاد خوزستان قرار گرفته است. رزاق پور در این فصل جزو بازیکنان تأثیرگذار تیم گل گهر سیرجان بوده و 
عملکرد او باعث شده است تا یحیی گل محمدی سرمربی فولاد خواهان جذب این بازیکن برای فصل آینده باشد.بر اساس این گزارش، باشگاه 
گل گهر سیرجان هم به رزاق پور پیشنهاد تمدید قرارداد داده و قرار است این بازیکن در پایان فصل تصمیم قطعی خودش را بگیرد. این در 

حالی است که مدیران فولاد قصد دارند ظرف چند روز آینده با رزاق پور و مدیر برنامه هایش مذاکره کنند.

علی قلی زاده: برای قهرمانی دیگر حق اشتباه نداریم
این  کرد  عنوان  لخ پوشنان  ایرانی  بازیکن 
تیم برای قهرمانی در لیگ لهستان حق اشتباه 

در ۳ بازی باقی مانده را ندارد.
لیگ  سی ویکم   هفته  در   پوزنان  لخ 
با  حالی  در  اکِستراکلاسا  به  موسوم  لهستان 
نتیجه ۸ بر یک میهمانش پوشچا نیپولومیچه را 
در هم کوبید که علی قلی زاده گل های اول و 
دوم را به ثمر رساند و پاس گل سوم را نیز محیا 
کرد.لخ پوزنان با شکست دادن ۸ بر ۱ پوشچا 
نیپولومیچه، به پرگل ترین پیروزی خود در ۷۶ 
همچنین  برد  این  یافت.  دست  گذشته  سال 
پرگل ترین برد در لیگ لهستان از سال ۲۰۰۳ 
است. لخ پیش از این یاگیلونیا بیالیستوک را ۵ 
بر ۰ و لژیا ورشو را ۵ بر ۲ شکست داده بود.

هافبک تیم ملی ایران درباره درخشش در 
این دیدار گفت: هر هشت گل واقعاً زیبا بودند، 

گل من هم خوب بود.
 از این بابت خیلی خوشحالم اما اصلا بازی 
آسانی نبود. ما سریع یک گل زدیم و این به ما 
کنجکاو  بالایی،  اختلاف  چنین  با  کرد.  کمک 
بودم که آخرین باری که لخ با چنین اختلاف 
از  است.  بوده  زمانی  چه  شده  پیروز  زیادی 
هم تیمی هایم پرسیدم و واقعاً سال ها پیش این 

است. افتاده  اتفاق 
در  مهمی   بازی های  کرد:  تأکید  قلی زاده 
پیش داریم ولی دیگر نمی توانیم امتیاز از دست 
امتیاز  سه  باید  و  نداریم  اشتباه  حق   و  دهیم 
بعدی  بازی  در  بگیریم.  را  باقی مانده  بازی های 

با لژیاورپو بازی داریم که جام حذفی لهستان 
هر  مانند  مسابقه  این  به  ما  ولی  است  برده  را 
بازی  این  البته  می کنیم.  نگاه  دیگری  مسابقه 
برای هواداران خیلی بازی مهمی است اما برای 
ما یک مسابقه مانند هر مسابقه دیگری است. 

نسبت  اختلاف  امتیاز  دو  با  راکوف  در جدول، 
به لخ پوزنان در صدر جدول قرار دارد. یاگیلونیا 
  ۱۰ اکنون  نیز  جدول  سوم  تیم  بیالیستوک، 
امتیاز از صدر جدول عقب افتاده است و شانس 
کمی برای رسیدن به صدر دارد و به این ترتیب 

دو تیم راکوف و لخ پوزنان دو تیمی هستند که 
در کورس قهرمانی قرار دارند. 

علی قلی زاده این فصل در ۳۰ بازی موفق 
لیگ  در  لخ پوزنان  برای  گل   ۷ است  شده 

برساند. ثمر  به  لهستان 

اردکان،  چادرملو  باشگاه  سرپرست 
وجود  با  اخباری  سعید  قرارداد  تمدید 
را  قبلی  قرارداد  از  ماندن یک سال  باقی 
از  چادرملو  کامل  حمایت  نشان دهنده 
درباره  بابایی  می داند.علیرضا  مربی  این 
باشگاه  با  اخباری  سعید  قرارداد  تمدید 
فصل  اخباری  گفت:  اردکان،  چادرملوی 
آینده هم با ما قرارداد داشت و قرارداد دو 
ساله ای با او امضا کردیم تا حمایت باشگاه 
را از این مربی نشان دهیم. اخباری آینده 
مردم  که  احساسی  و  دارد  خوبی  بسیار 
اردکان و یزد به این مربی داشتند، باعث 
با  قرارداد  تمدید  به  تصمیم  باشگاه  شد 

بگیرد. او 
اخباری پله های پیشرفت را طی 

کرده است
چادرملو  سرمربی  از  تمجید  با  وی 
عنوان کرد: اخباری بازیکنی شناخته شده 
مربی  یک  اما  نبوده،  ملی پوش  یا 
با  که  می رود  شمار  به  تحصیل کرده 
تلاش و فعالیت به عنوان دستیار، پله های 
است.  کرده  طی  تدریج  به  را  پیشرفت 
لیگ  در  فصل حضور  اولین  در  چادرملو 
برتر توانسته نتایج خوبی بگیرد و رتبه ای 
تک رقمی دارد. ان شاءالله لیگ را با شرایط 

برسانیم. پایان  به  خوبی 
 مدیریت چند تیم ورزشی

 دشوار است
مورد  در  چادرملو  باشگاه  سرپرست 
انتصاب خود به این سمت اظهار داشت: 
عطایی )مدیرعامل پیشین چادرملو( تیم 
را از لیگ یک به لیگ برتر رساند. او سه 
از زمان  و  فعالیت کرد  سال در چادرملو 
آغاز فعالیت های ورزشی باشگاه، زحمات 
رشته  چندین  چادرملو  کشید.  زیادی 
ورزشی دارد و مدیریت این تیم ها دشوار 
است. عطایی به همین دلیل استعفا کرد.

انتخاب  برای  فصل  پایان  در 
می شود تصمیم گیری  مدیرعامل 

که  پرسش  این  به  پاسخ  در  بابایی 
آیا قرار است به زودی به عنوان مدیرعامل 
به  گفت:  خیر،  یا  شود  انتخاب  چادرملو 
سرپرست  فصل  پایان  تا  زیاد  احتمال 
هستم و بعد از پایان لیگ، تصمیم نهایی 
می شود.  گرفته  مدیرعامل  انتخاب  برای 
قرار نبود تا پایان فصل عطایی از باشگاه 
من  او،  استعفای  از  بعد  و  شود  جدا 
شدم.  انتخاب  باشگاه  سرپرست  به عنوان 
البته همچنان عضو هیئت مدیره باشگاه 

می کنم. فعالیت  چادرملو 
سال دوم حضور در لیگ برتر از 

سال اول دشوارتر است
وی درباره هدف باشگاه چادرملو در 
فصل آینده لیگ برتر فوتبال خاطرنشان 
کرد: سال دوم برای تیم هایی که به لیگ 

برتر صعود می کنند، دشوارتر از سال اول 
است. تیم ها در سال اول با تمام قوا برای 
بقا در لیگ برتر می جنگند و رسیدن به 
سخت  بسیار  دوم  فصل  در  هدف  این 

است.
فضای ناعادلانه ای بر نقل وانتقالات 

حاکم است
با  چادرملو  باشگاه  سرپرست 
رسیده  گوش  به  زمزمه های  به  اشاره 
هنوز  گفت:  تسنیم  به  نقل وانتقالات  از 
نقل وانتقالات آغاز نشده، اما طبق چیزی 
و  ناعادلانه  فضای  می رسد،  گوش  به  که 
حاکم  نقل وانتقالات  بر  ناجوانمردانه ای 
است و قیمت بازیکنان بالا می رود. نوسان 
خارجی  بازیکنان  قیمت  در  هم  ارزی 

است. تأثیرگذار  بسیار 
نشان دادیم با یکدلی می توان 

بهترین نتایج را گرفت
بابایی در مورد سیاست نقل وانتقالاتی 
یادآور  بیست وپنجم  لیگ  برای  چادرملو 
شد: چادرملو نشان داده که ستاره ها در 
با یکدلی می توان  نتایج تأثیری ندارند و 
فصل  این  در  گرفت.  را  نتایج  بهترین 
تلاش  و  هستیم  جوانگرایی  دنبال  به 
می کنیم شاکله تیم را حفظ کنیم. با رفع 
باکیفیتی  تیم  تیم می توانیم  نقاط ضعف 
ثابت  چادرملو  ببندیم.  آینده  فصل  برای 
را  بزرگ  تیم های  یقه  می تواند  که  کرده 

بگیرد.
با بازیکنانی که قرارداد آنها رو به 

اتمام است، مذاکره می کنیم
وی درباره قرارداد ادسون ماردن که 
گفت:  می رسد،  پایان  به  فصل  پایان  در 
کرده ایم  آغاز  را  بازیکن  این  با  مذاکرات 
و در تلاش هستیم با مربیان و بازیکنانی 
اتمام  به  فصل  پایان  در  آنها  قرارداد  که 
بازیکن تیم  می رسد، مذاکره کنیم. چند 
جام  در  حضور  برای  ما  ساحلی  فوتبال 
به زودی  و  رفته اند  »سیشل«  به  جهانی 
سایر  و  ساحلی  فوتبال  تیم  تکلیف 
می کنیم. مشخص  را  باشگاه  رشته های 

برخی از بازیکنان ما مورد توجه 
بالانشینان قرار گرفته اند

سرپرست باشگاه چادرملو در پاسخ به 
این پرسش که آیا باشگاه های صدرنشین 
لیگ برتر با بازیکنان تیم فوتبال چادرملو 
خاطرنشان  خیر،  یا  کرده اند   مذاکره 
ستاره محور  خیلی  ما  تیم  چون  کرد: 
مشکل  خیلی  موضوع  این  با  نیست، 
داخلی  بازیکنان  از  تعدادی  نداریم. 
تیم های  توجه  مورد  ما  خارجی   و 
اینکه  گرفته اند.  قرار  جدولی  بالای 
بازیکنان فوق به چه تیم هایی می پیوندند، 
آنها  پیشنهادی  رقم  و  مذاکره  قدرت  به 

برمی گردد.

استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
استادیوم  ایرادات  از  برخی  به  فارس 
دیدارهای  از  میزبانی  برای  شیراز   پارس 
اشاره  فوتبال  برتر  لیگ  در  فجر سپاسی 

کرد.
صعود  درباره  خداجو  عبدالرحیم 
به  شیراز  سپاسی  فجر  قریب الوقوع 
به  فجر  صعود  گفت:  فوتبال،  برتر  لیگ 
جوانان  برای  مضاعفی  انگیزه  برتر،  لیگ 
چشم اندازی  که  می کند  ایجاد  شیرازی 
برای خود در فوتبال تعریف کرده اند. این 
باشگاه با راهبری سردار بوعلی و کریمی 
استان  فوتبال  ویترین  فجر(،  )مدیرعامل 

می رود. شمار  به  فارس 
تلاش می کنیم فجر در ورزشگاه 

پارس برگزار شود
اینکه فجری ها می تواند  بیان  با  وی 
اتفاقات امیدوارکننده ای در لیگ برتر رقم 
خانگی  ورزشگاه  چالش  مورد  در  بزنند، 
تمام  کرد:  تصریح  شیراز  طلایی پوشان 
تلاش مان را می کنیم تا بازی های فجر در 
کلانشهر شیراز و ورزشگاه ۵۰ هزار نفری 
ورزشی  مجموعه  چهارمین  که  پارس 
شمار  به  فوتبال  حوزه  در  کشور  بزرگ 

کنیم. برگزار  می رود، 
می توانیم از این چالش عبور کنیم

فارس  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
با  شیراز  پارس  ورزشگاه  اینکه  بیان  با 
ایرادات بسیاری مواجه است، خاطرنشان 
فارس،  استاندار  حمایت های  با  کرد: 
سازمان  و  مجلس  در  استان  نمایندگان 
می توانیم  فارس  برنامه ریزی  و  مدیریت 
از این چالش عبور کنیم. تلاش می کنیم 
و  شهر  شورای  و  عزیزان  این  کمک  با 
برطرف  را  مشکلات  شیراز،  شهرداری 

. کنیم
استقبال مردم از استقلال و 

پرسپولیس، آسیب های اجتماعی را 
کاهش می دهد

خداجو در مورد مشکلات استادیوم 
پابرجا  گذشته  سال های  از  که  پارس 
نمی خواهم  کرد:  عنوان  است،  مانده 
در  که  بیندازم  کسانی  زمین  به  را  توپ 
 سال های قبل برای ورزش فارس زحمت 

کشیدند. 
با  دیدار  برای  کنیم  فراموش  نباید 
پرسپولیس  و  استقلال  چون  تیم هایی 
قطعاً جمعیت کثیری به ورزشگاه می آیند 

شکل  را  شیراز  مردم  فراغت  اوقات  که 
آسیب های  کاهش  به  منجر  و  می دهد 

می شود. اجتماعی 
چمن، نیمکت، نور و .... مشکل دارد!

که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
و  دست  ایراداتی  چه  با  پارس  ورزشگاه 
چمن،  داشت:  اظهار  می کند،  نرم  پنجه 
سیستم روشنایی، گیت ها، پیست تارتان، 
نوری،  فیبر  تصویری،  پایش  سیستم 
مشکل  ذخیره ها  نیمکت  و  رختکن ها 
در  را  مشکلات  کنیم  تلاش  باید  دارد! 
راهبری  با  لیگ  تا شروع  روز  حدود ۷۰ 

کنیم. برطرف  فارس  استاندار 
 70 درصد نصب گیت ها

 انجام شده است
استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
برای  شده  انجام  کارهای  درباره  فارس 
پارس  استادیوم  مشکلات  شدن  برطرف 
درصد   ۷۰ حدود  گفت:  تسنیم  به 
و  شده  انجام  گیت ها  نصب  و  نرده کشی 
سایر ایرادات را تحلیل می کنیم. با توجه 
را  اشکالات  باید  پیمانکاران،  ظرفیت  به 
در این مدت اندک برطرف کنیم. با توجه 
فارس  استان  در  که  مضاعفی  انگیزه  به 
می بینم، به رفع اشکالات امیدوار هستیم.

 باید نگاه عمیق تری
 به 2 پروژه داشته باشیم

چمن  مشکل  مورد  در  خداجو 
تصریح  شیراز  نفری  هزار   ۵۰ ورزشگاه 
از ساعت ۶ صبح در  کرد: دو کارشناس 
ورزشگاه پارس حاضر شدند و شرایط را 

کردند. تحلیل 
و  جمع بندی  برای  نشستی  باید 
امیدوارم  کنیم.  برگزار  مشکلات  آنالیز 
بودجه،  و  برنامه  سازمان  ورزش،  وزارت 
در  فارس  نمایندگان  و  شیراز  شهرداری 
مجلس پای کار باشند تا نگاه عمیق تری 
هزار  شش  سالن  و  پارس  ورزشگاه  به 
باشیم. داشته  سلیمانی(  )شهید  نفری 

ورزشگاه پارس و سالن شهید 
سلیمانی به میزبانی از رویدادها 

کمک می کند
و  تکمیل  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
مهیاسازی استادیوم پارس و سالن شهید 
پروژه  دو  این  کرد:  خاطرنشان  سلیمانی 
تأثیرگذار  شیراز  ورزشی  گردشگری  در 
بزرگترین  میزبان  می کند  کمک  و  است 

باشیم. بین المللی  رویدادهای 

 مدیرکل ورزش فارس: 
چمن، نور و نیمکت ورزشگاه پارس مشکل دارد

 بابایی:اخباری آینده خوبی دارد
خواستیم حمایت مان را نشان دهیم

 سازمان لیگ موافقت کرد
استقلال خوزستان - تراکتور در تبریز

تراکتور  باشگاه  با درخواست  ایران ظاهراً  فوتبال  لیگ  سازمان 
برای میزبانی از استقلال خوزستان در هفته پایانی بیست وچهارمین 

دوره لیگ برتر موافقت کرده است.
باشگاه تراکتور که قهرمانی خود در لیگ برتر را قطعی کرده، 
در تلاش است تا در دیدار هفته پایانی اش مقابل استقلال خوزستان 
به جای میهمانی در شهر حریف، در شهر تبریز به مصاف آبی های 
اهواز برود و جام قهرمانی را مقابل دیدگان هواداران تبریزی بالای 

سر ببرد.
استقلال  باشگاه  موافقت  تراکتور  باشگاه  نیز  راستا  همین  در 
و  گرفته  تبریز  شهر  در  مسابقه  این  برگزاری  برای  را  خوزستان 
جابه جایی  برای  فوتبال  فدراسیون  به  خود  رسمی  درخواست 
میزبانی این مسابقه از خوزستان به تبریز را ارسال کرده است. طبق 
به  لیگ  سازمان  و  فوتبال  فدراسیون  تسنیم  خبرنگار  شنیده های 
صورت شفاهی با این درخواست تراکتوری ها موافقت کردند و فقط 

است. مانده  آن  رسمی  اعلام 
در  یکشنبه  روز  تراکتور  باشگاه  مدیرعامل  مظفری زاده  سعید 
خود  رسمی  درخواست  تراکتور  »باشگاه  داشت:  اظهار  باره  این 
است  داده  را  خوزستان  استقلال  با  دیدار  میزبانی  جابه جایی  برای 
و  ندارد  کار  این  برای  مشکلی  هم  میزبان  باشگاه  خوشبختانه  و 
موافقت ضمنی خودش را اعلام کرده است. باید یک جلسه با مدیران 
استقلال خوزستان برگزار کنیم و برای جزئیات کار به توافق برسیم. 
فدراسیون فوتبال هم اگر موافقت کند مشکلی از این بابت نداریم«.

این دیدار در چارچوب هفته سی ام لیگ برتر روز ۲۵ اردیبهشت 
ماه برگزار خواهد شد.

عضو تیم ملی فوتسال: در نخستین بازی 
باید با دقت و تمرکز بالا بازی کنیم

بانوان گفت: بازی اول در هر تورنمنتی  عضو تیم ملی فوتسال 
سخت بوده و باید با تمرکز و دقت بالا برنامه ریزی کادر فنی را اجرا 

کنیم.
فوتسال  ملت های  جام  دوره  سومین  انتظار،  سال   ۷ از  پس 
زنان آسیا به زودی آغاز خواهد شد. این رقابت ها طبق برنامه ریزی 
 ۲۸ تا   ۱۶(  ۲۰۲۵ می   ۱۷ تا   ۶ از  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
برگزار می شود. اردیبهشت ماه ۱۴۰۴( در شهر هوهوت کشور چین 

تیم ملی فوتسال زنان ایران که قهرمانی دو دوره اخیر این مسابقات را 
در کارنامه دارد، به همراه ژاپن )نایب قهرمان آسیا( و چین )میزبان(، 
مسابقات  این  به  مستقیماً  انتخابی،  مرحله  در  حضور  به  نیاز  بدون 
راه یافته است. حالا این تیم باید در مرحله مقدماتی از سد رقبایی 
کسب  برای  و  کرده  عبور  ویتنام  و  فیلیپین  هنگ کنگ،  همچون 

کند. تلاش  رقابت ها  این  در  خود  قهرمانی  جام  سومین 
فرشته خسروی، عضو تیم ملی فوتسال بانوان در خصوص میزان 
آمادگی خود برای حضور در این دوره رقابت ها گفت: بعد از تورنمنت 
کافا و تاینلد به آمادگی خوبی رسیدیم. شرایط تیمی نیز عالی بوده 
و کادر فنی هر روز در تمرینات برنامه های مد نظر را اعلام و ما اجرا 
می کنیم. خوشبختانه با انگیزه بالا و روحیه خوبی که از ملی پوشان 
بهترین  آسیا  بانوان  فوتسال  ملت های  جام  در  تا  آماده ایم  می بینم، 

عملکرد را داشته باشیم.
وی ادامه داد: سه بازی بسیار مهم و خوب را با تیم های آسیایی 
تیم مشخص  و قوت  نقاط ضعف  برگزار کردیم.  تایلند  تورنمنت  در 
شد. اکنون در چین و در تمریناتی که اجرا می کنیم، کادر فنی نکات 
مختلفی را مطرح می کند.خسروی در پایان گفت: من مدتهاست که 
منتظر چنین روزی هستم. بازی اول برابر فیلیپین است که باید با 

تمرکز به میدان برویم و بهترین نتیجه را بگیریم.
ملت های  در مرحله گروهی جام  زنان  فوتسال  ملی  تیم  برنامه 

۲۰۲۵ آسیا 
*چهارشنبه ۱۷ اردیبهشت ماه

*ایران - فیلیپین )ساعت ۰۶و۳۰ به وقت تهران(
*جمعه ۱۹ اردیبهشت ماه

*هنگ کنگ - ایران )ساعت ۱۲و۳۰ به وقت ایران(
*یکشنبه ۲۱ اردیبهشت ماه

*ایران - ویتنام )ساعت ۱۲و۳۰ به وقت ایران(

قهرمانی  برای  می توانست  سپاهان  که  فصلی 
بزرگ ترین  بجنگد،  حذفی  جام  و  لیگ برتر  در 
دادن  شکست  به  تبدیل  اصفهانی  زردپوشان  افتخار 
پرسپولیس شد، اما آیا هدف نهایی یک باشگاه بزرگ، 
فقط برد در بازی های حیثیتی است؟باشگاه سپاهان 
در فصل ۱۴۰۳-۱۴۰۴ با تیمی قدرتمند و بازیکنانی 
آغاز  را  فوتبال  لیگ برتر  بیست وچهارم  فصل  ستاره، 
این تیم را مدعی اول قهرمانی چه در  کرد. بسیاری 
لیگ برتر و چه در جام حذفی می دانستند، اما حالا در 
پایان مسیر از جام خبری نیست و ممکن است سهمیه 
لیگ نخبگان آسیا هم از دست برود. آنچه باقی مانده، 
که  است  پرسپولیس  مقابل  پررنگ  بردهایی  تنها 

دارد. نگه  راضی  را  هواداران  نمی تواند  به تنهایی 
بردن پرسپولیس، نباختن فصل نبود

بر  بیشتر  فصل  این  روایت های  اصفهان،  در 
سرخ پوشان  با  تقابل  از  که  بود  متمرکز  افتخاراتی 
تهرانی به دست آمد؛ از پیروزی و قهرمانی در سوپرجام 
تا دبل در لیگ برتر و حذف پرسپولیس از جام حذفی. 
در فضای رسانه ای باشگاه نیز بیش از آن که به مسیر 
قهرمانی پرداخته شود، بر کل کل با پرسپولیس تمرکز 
شده بود، اما فوتبال حرفه ای، جایی برای توقف روی 
کری ها و انتقام گیری های لحظه ای ندارد. موفقیت در 
این ورزش، نیاز به تداوم، ثبات و تمرکز بر مسیر دارد.

درست است که شکست دادن رقیب سنتی همیشه 
ویترین  به  جامی  هیچ  نهایت  در  اگر  اما  است،  مهم 
بدون  فصلی  نمی توان  نشود،  اضافه  باشگاه  افتخارات 
فصل  سپاهان  کرد.  توصیف  موفقیت آمیز  را  قهرمانی 
را با تیمی بسته شده برای قهرمانی آغاز کرد، اما حالا 
تنها چیزی که در یادها ماند این است پرسپولیس را 

برُد و جام های مهم را نگرفت.
هیاهو برای هیچ

در فوتبال، افتخارِ بزرگ تر همیشه قهرمانی و جام 
را  راه، مسیر  میانه  در  تیم ها،  برخی  گاهی  اما  است، 
با مقصد اشتباه می گیرند. فصل جاری برای سپاهان 
چنین روایتی بود؛ تیمی که بیش از آن که به بالا نگاه 
پرسپولیس  سنتی اش،  رقیب  با  دوئل  به  کند، چشم 
برنده شد، گمان  تیم  این  مقابل  بار که  و هر  داشت 
کرد مأموریت را به انجام رسانده است.شکست  دادن 
پرسپولیس، آن هم چندباره بی تردید اتفاقی مهم است، 
اما نه به قیمت فراموشی هدف نهایی. در روزهایی که 
سپاهان از پیروزی هایش در نبردهای حیثیتی به وجد 
می آمد، رقیبی همچون تراکتور امتیاز جمع می کرد و 

درست همان جا بود که جام از دستان سپاهان فاصله 
گرفت.

تیم تحت هدایت پاتریس کارترون در جام حذفی 
نیز ناکامی تلخی را تجربه کرد. حذف از رقابت ها در 
جدی  مدعیان  از  یکی  را  سپاهان  بسیاری  حالی که 
بیشتر  که  بود  تمرکزی  همان  نتیجه  می دانستند، 
روند  یک  ساختن  تا  بود  کری خوانی  به  معطوف 
ستاره های  هجومی،  فوتبال  خوب،  بازی  قهرمانی. 
با  رودررو  بازی های  در  برتری  البته  و  ملی پوش 
اما  است،  احترام  قابل  این ها  همه  پرسپولیس؛ 

نیستند. جام  هیچ کدام 
 ناکامی های سپاهان با ستاره های 

پرسروصدا
سپاهان  اسبق  بازیکن  سیدصالحی،  سیدمهدی 
اظهار  باشگاه  این  ناکامی های  و  اخیر  اتفاقات  درباره 
می کند: مدیریت باشگاه سپاهان باید به این اتفاقات 

که  حساس  مقطع  این  در  ندهد  اجازه  و  کند  ورود 
اتفاق  از  به آرامش نیاز دارند، تیم وارد حاشیه شود. 
در  که  هزینه ای  همه  این  بابت  سپاهان  باشگاه  آیا 
چند سال اخیر برای بازیکنان خرج کرده و به جز دو 
قهرمانی در جام حذفی و سوپرجام، افتخارات دیگر را 

باشد؟ بازیکنانش  طلبکار  نباید  داده،  دست  از 
اخیر، سپاهان  اینکه در سال های  وی می افزاید: 
در بزنگاه هایی که نیاز به کسب بهترین نتیجه دارد و 
بازیکنان بزرگ باید تجربه شان را در زمین نشان دهند، 
قهرمانی رقم نمی خورد که بسیار تأمل برانگیز است. در 
هر خانواده ای شاید در یک مقطع زمانی مشکلاتی هم 
باشگاه ها  سایر  مانند  سپاهان  باشگاه  اما  شود،  ایجاد 
و  بازیکنان  پول  ندادن  حواشی  همیشه  که  نبوده 
شده  گریبان گیرش  نقل وانتقالات  پرونده  بسته شدن 
کامل ترین  سپاهان  کارشناسان  همه  اذعان  به  باشد. 
این  بازیکنان  نیست  درست  است، پس  ایران  باشگاه 

را در کشورمان  باشگاهی که حرفه ای گری  تیم علیه 
بگیرند. رواج می دهد، موضع 

ترک عادت سپاهان در دهه اخیر
مهاجم اسبق سپاهان با تأکید بر اینکه سپاهان 
نمی گذارد،  کم  فوتبالش  تیم  بازیکنان  برای  هیچ گاه 
بزرگ  باشگاه های  در  بازیکنان  می کند:  خاطرنشان 
علاوه بر اینکه قراردهای سنگین و حرفه ای می بندند، 
به صورت  باید  بازیکنان  نیست.  بازی کردن  برای  فقط 
حرفه ای و به موقع با در نظر گرفتن شرایط با رسانه ها 
همه  در  سپاهان  باشگاه  اینکه  ضمن  کنند.  صحبت 
این سال ها بهترین دستمزدها و امکانات را در اختیار 

بازیکنان خود قرار داده است.
نتایج  به  باتوجه  اینکه  بیان  با  سیدصالحی 
بودجه  و  سپاهان  باشگاه  حق  در  کسب شده، 
نقش  به  آمده،  به عمل  اجحاف  فولادمبارکه  کارخانه 
به  نگاهی  اگر  می گوید:  و  کرده  اشاره  هواداران  ویژه 

هواداران سپاهان  بیندازیم، همواره  سال های گذشته 
در سرما و گرما از سپاهان حمایت کرده اند و آن هایی 
که به قهرمانی های سپاهان در دهه ۸۰ عادت کرده 
بودند، باز هم این باشگاه را تنها نگذاشتند. هواداران 
سپاهان بدون دریافت هیچ گونه حمایت های مادی از 
این باشگاه، دلی و عاشقانه در کنار تیم مورعلاقه شان 
را  سپاهان  اقتصادی  بد  شرایط  این  در  و  مانده اند 

می کنند. تشویق 
تراکتور  یعنی  قهرمانی  رقبای  که  مسیری  در 
و  امتیاز  بر جمع آوری  بیشتری  تمرکز  پرسپولیس  و 
را  انرژی اش  انگار همه  نتیجه گیری داشتند، سپاهان 
برای بازی هایی گذاشت که بیشتر برای هواداران جنبه 
حیثیتی داشت؛ این یعنی اولویت گذاری نادرست در 
اینکه  نه  کند،  مطالبه  را  قهرمانی  باید  که  باشگاهی 
این  پایان  با  باشد.هم اکنون  انتقام  بر  معطوف  تنها 
فصل و از دست رفتن دو جام، فرصت خوبی است تا 
مجموعه سپاهان نگاهی دوباره به مسیر خود بیندازد. 
مسیر موفقیت از ثبات، تمرکز و هدف گذاری حرفه ای 
می گذرد، نه از دو پیروزی دراماتیک که در بلندمدت 

نمی سازند. خاطره  به جز  چیزی 
حواشی  پررنگ  نقش  که  است  حالی  در  این   
قهرمانی  تقدیم  و  جام  از  طلایی ها  ماندن  جا  در 
پیش از اتمام فصل به تراکتور به وضوح عیان است. 
سپاهان  گریبان گیر  فصل  ابتدای  از  که  حاشیه هایی 
بود و بخش عظیمی از آن را در اتفاقات هواداری و 
داوری ها می دانست، اما اکنون رد پای این حواشی به 
درون تیم نیز کشیده شده تا اختلاف درون خانوادگی 
و رفتار غیرحرفه ای برخی بازیکنان در شب حذف این 
تیم از جام حذفی باز هم تمرکز را بر هم بزند.قهرمانی 
برای تیمی می ماند که در سایه روشن های فصل، راه 
را گم نمی کند، نوسان ندارد، اسیر احساس نمی شود 
بر  فقط  نه  می دارد،  نگه  مسیر  روی  را  تمرکزش  و 
حریف روبه رو. در پایان این فصل، اگر سپاهانِ بی جام 
تنها افتخارش را »برد پرسپولیس« بداند، یعنی راه را 
اشتباه رفته است. در مسیر حرفه ای، قهرمان کسی 

است که به جای کل کل به هدف می اندیشد.
تمام  باید  اصفهان  پرافتخار  نماینده  این  حالا 
برتر  لیگ  قهرمانی  نایب  حفظ  برای  را  خود  تلاش 
انجام داده و سهمیه آسیایی را از دست ندهد، چراکه 
فصل،  پایان  به  باقی مانده  دیدار  دو  در  لغزشی  هر 
اصفهان  ورزش  دل  بر  را  طولانی  حسرت  می تواند 

بگذارد. باقی 

بردنِ رقیب، باختنِ فصل؛ بهای سنگین یک جنگ روانی

فوتبال  تیم  پیشکسوتان  از  یکی 
ذوب آهن از گزینه های هدایت این تیم 
در فصل بیست و پنجم لیگ برتر خارج 
ربیعی  محمد  پیش  روز  شد.هشت 
رسماً اعلام کرد در فصل بیست و پنجم 
را  اصفهان  ذوب آهن  تیم  برتر  لیگ 
فصل  اتمام  با  و  کرد  نخواهد  همراهی 
جاری از جمع گاندوها جدا خواهد شد. 
ادامه  شرط  هم  اصفهانی  باشگاه  البته 
فصل  اتمام  از  بعد  مذاکره  را  همکاری 

 - )باشگاه  دوطرفه  توقعات  بررسی  و 
دو  فاصله  بود.در  کرده  عنوان  ربیعی( 
حالی  در  و  برتر  لیگ  پایان  تا  هفته 
 ۳۰۰ به  باشگاه  این  انباشته  زیان  که 
مدیران  طبیعتاً  رسید،  تومان  میلیارد 
که  هستند  گزینه ای  دنبال  ذوب آهن 
درک  عمومی،  مقبولیت  ضمن  بتواند 

باشد.  داشته  شرایط  از  واقعی 
ذوب آهن  مدیران  شرایط  این  در 
محمد  جانشینی  گزینه های  بررسی 

ربیعی را آغاز کردند و مهدی رجب زاده 
محسوب  ذوب آهن  پیشکسوت  که 
قرار  گزینه ها  میان  در  هم  می شود 
داشت.این سرمربی در سه فصل اخیر 
جم  جنوبی  پارس  تیم های  هدایت 
فصل(  )دو  فجرسپاسی  و  فصل(  )یک 
فصل  سه  هر  اما  داشت،  برعهده  را 
قهرمانی  و  صعود  امر  در  ناکامی  با  را 
سر  پشت  کشور  فوتبال  یک  لیگ  در 
با  جاری  فصل  طی  گذاشت.رجب زاده 

کسب  امتیاز   ۴۶ جم  جنوبی  پارس 
کرده که با فجرسپاسی صدرنشین ۱۷ 
ششم  جایگاه  در  و  دارد  فاصله  امتیاز 
شانسی  عملًا  و  است  ایستاده  جدول 
برای صعود ندارد. در دو فصل قبل تر از 
آنهم هر بار در جایگاه سوم قرار گرفت 
شمس  با  اول  فصل  در  شد.  ناکام  و 
و  داشت  فاصله  امتیاز   ۱۷ قزوین  آذر 
با  هم امتیازی  وجود  با  دوم  فصل  در 
به  امتیازی،  چادرملو رده دومی و ۷۳ 

دلیل قانون بازی های مستقیم نتوانست 
بگیرد. قرار  صعودکنندگان  لیست  در 

پیروز  که  است  حالی  در  این 
در  حضورش  فصل  اولین  در  قربانی 
فجر در آستانه قهرمانی قرار دارد و کار 

دانست. قطعی  باید  را  صعودش 
رجب زاده  شرایطی  چنین  در 
شانس خود را برای هدایت ذوبی ها از 
بین گزینه های  و در  است  داده  دست 
داشت. نخواهد  تیم جایی  این  هدایت 

خروجرجبزادهازگزینههایهدایتذوبآهن

همه  کرد  اعلام  اول  دسته  لیگ  مسابقات  برگزاری  مسئول 
اتفاقات در سه هفته پایانی را زیر نظر دارند و با اتفاقات عجیب 
هفته  سه  وارد  اول  دسته  لیگ  کرد.رقابت های  خواهند  برخورد 
در  بیشتری  اختلاف  با  فجرسپاسی  اگر  است؛  شده  خود  پایانی 
صدر جدول قرار دارد اما روی کاغذ صعود این تیم هم به لیگ برتر 
قطعی نشده و همچنین ۴ تیم پیکان، نفت آبادان، سایپا و آریو 
اسلامشهر هم برای رسیدن به سطح اول فوتبال تلاش می کنند.

نبردهای  یک  لیگ  پایانی  هفته  سه  درباره  موضوع  مهم ترین 
رودرروی مدعیان است. در این بین برخی حواشی و شایعات نیز 
پیرامون اتفاقات لیگ یک مطرح می شود که مسئولان فدراسیون 
و سازمان لیگ به صورت جدی به این ماجراها ورود کرده و قصد 

بگیرند. را  احتمالی  تخلفات  بازی ها جلوی  بارصد  دارند 
دسته  لیگ  مسابقات  برگزاری  مسئول  فراهانی  امیرحسین 
تمام  لیگ  سازمان  و  فوتبال  »فدراسیون  گفت:  باره  این  در  اول 
در  مسابقات  که  داده  انجام  گذشته  فصول  مثل  را  خود  تلاش 
شرایط عادلانه و مناسب برگزار شود و با هر گونه کج روی و رفتار 
قضایی  ارکان  سوی  از  انضباطی  برخوردهای  نیز  شائبه برانگیز 

است.« گرفته  صورت  فوتبال  فدراسیون 

او ادامه داد: »در حال حاضر صعود هیچ تیمی به لیگ برتر 
 ۳ در  دارند.  یکدیگر  با  جوانمردانه  رقابتی  تیم ها  و  نشده  قطعی 
قعر  و  صدر  در  مسابقات  حساسیت  به  توجه  با  نیز  پایانی  هفته 
اخلاق  و  انضباطی  کمیته های  نمایندگان  ویژه،  ناظران  از  جدول 
در مسابقات استفاده می کنیم و به صورت محسوس و نامحسوس 

می شوند.« رصد  و  کنترل 
هفته  »از  گفت:  همچنین  اول  دسته  لیگ  برگزاری  مسئول 
۲۵ مسابقات نیز به تمامی باشگاه ها توصیه کرده ایم که مسابقات 
از  حداقل  یا  صداوسیما  استانی  شبکه های  از  را  تیم هایشان 
وجود  شائبه ای  هیچ  تا  کنند  زنده  پخش  اینترنتی  پلتفرم های 
باشد. در هفته سی و دوم لیگ یک فقط مسابقه پیکان  نداشته 
و سایپا که رقابتی بسیار حساس در بالای جدول است، از کمک 
داور ویدئویی استفاده می شود و البته با توجه به اینکه مسابقات ۲ 
هفته پایانی تداخل زمانی با رقابت های لیگ برتر ندارند، مسئولان 
کمیته و دپارتمان داوری در تلاش هستند که بازی های بیشتری با 
VAR برگزار شود.«فراهانی در خصوص برگزاری مسابقات همزمان 
در ۲ هفته پایانی عنوان کرد: »با توجه به اینکه برخی مسابقات 
در جنوب و برخی دیگر در شمال انجام می شود، مجبور بودیم که 

ساعت ۱۹ را برای آغاز مسابقات در نظر بگیریم تا بازی در جنوب 
نیز در گرمای کمتری برگزار شود. به همه باشگاه های میزبان اعلام 
ژنراتور  که  ورزشگاه هایی  برای  پشتیبان  برق  ژنراتور  که  کرده ایم 
ندارند در نظر بگیرند تا در صورت قطع برق مشکلی برای ادامه 
بازی نداشته باشیم.«او با اشاره به شایعاتی که در فضای مجازی 
درباره اتفاقات پشت پرده در لیگ یک مطرح می شود، گفت: »در 
این فصل تمامی مسابقات را به طور دقیق در رصد داریم و در ادامه 
نیز هر نتیجه مشکوک، رفتار شائبه برانگیز مربی، بازیکنان از جمله 
شائبه کم کاری یا شرط بندی بازیکنان به ارکان قضایی و کمیته 
اخلاق فدراسیون گزارش خواهد شد.«فراهانی در خصوص شائبه 
جادوگری یا مسال مربوط به این مقوله در لیگ یک گفت: »در 
جریان مسابقات هیچ گونه مسئله مشکوکی در این رابطه نداشتیم 
فصل  این  رقابت های  در  زمینه  این  در  مسئله ای  خوشبختانه  و 
لیگ یک به وجود نیامده است.«مسئول برگزاری لیگ دسته اول 
همچنین از بازیکنان، مربیان، مدیران باشگاه ها نیز درخواست کرد 
ضمن پرهیز از حواشی مخرب، از انجام مصاحبه های تحریک آمیز 
بر  مبنی  مستندات  هرگونه  داشتن  در صورت  و  کرده  خودداری 

انجام تخلف آن را به سازمان لیگ فوتبال ایران ارائه کنند.

بررسی نتایج مشکوک، شرط بندی و جادوگری در لیگ یک!
فراهانی: محسوس و نامحسوس مسابقات را رصد می کنیم
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قطعی شد
توافق رئال با آنچلوتی برای جدایی

کارلو آنچلوتی و رئال مادرید سرانجام به توافق رسیدند 
و این مربی ایتالیایی در پایان فصل تیم را ترک خواهد کرد.

شرایط  سر  بر  مادرید  رئال  باشگاه  با  آنچلوتی  کارلو 
جدایی اش به توافق کلامی رسیده و انتظار می رود پیش از 
پایان فصل لالیگا، جدایی او رسماً اعلام شود. طبق گزارش 
به عنوان  فصل  اتمام  از  پس  است  قرار  آنچلوتی  اتلتیک، 
سرمربی تیم ملی برزیل تا پایان جام جهانی 2026 فعالیت 
حقوق  درباره  طولانی  مذاکرات  از  پس  توافق  این  کند. 
باقیمانده قرارداد او، که در دسامبر 2023 تا 2026 تمدید 

شد. حاصل  بود،  شده 
توافق برای جدایی به مقصد برزیل

آنچلوتی که از سال 2021 برای دومین بار هدایت رئال 
مادرید را بر عهده گرفت، با این باشگاه برای پایان همکاری 
برزیل  فوتبال  با فدراسیون  توافق رسیده است. مذاکرات  به 
)CBF( از مارس 2025 آغاز شد و آنچلوتی به عنوان رویای 
رئیس فدراسیون یعنی ادنالدو رودریگس، معرفی شده بود.

با  را  قراردادش  لندن  در  آوریل  بود 28  قرار  او  اگرچه 
برزیل امضا کند اما عدم توافق با رئال مادرید این انتقال را 
می رود  انتظار  مالی،  مسائل  با حل  حالا  انداخت.  تعویق  به 
آنچلوتی به زودی برای هدایت برزیل در مقدماتی جام جهانی 
اعلام رسمی  آماده شود.  ژوئن  در  پاراگوئه  و  اکوادور  مقابل 
جدایی او ممکن است پس از ال کلاسیکو مقابل بارسلونا در 

انجام شود. آینده  یکشنبه 
عملکرد آنچلوتی و چالشهای فصل

آنچلوتی با 15 عنوان قهرمانی، پرافتخارترین مربی تاریخ 
باشگاه،  این  او در دو دوره حضورش در  است.  مادرید  رئال 
دو  ری،  دل  کوپا  دو  لالیگا،  دو  چمپیونزلیگ،  قهرمانی  سه 
باشگاه های  جام  دو  و  یوفا  سوپرجام  دو  اسپانیا،  سوپرجام 
جهان را کسب کرد. با این حال، فصل 2024-25 برای رئال 
قهرمانان  لیگ  نهایی  یک چهارم  در  بود؛ حذف  ناامیدکننده 
مقابل آرسنال با شکست 5بر یک در مجموع، باخت در فینال 
کوپا دل ری مقابل بارسلونا در وقت اضافه و اختلاف چهار 
بازی  چهار  با  بارسلونا،  یعنی  لالیگا  صدرنشین  با  امتیازی 
باقی مانده. این نتایج فشار روی آنچلوتی را افزایش داد و راه 

را برای جدایی او هموار کرد.
آینده رئال مادرید و برزیل

در  باشگاه های جهان  جام  برای  باید  حالا  مادرید  رئال 
تابستان که از 14 ژوئن آغاز می شود، مربی جدیدی انتخاب 
کند. ژابی آلونسو، سرمربی بایر لورکوزن، گزینه اصلی است 
از رائول  در حالی که سانتیاگو سولاری، مدیر فوتبال رئال، 
گونزالس و آلوارو آربهلوآ، مربیان تیم های پایه، شانس بیشتری 
برزیل که پس  از سوی دیگر  تیم دارد.  برای هدایت موقت 
از اخراج دوریوال جونیور در مارس هنوز مربی ندارد، امیدوار 
را به ششمین قهرمانی  تیم  این  با تجربه اش  آنچلوتی  است 
جام جهانی در 2026 برساند. آنچلوتی که پیشنهادهایی از 
عربستان و نقشی غیر از مربیگری داشت، برزیل را به عنوان 

چالش بعدی خود انتخاب کرد.

 آماده نبرد بزرگ با آرسنال؛
 دمبله در تمرین پی اس جی

عثمان دمبله، وینگر پاری سن ژرمن در جلسه تمرینی 
دیروز شرکت کرد و آماده بازی آرسنال می شود.

تمرینات  در   2025 می   5 دوشنبه  روز  دمبله  عثمان 
برای  امید هواداران  و  پاری سن ژرمن شرکت کرد  گروهی 
حضورش در دیدار حساس برگشت نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
روز  که  بازی  این  داشت.  نگه  زنده  را  آرسنال  مقابل  اروپا 
چهارشنبه در پارک دو پرنس برگزار می شود، پس از پیروزی 
یک بر صفر پاری سن ژرمن در بازی رفت در لندن، می تواند 
بلیت فینال مونیخ را برای شاگردان لوئیس انریکه رزرو کند. 
دقیقه  در  زودهنگام  گلی  با  رفت  بازی  در  که  دمبله 
تمرینات،  به  بازگشت  با  حالا  بود،  میدان  ستاره  چهارم، 

است. آورده  وجد  به  را  پاریسی  هواداران 
پس از مصدومیت جزئی عضله همسترینگ پای راست 
در دیدار رفت مقابل آرسنال، تردیدهایی درباره حضور دمبله 
بازی   70 دقیقه  در  که  او  داشت.  وجود  برگشت  بازی  در 
رفت به دلیل احساس ناراحتی تعویض شد، دیدار آخر هفته 
پاری سن ژرمن مقابل استراسبورگ در لیگ یک را از دست 
داد. اما طبق گزارش اکیپ، دمبله روز دوشنبه در تمرینات 
گروهی پاری سن ژرمن شرکت کرد و سه مورد از چهار تمرین 

برنامه ریزی شده را با موفقیت انجام داد.
تأیید  باشگاه  به  این پیشرفت که ازسوی منابع نزدیک 
شده، نشان می دهد که مصدومیت او جدی نیست و احتمال 
بسیار  آرسنال  مقابل  پاری سن ژرمن  ترکیب  در  حضورش 
بالاست. هواداران حالا امیدوارند که سرعت و خلاقیت دمبله، 

بار دیگر خط دفاع آرسنال را به چالش بکشد.

یاغی ترکیه: مورینیو از اول هم مربی 
افتضاحی بود!

ستاره سابق فنرباغچه که سه سال سابقه عضویت در رئال 
مادرید را دارد  از مورینیو به عنوان مربی ای افتضاح یاد کرد که 
بالییچ، ستاره بوسنیایی  اولویر  نابود کرده  است.    فنرباغچه را 
که سابقه بازی  در فنرباغچه و تیمهای بزرگی مثل رئال مادرید 
را دارد امروز به لحنی  بسیار تند و بی سابقه به ژوزه مورینیو 
همان  از  که  دانست  را  شخصی  خاص  آقای  او  کرد.  حمله 
که  فنرباغچه  فصل  گذشته  یک  در  و  نبود  خوبی  مربی  آغاز 
می توانست به راحتی و با اختلاف قهرمان ترکیه  شود را نابود 
را متوجه خودخواهی  پیکان حملات خود  نوک  بالییچ  کرد.   
مورینیو کرد و  می گوید او وقتی تیمش به دلیل تاکتیک های 
اشتباه و تاریخ  گذاشته  می بازد شو راه می اندازد و سعی می کند 
کند.  از خودش منحصر  را  زمان  توجه ها  و  زمین  به  با حمله 
بالییچ از مدیران فنرباغچه  خواست به محض پایان فصل اگر 

آب دست شان است زمین بگذارند  و ژوزه را اخراج کنند.  
من  گفت:  تی وی  آ  با  مصاحبه  در  بوسنیایی  مهاجم  این 
می گویم ژوزه  مورینیو اصلا مربی خوبی نیست. از اول هم مربی 
خوبی نبود.  راستش را بخواهید مورنییو مربی افتضاحی است و 
حالا دارد همه ما  را مسخره می کند. بازی با بشیکتاش را دیدید؟ 
ترکیب  بازی  از  قبل  همان  از  کردم.  دقیق  نگاه  که خیلی  من 
از  آدم هیچی  این  یعنی  را شگفت زده  کرد.  نفره اش من  یازده 
فوتبال نمی فهمد؟ با این تاکتیکهای  تاریخ گذشته و با آن ارنج 
و  خودخواهی  با  می بازد.  مورینیو  تیم  که  است  معلوم  افتضاح 
غرور و تاکتیک های اشتباهش این تیم را  نابود کرده. ببخشید 
ولی نمی توانم این را نگویم. کارهایی که او در این  یک فصل در 
فنرباغچه کرده مسخره است. من از مدیران فنر التماس  می کنم 
که به محض پایان فصل یک لحظه هم معطل نکنید و  اخراجش 

کنید. من برای او دیگر هیچ احترامی قائل نیستم.

اخبار خوبی از اردوی منچستریونایتد در آستانه بازی رفت نیمه نهایی لیگ اروپا مقابل اتلتیک بیلبائو به گوش می رسد. ماتیس دلیخت و آماد دیالو، که در هفته های اخیر 
به دلیل مصدومیت غایب بودند، امروز در تمرینات تیمی دیده شدند و این موضوع امیدها را برای بازگشت قریب الوقوع آن ها زنده کرده است. این دیدار اروپایی، نقطه اوج فصل 
برای شیاطین سرخ است که فصلی دشوار را پشت سر می گذارند. منچستریونایتد که در حال حاضر در رده های پایین جدول لیگ برتر قرار دارد، لیگ اروپا را تنها هدف باقی مانده 
برای نجات این فصل می بیند. بازگشت دلیخت و دیالو به تمرینات گروهی خبری دلگرم کننده است، هرچند حضور آنها در بازی رفت مقابل اتلتیک هنوز قطعی نیست. طبق 
گزارش وب سایت یونایتد استند، مشخص نیست که آیا این دو بازیکن برای بازی این هفته به لیست تیم دعوت خواهند شد یا خیر، اما به نظر می رسد بهبودی آنها نزدیک است.

2 خبر خوب 
به یونایتد در 
آستانه بازی 
بزرگ

جدایی اش  امروز  که  لیورپول  جوان  اسطوره 
دلایل  باشگاه  سایت  با  مصاحبه  در  کرد،  رسمی  را 
آنفیلد  به  را توضیح داد و گفت روزی  بزرگش  تصمیم 
ترک  را  لیورپول  آرنولد شکست: چرا  بر می گردد.بغض 
کردم ترنت الکساندر-آرنولد، بازیکن 26 ساله لیورپول، 
تابستان امسال پس از بیش از 20 سال حضور در این 
آنفیلد  پایان قراردادش در 30 ژوئن 2025،  با  باشگاه، 
را ترک خواهد کرد. او در 352 بازی، 23 گل زده و 8 
جام مهم کسب کرده است. آرنولد در گفت وگو با سایت 
لیورپول در مرکز تمرینی AXA دلایل تصمیم خود را 
توضیح داد. متن کامل این مصاحبه در ادامه آمده است:

را  لیورپول  قراردادت  پایان  در  گرفتی  تصمیم  ترنت،   *
ترک کنی. می توانی این تصمیم را برای هواداران توضیح دهی؟

- این تصمیم آسان نبود و با فکر و احساسات زیادی 
لیورپول بودم، هر لحظه اش را  بود. 20 سال در  همراه 
و هرچه  را محقق کردم  رویاهایم  تمام  داشتم،  دوست 
را  توانم  تمام  سال   20 آوردم.  دست  به  می خواستم 
گذاشتم و حالا به نقطه ای رسیدم که به تغییر و چالشی 
فکر می کنم  دارم.  نیاز  انسان  و  بازیکن  به عنوان  جدید 

حالا زمان مناسبی برای این کار است.
* چرا حالا زمان اعلام این تصمیم بود؟

- حرف وحدیث های زیادی درباره تصمیمم وجود 
می کردم،  اعلام  زودتر  باید  می گویند  برخی  داشت. 

کردم.  انتخاب  را  درستی  زمان  می کنند  فکر  برخی 
و  بازی  زمین  روی  باید  همیشه  تمرکز  من،  برای  اما 
فوتبال باشد. در کورس قهرمانی و رقابت برای جام ها، 
تصمیم  کنم.  منحرف  حواشی  با  را  تیم  نمی خواستم 
باقی  رقابتی  دیگر  وقتی  فصل،  پایان  از  بعد  گرفتم 
را  لیگ  که  حالا  کنم.  مطرح  را  موضوع  این  نمانده، 
بردیم و این موفقیت بزرگ را جشن گرفتیم، زمان آن 

بگذارم. میان  در  هواداران  با  را  که حقیقت  بود 
* با توجه به موفقیت این فصل و رابطه خوب با 

آرنه اشلوت، آیا ماندن در لیورپول ممکن بود؟
کادر  مربی،  به  بود.  ممکن  کاملًا  درصد،  صد   -
فنی و آینده باشگاه اطمینان کامل دارم. از همان ابتدا 
حس کردم اشلوت یک برنده است و برای کسب جام ها 
می جنگد، که این فصل هم ثابت شد. تصمیمم به عدم 
شخصی ام  نیاز  به  بلکه  نبود،  مربوط  تیم  به  اعتماد 
بازیکن  و  انسان  یک  به عنوان  برمی گردد.  تغییر  برای 
حرفه ای، باید خودم را در محیطی جدید محک بزنم.
* می فهمی چرا هواداران از این خبر ناامید می شوند؟

و  بودم  باشگاه  این  هوادار  خودم  کاملًا.  بله،   -
به  را  همه چیز  تا  داد  فرصت  من  به  لیورپول  هستم. 
عاشقش  که  بازیکنی  وقتی  می فهمم  بیاورم.  دست 
هستی و جام ها را برایت آورده، می رود، چه حسی دارد. 
خودم این را تجربه کرده ام. می دانم این خبر بسیاری 

در  موضوع  این  می کند.  ناراحت  یا  عصبانی  ناامید،  را 
را  هواداران  نمی خواستم  داشت؛  تأثیر  تصمیم گیری ام 
ناامید کنم. اما باید برای خودم تصمیم می گرفتم. این 
تصمیم سخت بود و مدت ها ذهنم را مشغول کرد، اما 
حالا که آن را اعلام کردم، احساس سبکی می کنم. مهم 

بدانند. را  است که هواداران حقیقت 
لیورپول  در  دستاوردهایت  و  گذشته  به  وقتی   *

داری؟ باشگاه  این  به  احساسی  چه  می کنی،  فکر 
از  است.  عشق  می آید،  ذهنم  به  که  کلمه ای   -
روز  هر  عشق  این  و  بودم  باشگاه  این  عاشق  کودکی 
فراتر  تا  داد  فرصت  من  به  لیورپول  شد.  بزرگ تر 
و  نمی دانم  بدیهی  را  این  هرگز  برسم.  رویاهایم  از 
رفتن  به  تصمیم  کنم.  جبران  را  محبت ها  نمی توانم 
را  همه چیز  که  ببینند  مردم  امیدوارم  اما  بود،  سخت 
کردم  فداکاری  روز  هر  سال   20 دادم.  تیم  این  برای 
تا تیم برنده شود. همیشه هوادار لیورپول خواهم بود، 
بازی ها را تماشا می کنم و از راه دور حمایت می کنم. اما 
به عنوان بازیکن، حالا زمان رفتن و چالش جدید است.
* جشن قهرمانی لیگ مقابل تاتنهام چقدر برایت مهم بود؟

دارد. لحظات خاصی در  قرار  اوج  برای من در   -
بعد  از آن هاست.  یکی  این  و  داری  فوتبالی ات  زندگی 
انگیزه زیادی  از قهرمانی بدون هوادار در 201۹-20، 
داشتیم تا با حضور هواداران قهرمان شویم. بردن لیگ 

ذهنم  در  را  آن  بارها  بود.  کودکی ام  رویای  آنفیلد  در 
احساسی  تاتنهام  مقابل  لحظه  این  بودم.  کرده  تصور 

می دارم. گرامی اش  همیشه  که  بود  فراموش نشدنی 
* در هفته های آخر حضورت در لیورپول چه انتظاری داری؟

این خبر  و  ادامه دهیم  بردهایمان  به  امیدوارم   -
شگفت انگیزی  فصل  نکند.  کم  فصل  دستاوردهای  از 
بیندازد.  آن  روی  سایه ای  خبر  این  نمی خواهم  و  بود 
و  خانگی  بازی های  قهرمانی،  جشن  از  همه  امیدوارم 
خارج از خانه، مراسم گارد افتخار و همه لحظات لذت 
ببرند. می دانم این خبر زمان می برد تا جا بیفتد و مردم 
و  تیم  به  هواداران  امیدوارم  اما  بود،  خواهند  ناراحت 
کادر فنی عشق و حمایت همیشگی شان را نشان دهند.

* حرفی برای هواداران لیورپول داری؟
یک  مهم ترینش  اما  دارم،  زیادی  حرف های   -
بودید، حمایت  کنارم  ابتدا  از  است. شما  بزرگ  تشکر 
و عشقتان را حس کردم و هرگز از نظرم پنهان نبود. 
امیدوارم حس کنید من هم همه چیز را به این باشگاه 
انجام  و  نمی کردم  را  فکرش  که  کردم  کارهایی  دادم. 
آنها با شما فراموش نشدنی است. روزی با بچه هایم به 
لحظات  و  کردم  بازی  که  جایی  تا  برمی گردم  آنفیلد 
عشق  حمایت،  از  دهم.  نشان  آن ها  به  را  مشترکمان 
بازیکن  به عنوان  اگر  حتی  ممنونم.  پشتیبانی تان  و 
بود. لیورپولی خواهم  هوادار همیشه  به عنوان  می روم، 

برای  الهلال  مدیران  فهرست  از  انگلیسی  مطرح  خبرنگار  جیکوبز،  بن 
فاش  رسانه ای  گزارش های  کرد.  رونمایی  تیم  این  جدید  سرمربی  انتخاب 
کرده اند که مدیریت باشگاه الهلال عربستان به ریاست فهد بن نافل، نام ژوزه 
گزینه ای جدی  به عنوان  را  ترکیه،  فنرباغچه  تیم  پرتغالی  سرمربی  مورینیو، 
برای جانشینی ژرژ ژسوس روی میز مذاکرات خود قرار داده است. جمعه شب 
گذشته، باشگاه الهلال به طور رسمی از برکناری ژسوس، سرمربی پرتغالی خود 
خبر داد. این تصمیم پس از حذف تیم از رقابتهای لیگ قهرمانان آسیا اتخاذ 
با نوسان زیادی مواجه بوده است؛ تیم  شد. باشگاه سعودی در فصل جاری 
الشریفین کنار رفته، بلکه فاصله قابل توجهی  الحرمین  از جام خادم  نه تنها 
با صدر جدول لیگ روشن دارد. الهلال هم اکنون با 6 امتیاز کمتر از الاتحاد، 
است.  باقیمانده  پایان فصل  تا  هفته  تنها 5  و  دارد  قرار  رده دوم جدول  در 
همچنین حذف از لیگ قهرمانان آسیا به دست الاهلی، ضربه دیگری به این 

تیم وارد کرد. الهلال در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا )نخبگان(، با 
نتیجه 3بریک مقابل تیم الاهلی شکست خورد و از گردونه رقابت ها کنار رفت. 
الاهلی در ادامه مسیر، با غلبه بر کاوازاکی ژاپن، عنوان قهرمانی را کسب کرد.

الهلال، مورینیو را به عنوان اولویت اصلی در نظر گرفته است
مدیریت الهلال اکنون به صورت جدی به دنبال یافتن سرمربی جدیدی 
برای هدایت این تیم در مرحله بعدی است. بر اساس اظهارات بن جیکوبز، 
خبرنگار سرشناس، در یک برنامه تلویزیونی، ژوزه مورینیو )سرمربی سابق 
تیم های اینتر و رئال مادرید( یکی از گزینه های اصلی برای نیمکت الهلال 
به شمار می رود. بن جیکوبز در برنامه المنتصف گفت: 5 گزینه برای هدایت 
پیش  مدتها  از  است.  مورینیو  ژوزه  آنها  از  یکی  که  هستند  مطرح  الهلال 
علاقه مندی به حضور او در لیگ عربستان وجود داشت. او در حال حاضر 
جدایی اش  احتمال  و  است  ناراضی  فنرباغچه  در  وضعیتش  از  به شدت  نیز 

در  الهلال  و  او  میان  مذاکراتی  حاضر  حال  در  است.  زیاد  ترکیه  لیگ  از 
جریان است. وی همچنین افزود: »علاوه بر مورینیو، نام های مطرح دیگری 
سانتو  اسپیریتو  نونو  جمله:  از  هستند.  مطرح  الهلال  هدایت  برای  نیز 
ناتینگهام فارست(، ژاوی هرناندز)سرمربی سابق بارسلونا(، مارکو  )سرمربی 

میلان( اینتر  اینزاگی)سرمربی  سیمونه  و  فولام(  سیلوا)سرمربی 
می کشد،  یدک  را  خاص  آقای  لقب  که  مورینیو  دیگر  سوی  در 
نتوانسته عملکرد درخشانی در رقابت های داخلی ترکیه داشته باشد. او با 
فنرباغچه از لیگ اروپا توسط رنجرز اسکاتلند حذف شد و در چند مورد 
نیز به دلیل رفتارهای جنجالی )به ویژه در جام حذفی ترکیه، جایی که به 
مربی گالاتاسرای حمله کرد( خبرساز شد. مورینیو تاکنون هیچ جامی با 
امتیاز در رده دوم  با 75  او در حال حاضر  فنرباغچه کسب نکرده و تیم 

گالاتاسرای. یعنی  از صدرنشین،  کمتر  امتیاز  دارد؛ هشت  قرار  جدول 

امضای  دارد  قصد  مادرید  رئال 
قرارداد ترنت الکساندر آرنولد را زودتر 
از  آنچه در نظر گرفته بود انجام بدهد 
تا او بتواند در جام باشگاه های  جهان 
با  آرنولد  امضای  کند. تاریخ  بازی 
پیش  رئال مشخص شد چند ساعت 
در  پایان  کرد  اعلام  آرنولد  الکساندر 
هیچ  می کند.  ترک  را  لیورپول  فصل 
مقصد  ترنت  که  نمانده  باقی  شکی 
به  او  و  است  مادرید  رئال  باشگاه 
رئال  خواهد  به  آزاد  بازیکن  عنوان 
ترنت  بین  قرارداد  اینحال  با  پیوست. 
و رئال باید امضا شده و  فلورنتینو پرز 
باید پاداش انتقالی معادل 20 میلیون 
یورو به او بپردازد  تا ستاره انگلیسی از 
نظر قانونی بتواند با پیراهن سفیدرنگ 

به میدان  برود.  
برای  رئالی ها  عادی  حالت  در 
امضای قرارداد آرنولد عجله نداشتند 
و  ممکن بود امضا و معارفه او را به 
ولی  کنند.  موکول  تابستان  اواسط 
دارد چرا  فرق  با همه سالها   امسال 
که رئال بلافاصله بعد از پایان  فصل 

باید به آمریکا برود تا در فرمت جدید 
کند.    جهان  بازی  باشگاه های  جام 
فیفا چندی پیش رسما اعلام کرد به 
این  تورنمنت  در  حاضر  باشگاه   32
اجازه می دهد امسال تابستان در دو 
را  و  انتقالات شان  نقل  زمانی  برهه 
باشگاه ها  این  به  فیفا  بدهند.  انجام 
اجازه داد که  زودتر از بقیه از اول تا 
نیازشان  مورد  بازیکنهای  ژوئن   10
اولین  مادرید  رئال  کنند.   ثبت  را 
مقابل  ژوئن   18 روز  را  بازی اش 
الهلال برگزار می کند و  مارکا مدعی 
است مدیران باشگاه می خواهند هر 
را  آرنولد  ترنت  الکساندر  شده  طور 
در  ابتدا  همان  از  تورنمنت  این  در 
اختیار داشته  باشند.  در نتیجه رئال 
مادرید قرارداد پیوستن آرنولد را در 
فاصله اول تا دهم  ژوئن امضا خواهد 
مراسم  آیا  نیست  مشخص  کرد. 
ورزشگاه  او  در  رونمایی  رسمی 
برگزار  زمانی  بازه  همین  در  برنابئو 
می شود یا رئال آن را به  بعد از جام 

کرد؟ خواهد  موکول  باشگاه ها 

او را برای جام باشگاه ها می خواهند

تاریخ امضای آرنولد با رئال مشخص شد
اینتر-بارسلونا؛ جنگی تمام عیار برای پایانی شکوهمند

راه مونیخ از سن سیرو می گذرد
به گزارش ابرار ورزشی، اینتر میلان و بارسلونا قرار است امشب 
در بازی برگشت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه 
سن سیرو شهر میلان به مصاف هم بروند. این دیدار ساعت 23:30 

به وقت ایران آغاز می شود.
با نتیجه پرهیجان 3-3 به پایان رسید و حالا هر  بازی رفت 
دو تیم برای رسیدن به فینال که در تاریخ 31 می در مونیخ برگزار 
می شود، رقابت سختی پیش رو دارند. در بازی رفت، مارکوس تورام 
بارسلونا،  سمت  در  و  کردند  گلزنی  اینتر  برای  دومفریس  دنزل  و 
درخشش ستاره 17 ساله، لامین یامال، نگاه ها را به خود جلب کرد.

آلساندرو باستونی، مدافع اینتر، اعلام کرده که تیمش باید در 
مهار یامال عملکرد بهتری داشته باشد. اینتر پس از پیروزی 0-1 
مقابل ورونا با روحیه خوبی پا به میدان می گذارد، هرچند وضعیت 

جسمانی لائوتارو مارتینس و بنژامن پاوار هنوز مشخص نیست.
بارسلونا به رهبری هانسی فلیک ممکن است رابرت لواندوفسکی 
را در نیمه دوم در اختیار داشته باشد. در همین حال، آلخاندرو بالده 

به دلیل احتیاط در این بازی حضور نخواهد داشت.

                                                                                  بغض آرنولد شکست: چرا لیورپول را ترک کردم 

الساندرو باستونی، مدافع اینتر، می گوید 
که  است  بازیکنی  قوی ترین  یامال  لامین 
بسیاری  فنی  سطح  و  کرده  بازی  مقابل 
مدافع  باستونی،  الساندرو  دارد.  بالایی 
شب  فردا  حساس  جدال  آستانه  در  اینتر، 
گفت وگویی  در  سن سیرو،  در  بارسلونا  برابر 
که  بزرگی  درباره چالش  اسپورت  اسکای  با 
و  کرد  صحبت  دارد  قرار  تیمش  پیش روی 
تمجید ویژه ای از لامین یامال، پدیده جوان 
بازی  سبک  درباره  باستونی  داشت.  بارسا 
فرداشب  بازی  می کنم  گفت:»فکر  تیم  دو 
شباهت زیادی به دیدار رفت خواهد داشت. 
هر دو تیم شخصیت و سبک مشخصی دارند. 
ولی  بود  باز و سرگرم کننده ای خواهد  بازی 
پیشرفت  رفت  بازی  به  نسبت  باید  قطعاً  ما 
کنیم. آن مسابقه به ما نشان داد که بارسلونا 

است.« تیمی  چه  دقیقاً 
دوران  رقیب  سخت ترین  یامال،   *

بوده؟ تو  حرفه ای 
- فکر می کنم بله. قبلًا هم با تیم ملی 
برابرش بازی کرده بودم ولی آن موقع هنوز 
که  سطحی  از  بود.  نرسیده  سطح  این  به 
حالا دارد واقعاً شگفت زده شدم. با توجه به 
سن و توانایی اش در خلق موقعیت، به نظرم 

یکی از بهترین هاست.
* چطور می شود یامال را متوقف کرد؟

- باید همان کاری را بکنیم که در بازی 
رفت انجام دادیم؛ یعنی با دو یا حتی سه نفر 
مهارش کنیم، البته بدون زیاده روی، چون در 

غیر این صورت فضای زیادی به بارسا می دهیم. 
بخواهیم  اگر  نیست،  یامال  فقط  بارسلونا 

مشکل  به  کنیم،  دفاع  انفرادی  به صورت 
کنیم. کار  تیمی  به صورت  باید  برمی خوریم. 
* کفه ترازو به کدام سمت سنگین تر است؟

- اگر بخواهیم مقایسه کنیم، این بازی 
یعنی  است؛   NBA در  هفتم  بازی  شبیه 

همه چیز 50-50 است.«
* نمایشی از غرور؟

بخواهیم  که  نداریم  خاصی  چیز   -
داریم.  غرور  احساس  فقط  بدهیم،  نمایش 
اینتر در سال های اخیر زیاد به نیمه نهایی 
حضور  بنابراین  نمی رسید،  قهرمانان  لیگ 
در این مرحله برای ما افتخار بزرگی است.

حس  تکرار  مشتاق  بازیکنان  آیا   *
هستند؟ فینال 

- تنش و هیجان وجود دارد، حداقل 
رختکن  در  است.  این طور  که  من  برای 
نمی دانم  می بینم.  شادی  و  غرور  احساس 
قهرمانان  لیگ  نیمه نهایی  آخرین  این 
دورانم خواهد بود یا نه، پس سعی می کنم 

ببرم. لذت  لحظه اش  هر  از 
* حضور لائوتارو از ابتدا چقدر مهم است؟

کاپیتان، رهبر  او  است.  - خیلی مهم 
فنی و اخلاقی ماست. اما اگر هم در ترکیب 
جانشینی  آماده  دیگری  بازیکن  نباشد، 

هستیم. آرام  ما  بود.  خواهد 

الساندرو باستونی: یامال خطرناک ترین بازیکنی است که مقابلش بازی کرده ام

کافو: برنده توپ طلا بین رافینیا و صلاح 
انتخاب می شود

طلا  توپ  برنده  می گوید  برزیل  ملی  تیم  سابق  کاپیتان  کافو، 
انتخاب می شود. کافو معتقد است که  رافینیا  و  بین محمد صلاح  از 
رافینیا، ستاره برزیلی بارسلونا، با عملکرد خیره کننده اش در این فصل، 
در کنار محمد صلاح شانس اصلی کسب توپ طلاست و می تواند بارسا 
 2026 جهانی  جام  به  را  برزیل  حتی  و  چمپیونزلیگ  قهرمانی  به  را 
برساند! کافو همچنین از لامین یامال، پدیده جوان بارسلونا، به عنوان 

بهترین استعداد حال حاضر فوتبال جهان تمجید کرد.
* لامین یامال؟

- شخصیت لامین یامال... انگار از سنش بزرگ تر است. او مثل 
یک بازیکن باتجربه و کهنه کار عمل می کند. آنچه با تیم ملی اسپانیا 
و بارسلونا انجام داده، او را به بهترین بازیکن جوان و بزرگ ترین پدیده 

فوتبال جهان تبدیل کرده است. او شایسته همه این جوایز است.
* تحلیل لیگ قهرمانان و شانس بارسلونا؟

- هر چهار تیم باقیمانده توانایی قهرمانی در این رقابت را دارند. هیچ 
تیمی برتری مطلق ندارد، چون این چهار تیم بهترین عملکرد را در طول 
تورنمنت داشته اند. اما بارسلونا مدت هاست که روی زمین بازی متفاوتی 
ارائه می دهد. بارسا تیم جوانی است با بازیکنانی که در کارشان باتجربه  

هستند و لامین یامال واقعاً تفاوت را برای این تیم رقم زده است.
* رقابت رافینیا و صلاح برای توپ طلا؟

- امروز بازیکنان کمی می توانند با رافینیا رقابت کنند. من حتی 
می گویم رقابت توپ طلا بین او و محمد صلاح خواهد بود. رافینیا قلب 
این  بازی زیبای  باعث  تعیین کننده ای که  بارسلوناست، عنصر  تپنده 
تیم می شود. او در تیمی پر از ستاره، کاپیتان است و من به عنوان یک 
از این بابت بسیار خوشحالم. او در کنار اسطوره های برزیلی  برزیلی 
نیمار قرار دارد و  بارسا مانند روماریو، رونالدو، ریوالدو، رونالدینیو و 

همین حالا هم ششمین نام در این فهرست افسانه ای است.
* اهمیت رافینیا برای برزیل و ستایش از مارکینیوش؟

برزیلی ها.  ما  به ویژه  ماست،  تحسین  مورد  همیشه  رافینیا   -
تیم ملی برزیل در حال حاضر شرایط متفاوتی دارد اما به استعداد 
و تلاش او بسیار نیاز دارد. کار او می تواند برزیل را به قهرمانی جام 
جهانی بعدی برساند. مارکینیوش بهترین مدافع میانی حال حاضر 
جهان است. او کاپیتانی باتجربه و آرام است که با بازی اش حرف 

می زند، نه با فریاد. چنین بازیکنانی را بسیار تحسین می کنم.
قهرمان لیگ اروپا نباید به چمپیونزلیگ برود

  CL  ونگر علیه یونایتد و تاتنهام: سهمیه
حق شان نیست

آرسن ونگر می گوید صعود مستقیم قهرمان لیگ اروپا به فصل 
بعدی  چمپیونزلیگ درست نیست و حق دیگر تیم ها را ضایع می کند.  
داغ  اروپا  لیگ  برای  قهرمان  چمپیونزلیگی  سهمیه  بحث  روزها  این 
شده است. چرا که به نظر می رسد دو تیم  انگلیسی منچستریونایتد و 
تاتنهام که دیدارهای رفت خود در  نیمه نهایی لیگ اروپا را مقتدرانه 
پیروز شده اند شانس های اصلی  قهرمانی هستند.  هر کدام از دو تیم 
یونایتد یا تاتنهام اگر قهرمان لیگ اروپا بشوند  مستقیما سهمیه فصل 
آینده چمپیونزلیگ را به دست می آورند. این  در حالی است که این دو 
تیم در لیگ برتر فصلی فاجعه بار داشته و  فرسنگ ها با منطقه کسب 

سهمیه فاصله دارند.  
آرسن ونگر دیروز به صراحت از این سهمیه مستقیم انتقاد کرد. 
او  دارد.  سنگینی  بار  نظرش  و  نیست  معمولی  کارشناس  ونگر  یک 
در حال  حاضر به عنوان رئیس بخش توسعه بین المللی فیفا فعالیت 
لیگ  قهرمان  که  است  این  منطقی  و  درست  می گوید  می کند  و 
و  بیاورد  به دست  را  لیگ  آینده همین  فصل  اروپا سهمیه  مستقیم 
با  مصاحبه  در  ونگر  چمپیونزلیگ.    در  حضور  سهمیه  اتوماتیک  نه 
صعود  به  چمپیونزلیگ  اروپا  قهرمان  اینکه  گفت:  اسپورتس  بی این 
اروپا  باید درست بشود.  قهرمان لیگ  این قاعده  کند درست نیست. 
باید به صورت اتوماتیک جواز حضور در فصل آینده  لیگ اروپا را به 
دست بیاورد نه سهمیه حضور در یک تورنمنت دیگر را.  به خصوص 
وقتی امسال می بینیم که از یک لیگ پنج تیم به  چمپیونزلیگ صعود 
قهرمانی در  به  صرف  تیم دیگر هم  آینده یک  اینکه فصل  می کنند 
لیگ اروپا از آن لیگ در چمپیونزلیگ باشد عجیب  است. این قانون 
باید بررسی شود و من با یوفا در این باره صحبت  می کنم. اتفاقا این به 

نفع لیگ اروپا هم هست و جذابیتش را بیشتر  خواهد کرد.

جشن قهرمانی اروپایی الاهلی با اتوبوس روباز
را در ساحل شهر جده  قهرمانی خود  الاهلی جشن  بازیکنان 
برگزار کردند. در مقابل یکی از هتل های مشهور در کورنیش جده، 
اتوبوس روباز قهرمانان لیگ نخبگان آسیا حرکت خود را آغاز کرد و 
در مسیرهای مختلف از امتداد ساحلی جده عبور کرد؛ خیابان هایی 
که با رنگ سبز پوشیده شده بودند و در میان سرودها و شعارهای 
را  به یادماندنی ای  فضا، جشن  الاهلی طنین انداز شده در  هواداران 
بر  باشگاه  هواداران  کانون  رئیس  را  این جشن  رهبری  زدند.  رقم 
عهده داشت؛ شبی که بدون تردید تا سال ها در خاطر عاشقان قلعه 
سبز باقی خواهد ماند. کانون هواداران الاهلی نیز در یک اتوبوس 
همراه، کنار بازیکنان و کادرفنی از جمله ماتیاس یایسل، سرمربی 
تیم، حضور داشتند. حرکت دو اتوبوس کاروان جشن دقیقاً از ساعت 
پیش  جده  ساحل  به  منتهی  مسیری  در  و  شد  آغاز  شب  هشت 
دریای  مقابل  در  »السفینه«  معروف  میدان  از  که  مسیری  رفت؛ 
اطراف  فضای  شاد،  کاروان  این  طول  در  می کرد.  عبور  نیز  سرخ 
و  سبز  رنگی  دودهای  و  تیمی  سرودهای  پرشور،  موسیقی های  با 
سفید غرق در جشن و هیجان شده بود. یکی از زیباترین لحظات 
این مراسم، زمانی بود که بازیکنان شروع به همخوانی با هواداران 
کردند؛ جایی که مریح دیمیرال، ایبانز و الیوسکی با اجرای سرودها، 
شور و شعفی ویژه به جمعیت منتقل کردند. الیوسکی شعار معروف 
للأهلي جینا را خواند و ایبانز و دیمیرال نیز سرودهای مشهور خود 

را با همراهی پرشور جمعیت اجرا کردند.

ناراحتی هواداران را درک می کنم

مورینیو، ژاوی و اینزاگی گزینه های هدایت الهلال ادعای خبرنگار مطرح انگلیسی

با  انگلیس  ملی  تیم  سرمربی  توخل،  توماس 
باشگاه های انگلیسی  حاضر در جام باشگاه های جهان به 
خاطر ملی پوشان این باشگاهها  درگیر است.   تیم ملی 
انگلیس با هدایت توماس توخل قرار  است در ماه ژوئن 
دو بازی انجام بدهد. سه شیرها ابتدا در شهر  بارسلون و 
در چارچوب مقدماتی جام جهانی به مصاف آندورا رفته 
مقابل  بازی دوستانه  ناتینگهام یک  در  بعد  روز  و  سه 
مشکلی  با  توخل  توماس  اما  خواهد  داشت.  سنگال 

جدید مواجه شده است: جام  باشگاه های جهان.  
قبل  روز  چهار  سنگال  و  انگلیس  دوستانه  دیدار 

آمریکا  در  رقابت های جام  باشگاه های جهان  از شروع 
که  مهم  دارد  بازیکن  چندین  توخل  می شود.  برگزار 
قرار است در این تورنمنت شرکت کنند: بازیکنانی از 
و  مادرید  رئال  موننیخ،  بایرن  چلسی،   منچسترسیتی، 

مادرید.   اتلتیکو 
در  را  انگلیسی  ستاره های  این  که  باشگاههایی 
اختیار دارند از مدتی  پیش در حال مذاکره با اتحادیه 
بعد  می خواهند  بلافاصله  و  هستند  انگلیس  فوتبال 
اختیار  در  انگلیسی  ملی پوشان  آندورا،  با  بازی  از 
باشگاه ها  جام  در  تا  شوند  گذاشته   باشگاه هایشان 

اما  بی بی سی گزارش داد توماس توخل  شرکت کنند. 
راضی نیست و به اتحادیه فوتبال  اصرار دارد که بازی 
دوستانه مقابل سنگال برای او اهمیتی به مراتب  بیشتر 
را  بازیکنانش  همه  او  و  دارد  آندورا  مقابل  بازی  از 
می خواهد.  اتحادیه فوتبال انگلیس به توخل اعلام کرده 
باشگاهها  با  بیشتر  باید  تصمیم گیری  نهایی  برای  که 

کند.   مذاکره 
توماس توخل که جانشین گرت ساوت گیت شده 
تیم  سرمربی  عنوان  به  که  اولین  جلسه ای  در  است 
ملی با بازیکنان خود داشت به آنها  گفت که تا قبل از 

جام جهانی 2026 آنها تنها زمان های محدودی برای 
 حضور در کنار هم دارند و توخل اجازه نمی دهد که این 

زمان ها به  دلایل مختلف کاهش یابد.  
در صورتی که توخل موفق شود موافقت اتحادیه 
بازیکنان مهمی مثل هری  فوتبال را به دست  بیاورد، 
رئال  بلینگام  برای  جود  مونیخ،  بایرن  برای  کین 
برای  فودن  فیل  اتلتیکو،  برای  گالاگر  کانر  مادرید، 
حضور  به  قادر  دیگر  ستاره  چندین  و   منچسترسیتی 
در جام باشگاه های  جهان یا دست کم اولین بازی های 

بود.   تورنمنت  نخواهند  این  در  تیم هایشان 

ابهام حضور ستاره های انگلیس در جام باشگاههای جهان
دعوای توخل با رئال، بایرن، اتلتیکو و منچسترسیتی! 
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 تکلیف تیم ملی امید تا شنبه 
مشخص می  شود؟

به نظر می رسد انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال امید ایران به 
 ۲۳ زیر  ملت های  جام  مقدماتی  است.مرحله  رسیده  نهایی  مراحل 
که  شرایطی  در  شود.  انجام  شهریور   ۱۸ تا   ۱۰ از  است  قرار  آسیا 
ماه آینده قرعه کشی این مرحله برگزار خواهد شد، تاکنون تکلیف 
سرمربی جدید تیم ملی امید ایران مشخص نشده است.کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال در ماه های اخیر جلساتی را برای انتخاب سرمربی 
تیم امید برگزار کرده و طبق اعلام سخنگوی فدراسیون تاکنون با 
شنبه  تا  می شود  این حال شنیده  است.با  مذا کره شده  گزینه  پنج  
هفته آینده یک جلسه بسیار مهم درخصوص تیم ملی امید با حضور 
انجام خواهد  فدراسیون  بالای  رده  و مسئولان  فنی  کمیته  اعضای 
شد که باید دید آیا خروجی آن تعیین تکلیف امیدها خواهد بود؟از 
مربی  یک  و  گل محمدی  یحیی  عبدی،  حسین  حسینی،  مجتبی 
خارجی که سابقه حضور در لیگ برتر را دارد به عنوان گزینه های 
به نظر می رسد کمیته  نام برده می شود که  جانشینی رضا عنایتی 
فنی اقبال بیشتری روی انتخاب حسینی دارد.امروز البته در فضای 
مجازی خبری عجیب منتشر شد مبنی بر اینکه مجید جلالی، رئیس 
کمیته فنی خودش را برای سرمربیگری تیم امید به هیات رئیسه 

فدراسیون پیشنهاد کرده که جلالی این موضوع را تکذیب کرد.
 مهاجم خیبر: پرسپولیس در خرم آباد

 کار سختی دارد
مهاجم تیم فوتبال خیبر گفت: پرسپولیس دنبال کسب سهمیه 
آسیاست اما در خرم آباد کار سختی دارد.محمد جواد محمدی  در 
خصوص شرایط خود در تیم فوتبال خیبر خرم آباد، اظهار داشت: 
از روزی که به این تیم اضافه شدم شرایط خوبی دارم. مردم خرم 
آباد و لرستان واقعا از تیم حمایت کردند و اعتقاد دارم حتی می شد 
بهتر از این نتیجه بگیریم اما تیم ما جوانانی دارد که کادر فنی پای 
آنها ایستاده است.وی افزود: وقتی به جوان ها بها داده می شود، باید 
یک روز بهای آن را پرداخت کنید. به نظرم جوان های امروز خیبر 
در آینده خیلی به فوتبال ایران کمک خواهند کرد.مهاجم خیبر در 
خصوص ۴ گلی که در نیم فصل دوم به ثمر رسانده است، توضیح 
داد: همه دوست دارند گل بزنند. من هم این اتفاق را دوست دارم 
ولی مهمترین هدف من این است که در نتایج تیم تاثیر گذار باشند. 
محمدی در خصوص بازی با استقلال خوزستان گفت: بازی سختی 
مقابل استقلال در گرمای شهر اهواز داشتیم. واقعا بازی کردن در 
را  من  روی  پنالتی  داور  نظرم  به  چند  هر  بود.  سخت  خیلی  آنجا 
نگرفت. شاید اگر آن اتفاق می افتاد، برنده بازی می شدیم. در مجموع 
کسب یک امتیاز در گرمای شهر اهواز بد نبود.وی در خصوص دیدار 
این هفته تیمش مقابل پرسپولیس، عنوان کرد: بازی سختی داریم و 
طبیعی است حریف هم برای کسب سهمیه آسیایی تلاش می کند 
اما ما هم در خرم آباد رقیب سختی برای تیم ها بودیم. در نیم فصل 
دوم از ۶ بازی در خرم آباد، پنج بازی را بردیم و انگیزه زیادی برای 
هواداران خیبر خرم  از  کرد:  تاکید  داریم.مهاجم خیبر  مسابقه  این 
آباد می خواهم مثل همیشه حامی تیم باشند تا ان شاالله بعد از پایان 

بازی، در کنار هم جشن پیروزی بگیریم.
 ما سه نفر به این شرط با استقلال 

همکاری می کنیم!
استقلال خیلی زود باید تکلیف خود برای فصل آینده را مشخص 
فراهم  فکر  به  حالا  همین  از  استقلال  باشگاه  مدیریتی  کند.کادر 
کردن شرایطی است تا مشکلات این فصل دیگر تکرار نشود و تیم 
خوبی برای لیگ بیست و پنجم ببندد.البته این ایده در حالی مد نظر 
قرار دارد که هنوز مشخص نیست چه کسی در فصل آینده هدایت 
استقلال را بر عهده می گیرد و سیستم یارگیری آبی پوشان نیز بر 
پایه چه شرایطی جلو خواهد رفت! به موازات همین ماجرا، مدیران 
باشگاه استقلال تلاش گسترده ای را برای نزدیک کردن پیشکسوتان 
به خود آغاز کرده اند ولی هنوز هیچ اتفاق عملی در راستای نزدیکی 
اهداف آنها رخ نداده است چون چهره های سرشناس استقلال تاکید 
بازیکنان جدید  انتخاب سرمربی و  باید قبل از هر چیز برای  دارند 
یک دستورالعمل خاص تدوین شود.اینطور که شنیده ایم، سه نفر از 
پیشکسوتان بزرگ استقلال به صورت مستقیم یا از طریق واسطه به 
گوش مدیران باشگاه رسانده اند که فقط به شرط تشکیل کمیته فنی 
و جذب بازیکنان از طریق این سیستم، حاضر به همکاری با باشگاه 

هستند و در غیر این صورت اعتبار خود را وسط نمی گذارند.

شکایت ایران خودرو از رسول خطیبی! 
 اقداماتی که برای مدیرعامل سابق پیکان 

دردسرساز شد!
کمیته حقوقی شرکت ایران خودرو بعد از دریافت گزارش های 
رسیده از بازرسی این سازمان با تشکیل کارگروهی ۶ نفره از رسول 

خطیبی مدیرعامل پیشین باشگاه پیکان شکایت کرده است.
رسول خطیبی که از ابتدای فصل جاری به عنوان مدیر عامل 
در باشگاه پیکان تهران کارش را شروع کرد، در میانه فصل، با توجه 
به تغییرات ایجاد شده در مالکیت گروه صنعتی ایران خودرو پست 
مدیریتی خود در باشگاه ورزشی زیر مجموعه این سازمان تحویل داد 
و پس از چند روز در دیگر باشگاه خودروساز یعنی سایپا به عنوان 
سرپرست مدیر عاملی مشغول به کار شد.بعد از قطع همکاری باشگاه 
دوران  در  فوتبالی  این چهره  که  اقداماتی  برخی  با خطیبی  پیکان 
فعالیتش در پیکان انجام داده بود، مورد توجه بازرسی ایران خودرو 
باشگاه  جدید  مدیریت  فعالیت  روزهای  نخستین  از  و  گرفت  قرار 
پیکان، اسناد و مدارک موجود درباره این ماجراها تحت رصد ویژه 
قرار گرفت و حتی به صورت پراکنده اخباری در رسانه ها پیرامون 
این ماجرا انتشار یافت.در گزارش هایی که بازرسی ایران خودرو در 
اختیار مدیران ارشد این گروه صنعتی گذاشته اند، به موضوعاتی از 
قبیل انتصاب همسر خطیبی به عنوان مسئول ورزش بانوان باشگاه 
باشگاه  آکادمی  در  یافته  پرورش  ستاره های  از  یکی  انتقال  پیکان، 
پیکان به یک باشگاه لیگ برتری با مبلغ رضایت نامه ۲ میلیارد تومان 
)در شرایطی که در اسناد موجود در باشگاه پیشنهاد رسمی به ارزش 
از  منزلی که  تخلیه  از  است(، خودداری  تومان موجود  میلیارد   ۱۵
سوی باشگاه پیکان برای خطیبی فراهم شده بود بعد از پایان فعالیت 
و برخی حواشی پیرامون مذاکرات و موضوعات مربوط به انتقال رضا 
غندی پور ستاره تحت قرارداد باشگاه پیکان دیده می شود.از این رو 
مدیران ارشد ایران خودرو کمیته حقوقی این شرکت را موظف کردند 
که فعالیت های خارج از عرف خطیبی در باشگاه پیکان را پیگیری 
قانونی کنند.بر اساس اخبار رسیده ، شکایت بازرسی ایران خودرو از 
خطیبی نهایی شده و در مراجع ذی ربط هم به ثبت رسیده است؛ 
به  را  سایپا  باشگاه  فعلی  مدیرعاملی  سرپرست  پای  که  موضوعی 
یک پرونده حقوقی باز خواهد کرد تا در محاکم قضایی به دفاع از 

فعالیت های خود بپردازد.

روستوف در حضور کوتاه مدت مهاجم ایرانی خود مقابل خیمکی به تساوی رسید.در ادامه رقابت های هفته بیست و هفتم لیگ برتر روسیه، تیم فوتبال 
روستوف که محمد محبی را پس از یک ماه غیبت دوباره در لیست نفراتش داشت، از ساعت ۲۰ یکشنبه شب )به وقت ایران( مقابل تیم رده دوازدهمی 
خیمکی قرار گرفت.یاران محبی که در سه دیدار اخیرشان یک مساوی و دو پیروزی داشتند، در دیدار خارج از خانه در ورزشگاه خیمکی هم توانستند با گل 
لحظات پایانی اوسیپنکو از روی ضربه ایستگاهی از شکست نجات پیدا کنند و صاحب یک امتیاز شوند.تیم فوتبال روستوف در مسابقه ای که محبی به عنوان 
یار جانشین به زمین آمد، به تساوی یک بر یک مقابل خیمکی دست یافت تا ۳۸ امتیازی شود و در جایگاه هشتم جدول لیگ برتر روسیه بماند.محمد محبی، 
مهاجم ملی پوش ایرانی روستوف که در ۱۴ بازی قبلی در لیگ برتر روسیه چهار گل به ثمر رسانده و یک پاس گل داده بود، در دقیقه 7۶ دیدار مقابل خیمکی 
به زمین آمد که پنج دقیقه پس از ورودش می توانست گل زنی کند، اما ضربه او به تور کنار دروازه اصابت کرد و تبدیل به گل نشد.محبی در حالی مقابل 

خیمکی به میدان رفت که طی چهار هفته گذشته نتوانست در پنج بازی رسمی برای روستوف به میدان برود که در این دیدار مصدومیتش به پایان رسید.

همه  این  گفت:  استقلال  پیشکسوت 
چند صدایی از یک اتاق کوچک مدیریتی در 
باشگاه استقلال خبر از اوضاع بدی می دهد 
ذهن  آشفتگی  و  نگرانی  باعث  هم  باز  که 

شد. خواهد  هواداران 
باشگاه  پیشکسوت  مراغه چیان  سعید 
فایل  انتشار  و  اخیر  اتفاقات  درباره  استقلال 
همچنین  باشگاه  مدیران  از  یکی  از  صوتی 
توییت حمایتی تاجرنیا از اندونگ و مسائلی 
از این دست اظهار داشت: این خیلی بد است 
که اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال در 
نداشته  نظر  توافق  مسائل  کوچک ترین 
یا   ۵ مدیره  هیئت  یک  در  همیشه  باشند. 
7 نفره اختلاف نظر باعث پیشرفت می شود 
باشد که هوادار  به گونه ای  نباید شرایط  اما 
باشگاه استقلال تصور کند در درون مدیریت 
باشگاه استقلال اختلاف نظرهایی وجود دارد 
که ظاهراً به این سادگی قابل حل نیست و 
عده ای دنبال تسویه حساب شخصی با هم 

با برخی اعضای تیم هستند. یا 
این موضوع خاطرنشان  توضیح  وی در 
فصل  سرمربی  ماتزاری  می گوید  یکی  کرد: 
آینده باشگاه استقلال است، دیگری می گوید 
هیچ صحبتی با این سرمربی صورت نگرفته! 
یکی دیگر می گوید ساپینتو در حال مذاکره 
سراغ  اصلًا  می گوید  دیگری  ماست  با 
درخشان  سابقه   که  نمی رویم  مربی  چنین 
است.  استقلال مشخص  تیم  در  اخلاقی اش 
این مسائل قطعاً می تواند به تیم ضربه بزند. 
بازیکنان  برخی  با  ارتباط  در  اینکه  ویژه  به 
اظهار نظر کنیم. به  از حالا شروع  بخواهیم 

روزها  این  کرد:  تاکید  چیان  مراغه 
و  آرامش  به  چیزی  هر  از  بیشتر  استقلال 
باقیمانده  بازی  دو  در  تا  دارد  نیاز  تمرکز 
حذفی  جام  نهایی  نیمه  دیدار  و  برتر  لیگ 
اینکه  برود.  میدان  به  شرایط  بهترین  با 
که  افرادی  با  بازیکنان  قرارداد  رقم  درباره 
نمی دانیم چه کسی هستند  و  نمی شناسیم 
بی احتیاطی  دهنده  نشان  کنیم  دل  و  درد 
شدید در جمع اعضای هیئت مدیره باشگاه 

است.
تصریح  استقلال  قدیمی  بازیکن  این 
هیئت  اعضای  که  دارد  ایرادی  چه  کرد: 
باشند.  داشته  نظر  اختلاف  هم  با  مدیره 
اینکه  اما  می شود  پیشرفت  باعث  این  اتفاقاً 
این مسائل به بیرون درز کند واقعا خطرناک 
جهت  در  استقلال  باشگاه  کاش  ای  است. 
رفع و رجوع کردن این مسائل به وجود آمده 
بیانیه صادر نمی کرد تا موضوع در حد همان 
شایعات و یا گمانه زنی ها تمام می شد و پی 
فایلی منتشر شود  اینکه  اما  کارش می رفت 
که صحبت های  بزند  توییتی  بعدی  مدیر  و 
رجوع  و  رفع  را  اندونگ  درباره  شده  مطرح 
کند یعنی صحه گذاشتن بر اشتباه رخ داده 
مثل  بزرگی  باشگاه  وجهه  برای  اصلًا  این  و 

نیست. خوب  استقلال 
من  نظر  به  اتفاقاً  کرد:  خاطرنشان  وی 
بازیکنان خارجی استقلال  اندونگ در جمع 
بهترین فردی است که در این فصل بیشتر 
از هر کسی نسبت به پولی که گرفته برای 
این تیم کار کرده است. از هواداران و مدیران 
روزهای  در  می کنم  خواهش  استقلال 
حساس نزدیک به پایان فصل و جام حذفی 
به جای دامن زدن به این مسائل سعی کنند 
به مجتبی جباری کمک کنند تا او با حفظ 
آرامش در تیمش در بازی های باقیمانده به 
نتیجه  بهترین  نفت  صنعت  با  مسابقه  ویژه 
یک  با  تلخ  فصل  یک  پایان  در  و  بگیرد  را 
انتقالات  و  نقل  فصل  استقبال  به  قهرمانی 
هیئت  اعضای  از  گفت:  چیان  برویم.مراغه 
دورهمی  یک  با  می کنم  خواهش  مدیره 
در  رسمی،  غیر  صمیمانۀ  نشست  یک  یا  و 
رابطه با مسائل مختلف به اتفاق نظر برسند 
و حرفشان با هم یکی باشد. اینکه دو نفر یه 
کاری بکنند یک نفر درباره موضوعی اظهار 
نباشد  جلسات  در  اصلًا  دیگری  و  کند  نظر 
استقلال دستاوردی جز شدت  باشگاه  برای 
آورد.  نخواهد  ارمغان  به  مشکلات  گرفتن 
چرا با این رفتارها خودتان چوب لای چرخ 

می گذارید! جباری 

سرمربی  گفت:  استقلال  سابق  سرمربی 
و  است  نیاز  استقلال  برای  خارجی  بزرگ 
جباری می تواند در کنار او کسب تجربه کند.

اینکه  مورد  در  نامجومطلق  مجید 
را  فصل  پیروزی  بهترین  جباری  مجتبی 
را  هواداران  تا  آورد  دست  به  استقلال  برای 
کند،  امیدوارتر  حذفی  جام  در  قهرمانی  به 
مجتبی  اینکه  به  توجه  با  داشت:  اظهار 
جباری خودش از بدنه باشگاه استقلال بوده 
کرده،  تن  به  را  باشگاه  این  بزرگ  لباس  و 
شرایط و وضعیت تیم را در این و مشکلاتی 
را که باشگاه دارد به خوبی درک می کند. از 
زمانی که او هدایت تیم را بر عهده گرفت به 
خصوص بازی با آلومینیوم اراک، بازی خیلی 
واقعا  که  تیمی  دیدیم.  استقلال  از  را  خوبی 

دارند. دوست  هواداران 
وی ادامه داد: استقلالی تهاجمی در واقع 
آلومینیوم  با  بازی  تاکتیکی در  برنامه های  با 
آن  در  که  انگیزه  با  و  دونده  تیمی  دیدیم. 
بازیکنان نسبت به بازی های دیگه خیلی بهتر 
ادامه داشته  بازی کردند. امیدوارم این روند 
اینکه حالا  به  توجه  با  امید خدا  به  تا  باشد 
در  مناسبی  شرایط  استقلال  برتر،  لیگ  در 
جدول ندارد در جام حذفی با توجه به اینکه  
به  نمانده، شرایط  تا قهرمانی  بازی دیگر  دو 
سود طرفداران رقم بخورد. با توجه به حذف 
استقلال  قبل،  مراحل  در  بزرگ  تیم های 
بسیار  بدهد شانس  ادامه  را  روند  اگر همین 
دارد.  حذفی  جام  در  قهرمانی  برای  زیادی 
فصلی  هواداران  تا  می شود  باعث  اتفاق  این 

جشن  با  گذشت  ناکامی  به  واقع  در  که  را 
استقلال  فراموش کنند.مربی سابق  قهرمانی 
افتاده  جا  ایران  فوتبال  در  اینکه  مورد  در 
است،  سرمربی  مقصر  نگیرد  نتیجه  تیم  اگر 
در  معتقدند  کارشناسان  برخی  طرفی  از 
را  حذفی  جام  قهرمانی  جباری  که  صورتی 
کسب کند در فصل آینده سرمربی استقلال 
یک  جباری  مجتبی  کرد:  تصریح  باشد، 
سرمایه برای باشگاه استقلال است و برخلاف 
سرمایه های  راحت  خیلی  که  قبل  دوره های 
استقلال را سوزاندند، امیدوارم که این اتفاق 
نیفتد و یک تصمیم درست گرفته شود. بحث 
مدیریتی بحث متفاوتی است، یکسری مدیر 
تصمیم می گیرند که تا اینجا تصمیمات شان 
درست نبوده، به جز انتخاب جباری به عنوان 

گرفت. نتایج خوبی  او  که  سرمربی 
نامجومطلق افزود: امیدوارم از این به بعد 
هم تصمیمات درستی گرفته شود و با توجه 
به که مجتبی جباری سرمایه باشگاه استقلال 
بهتر است در تیم  را  است چنین سرمایه ای 
قضیه  این  موافق  خودم  من  کنند.  حفظ 
هستم که یک مربی بزرگ هدایت استقلال 
را بر عهده بگیرد. نمی دانم مذاکرات با والتر 
با  باشگاه  و  کرده  پیشرفت  کجا  تا  ماتزاری 
او برای فصل بعد به توافق قطعی رسیده یا 
برای  خارجی  بزرگ  سرمربی  یک  ولی  خیر 
استقلال نیاز است. جباری می تواند دو سالی 
در کنار او کسب تجربه کند و در آینده  یک 
مهره خوبِ آماده برای سرمربیگری استقلال 

شود.

هیئت مدیره استقلال جای تسویه حساب نیست

محبی 
برگشت 
بازی 
مساوی شد

را  خود  نقل و انتقالات  پرسپولیس  باشگاه 
بازیکن  با چند  و  آغاز کرده  از همیشه  زودتر 
مناسب  فرصت  در  تا  رسیده  نهایی  توافق  به 
پرسپولیس  کند.فصل ضعیف  رونمایی  آنها  از 
شوند  مجبور  باشگاه  این  مدیران  شده  باعث 
نقل و انتقالات خود را زودتر از همیشه و پیش 
در  راستا  این  در  کنند.  آغاز  فصل  پایان  از 
بازیکن  چند  با  سرخپوشان  اخیر  هفته های 
حتی  و  شدند  مذاکره  وارد  خارجی  و  داخلی 
شد  انجام  نیز  گزینه  چند  با  نهایی  توافقات 
آنها  از  جاری،  فصل  پایان  از  بعد  بلافاصله  تا 
و  بیفوما  کاظمیان،  شود.محمدامین  رونمایی 
کوزویی   - سوئیسی  مدافع  هادرژوناژ  فلورنت 
به  آنها  با  پرسپولیس  که  هستند  بازیکنانی 
اقدام  تازه ترین  در  و  بود  رسیده  نهایی  توافق 
مهاجم  فخریان  مجتبی  انتقال  کار  ظاهراً  نیز 
این  و  شده  تمام  پرسپولیس  به  شمس آذر 
است. تیم  این  در  حضور  آستانه  در  بازیکن 

حالی  در  تاکنون  پرسپولیس  ترتیب  این  به 
با بیفوما و فخریان برای خط حمله به توافق 
تیم  این  از جمع مهاجمان کنونی  رسیده که 
عیسی آل کثیر در پایان فصل از جمع شاگردان 
کارتال جدا خواهد شد و با حضور علی علیپور 
و سردار دورسون خط حمله سرخ ها در فصل 
شنیده  هرچند  بود.  خواهد  پرُترافیک  بعد 
علاوه  دارد  قصد  کارتال  اسماعیل  می شود 
یک  و  اول  طراز  مهاجم  یک  بازیکنان  این  بر 
به  ترکیه  لیگ  از  نیز  طراح  وسط  هافبک 
خدمت بگیرد.رضا شکاری بازیکن سپاهان نیز 
یکی دیگر از نفرات مدنظر پرسپولیس است که 
مذاکراتی با او انجام شده اما وضعیت پیوستن 

این بازیکن به پرسپولیس مبهم است. شکاری 
به  فصل  پایان  در  سپاهان  با  قراردادش  که 
اتمام می رسید، چند ماه پیش یک فصل دیگر 
با سپاهان تمدید کرده بود اما این قرارداد در 
سازمان لیگ به ثبت نرسیده و مشخص نیست 

داشت. خواهد  شرایطی  چه  بازیکن  این 
که  است  این  پرسپولیس  از  دیگر  خبر 
برای  که  پرسپولیس  مدیران  و  درویش  رضا 
اقدام  قلی زاده  علی  جذب  برای  سومین بار 
مذاکرات  در  خاصی  پیشرفت  هنوز  کردند، 

لهستان  لخ پوزنان  باشگاه  و  بازیکن  این  با 
این  جذب  وضعیت  دید  باید  و  نداشته اند 
در  آنها  آیا  و  رسید  خواهد  کجا  به  بازیکن 
سومین تلاش خود موفق به جذب او خواهند 

خیر. یا  شد 

آخرین اخبار از نقل و انتقالات پرسپولیس؛ ترافیک در خط حمله!

بعد  سپاهان  فرانسوی  بازیکن 
برخی  و  سرمربی  از  معذرت خواهی 
طلایی پوشان  تمرینات  به  هم تیمی هایش 

. گشت ز با
استیون انزونزی بازیکن فرانسوی بعد از 
اتفاقاتی که در تمرین سپاهان رقم خورد از 
واقع  در  خورد.  خط  گل گهر  با  بازی  لیست 
سرمربی سپاهان او را در اختیار باشگاه قرار 

بود. داده 
در فاصله دو بازی تا پایان فصل و قرارداد 
شاگردان  جمع  به  بازیکن  این  انزونزی، 
با  بازگشت  این  است.  بازگشته  کارترون 

معذرت خواهی از  سرمربی، محمد کریمی و 
بود. همراه  سپاهان  بازیکنان  از  برخی 

در حالی که تیم اصفهانی باید از ساعت 
ماه  اردیبهشت   ۱۸ پنجشنبه  روز  ۱9و۳۰ 
برای  و  برود  هوادار  مصاف  به  جاری  سال 
حفظ رتبه دوم جدول بجنگد، تصمیم گیری 
درباره حضور یا عدم حضور انزوزی در لیست 
به سرمربی ۵۴ ساله فرانسوی بستگی دارد.

استیون  نام  گزارش،  این  براساس 
شده  احضار  بازیکن  هفت  جمع  در  انزونزی 
فوتبال  فدراسیون  اخلاق  کمیته  به  سپاهان 

داشت. قرار 

تا پایان دیشب  باشگاه های لیگ برتری 
برای  را  خود  مالی  مدارک  داشتند  فرصت 

کنند. ارائه  ملی  و  حرفه ای  مجوز  کسب 
فدراسیون  حرفه ای  مجوز  دپارتمان 
در  باشگاهی  مجوز  صدور  برای  فوتبال 
هفته های اخیر جلساتی را برگزار کرده است.

دریافت  برای  باشگاه ها  که  مدارکی  آخرین 
بود  مالی  ارائه می کردند، مدارک  باید  مجوز 
مدارک  این  ارائه  برای  باشگاه ها  فرصت  که 
دیشب به اتمام  رسید. در این زمینه باشگاه ها 
تا  آنها  برای  که  خود  بدهی های  کلیه  باید 
۱۱ دی ۱۴۰۳ رای قطعی صادر شده است، 

باشند. کرده  تکلیف  تعیین 
پس از جمع آوری کلیه مدارک، کمیته 
 ۲ یا  یک  تا  نهایت  فوتبال  فدراسیون  بدوی 
و  حرفه ای  مجوز  درباره  را  خود  نظر  خرداد 
نظر  به  که  کرد  خواهد  اعلام  باشگاه ها  ملی 
می رسد با توجه به الزامات جدید AFC تعداد 
دریافت  را  حرفه ای  مجوز  که  باشگاه هایی 
می کنند کمتر از 7 باشگاه باشد. سال گذشته 
تراکتور،  سپاهان،  پرسپولیس،  استقلال، 
توانستند  اراک  آلومینیوم  و  گل گهر  فولاد، 

کنند. دریافت  حرفه ای  مجوز 

بدوی،  کمیته  نظر  اعلام  از  پس 
باشگاه های معترض می توانند پرونده خود را 
در کمیته استیناف پیگیری کنند و در نهایت 
در تاریخ ۱۰ خرداد، دپارتمان مجوز حرفه ای 
فهرست باشگاه هایی که موفق به اخذ مجوز 
حرفه ای و ملی شده اند به کنفدراسیون اعلام 

کرد. خواهد 
با  تراکتور  باشگاه  حاضر  حال  در 
ایران  نماینده  عنوان  به  برتر،  لیگ  قهرمانی 
در فصل آینده لیگ نخبگان معرفی می شود 
مانند  باید  حرفه ای  مجوز  دریافت  برای  اما 
خود  مالی  مدارک  امشب  تا  باشگاه ها  سایر 
بدهد.طبق  ارائه  ملی  مجوز  دپارتمان  به  را 
از  آیین نامه جدید جرائم مجوز حرفه ای که 
اول شهریور سال ۱۴۰۳ پرونده باشگاه هایی 
کمیته  به  نکنند  دریافت  ملی  مجوز  که 
انضباطی ارسال می شود. این کمیته می تواند 
و  کسر  باشگاه ها  از  امتیاز   ۳ اول  مرتبه  در 
آنها سلب  از  بازیکن خارجی را  مجوز جذب 
باشگاه کسر  از  امتیاز  کند. در مرتبه دوم ۶ 
متوالی  سال   ۳ باشگاهی  اگر  و  شد  خواهد 
نتواند مجوز ملی بگیرد، به یک دسته پایین تر 

کرد. خواهد  سقوط 

بازگشت انزونزی با معذرت خواهی از کارترون و کریمی

نامجومطلق: استقلال به سرمربی بزرگ خارجی نیاز دارد

آخرین فرصت باشگاه های فوتبال برای فرار از کسر ۳ امتیاز

حضور  سال ها  از  پس  حاج صفی  احسان 
ایران  به  ماه جاری  پایان  اروپا، در  فوتبال  در 
به  تابستانی  نقل وانتقالات  در  تا  بازمی گردد 

شود. ملحق  برتر  لیگ  در  تیمی 
از  یکی  در  ایرانی ها  حضور  دوران 
کشورهای اروپایی که در طول سالیان میزبانی 
پایان  به  داشته،  عهده  بر  را  ما  لژیونرهای  از 
حال  در  آرام  آرام  احسان حاج صفی  می رسد. 
نقل مکان از پایتخت یونان به اصفهان است؛ 
داد. خواهد  رخ  ماه  این  پایان  در  که  سفری 

احسان حاج صفی یک چهره افسانه ای در 
فوتبال ایران است؛ بازیکنی که هواداران پیگیر 
فوتبال، او را از گل تماشایی اش به پرسپولیس 
به خاطر  هشتم  لیگ  مسابقه  واپسین  در 
جوان  یک  روزهای  آن  در  احسان  می آورند. 
در  چپ  هافبک  پست  در  که  بود  ساله   ۱7
تیم فوتبال سپاهان می درخشید؛ بازیکنی که 
یکی دو ماه پیش تر در دیدار مقابل استقلال 
در ورزشگاه آزادی در نوروز نشان داده بود که 
استعداد تازه ای است که از فوتبال اصفهان و 
از سقف به داخل لیگ برتر پریده و قرار است 

به دنبال خود بکشد. را  دیگران 
و  شد  دعوت  ملی  تیم  به  زود  خیلی  او 
تیم  در شرایطی که علی دایی سکان هدایت 
ملی را در دست داشت، به عنوان بازیکن جوان 
پیشرفت خود را آغاز کرد. حاج صفی در فصل 
آینده و پس از تغییرات سپاهان، در مسیری 
امیر  با  را  قرار گرفت که سه قهرمانی متوالی 
بیاورد و  به دست  قلعه نویی و زلاتکو کرانچار 

اروپا، سفرهای  ایران به مقصد  با ترک  سپس 
خارجی خود را آغاز کند. او در آلمان و یونان 
بازی کرده و در این بین نیز سه فصل در ایران 
حضور داشته، در حالی که مسیر او از تراکتور 
به سپاهان رسید و سپس باشگاه آ.ا.ک آتن او 
را به عضویت خود درآورد تا کاپیتان تیم  ملی 
ایران در فصل گذشته عنوان بهترین چپ لیگ 

فوتبال یونان را نیز به دست بیاورد .
در  ابتدای سال گذشته  از  که  حاج صفی 
به  و  نداشته  حضور  هم  ملی  تیم  اردوهای 
پوشان  ملی  جمع  از  جوان گرایی  پروژه  دلیل 
ایران  فوتبال  بازیکن  دومین  است،  رفته  کنار 
از حیث تجربه ملی در تاریخ است. او حالا به 

دوران طولانی خود در یونان پایان داده و قرار 
است تا پایان خداحافظی از فوتبال احتمالاً در 
ایران باشد. اگرچه با وجود جدایی از تیم آ.ا.ک 
او  است،  یونان  لیگ  قهرمانی  کورس  در  که 
هنوز این شانس را دارد که در تیم های دیگری 
در یونان بازی کند، اما چنین چیزی مطلوب 
باید در سال  را  به نظر حاج صفی  او نیست و 
آینده در یکی از تیم های بزرگ فوتبال ایران 
ببینیم، به خصوص که بحث کاپیتانی و فقدان 
مثل  تیمی  در  مثلًا  محوری  شخصیت  یک 

به گوش می رسد. سپاهان 
باید در  را  نام احسان حاج صفی  بنابراین 
انتقالاتی  و  نقل  فهرست های  به  تابستان  این 

وارد کنیم. او قادر به بازی در پست هایی مثل 
دفاع چپ، هافبک وسط و وینگر راست و چپ 
است و تیم ملی نیز این وظایف را در زمان های 
مختلف انجام داده است.احسان به عنوان یکی 
ایران  فوتبال  طلایی  نسل  مهم  چهره های  از 
به  نیز   ۲۰۲۶ جهانی  جام  در  داشت  دوست 
میدان برود، اما ضرورت تغییرات او را از جمع 
حالا  شاید  اگرچه  کرد،  خارج  منتخب  نفرات 
که  بدهد  نشان  ایران  لیگ  به  بازگشت  در  او 
گرفته  نادیده  فوق العاده اش  کیفیت های 
غار  یار  دو  که  است  مسیری  این  است.  شده 
تراکتور  و  ملی  تیم  در  او  صمیمی  دوست  و 
طی  نیز  دژاگه(  اشکان  و  شجاعی  )مسعود 
کرده و فوتبال خود را در ایران به پایان برده 
و به سمت مربیگری حرکت کردند؛ چهره های 
یک  هر  که  آبرومندی  و  تجربه  با  دنیادیده، 
می توانند در جایی در آینده فوتبال ایران نقش 

باشد. داشته  مثبتی  آفرینی 
هنوز  حرف ها  این  حاج صفی  برای  البته 
زود است، حداقل خودش اینطور فکر می کند 
تابستانی  داغ  انتقال  یک  در  را  او  بنابراین  و 
به  باشگاهی که  اولویت  با  البته  خواهیم دید، 
که  اینجاست  نکته  )سپاهان(.  دارد  تعلق  آن 
دیگری  تیم  پیراهن  ندارد  دوست  حاج صفی 
را بپوشد اما گاهی ضرورت هایی پیش می آید 
که این تصمیم را تغییر می دهد. بنابراین فعلًا 
که  است  خبرنگاران  مقابل  سفید  ورق  یک 
گمانه زنی  جابه جایی  این  درباره  می خواهند 

کنند.

آ. ا. ک آتن در شب نیمکت نشینی مدافع ایرانی خود مقابل 
پاناتینایکوس شکست خورد.

در چارچوب بازی های هفته پنجم و ماقبل پایانی از دور 
نهایی سوپر لیگ یونان که بین چهار تیم بالانشین جدول این 
مسابقات برگزار می شود، تیم آ. ا. ک آتن که احسان حاج صفی 
)به  شب  یکشنبه  ۲۰و۳۰  ساعت  از  داشت،  نیمکت  روی  را 
وقت ایران( در ورزشگاه اوپاپ آرنا به مصاف پاناتینایکوس رده 
دومی رفت.یاران حاج صفی که در صورت کسب پیروزی مقابل 

پاناتینایکوس در فاصله یک بازی مانده به پایان فصل به رتبه 
نایب  شانس  و  می کردند  صعود  یونان  لیگ  سوپر  دوم جدول 
هیچ  و  ببرند  بهره  فرصت  این  از  نتوانستند  داشتند،  قهرمانی 
امتیازی به دست نیاوردند.تیم فوتبال آ. ا. ک آتن در مسابقه 
نتیجه  با  پاناتینایکوس  مقابل  فصل  میزبانی  آخرین  و  خانگی 
دو بر یک شکست خورد تا ۵۳ امتیازی بماند و فرصت نایب 
قهرمانی را از دست بدهد و در جایگاه چهارم جدول سوپر لیگ 
یونان بماند و فقط سهمیه پلی آف لیگ کنفرانس اروپا بگیرد.

ا. ک آتن که در  آ.  ایرانی  احسان حاج صفی، مدافع چپ 
و  بود  ترکیب  از  دور  آتن  ا. ک  آ.  دیدار رسمی گذشته  هفت 
به عنوان یار جانشین هم استفاده نشد، مقابل پاناتینایکوس هم 
به طور کامل روی نیمکت نشست.کاپیتان سابق تیم ملی که 
فصل  بازی   ۱۴ در  دارد،  وجود  هم  ایران  به  بازگشتش  بحث 
جاری سوپر لیگ یونان به میدان رفته و یک گل به ثمر رسانده 
پایان  به  توجه  با  دیگر  هفته  یک  که  داده  گل  پاس  یک  و 

می کند. ترک  را  یونان  قراردادش 

نایب قهرمانی یاران حاج صفی پَر شد!

احسان آخر ماه برای همیشه به ایران برمی گردد

انتقال داغ تابستانی کاپیتان تیم ملی

 سعید مراغه چیان:بی احتیاطی مدیران 
کار دست باشگاه می دهد

حضور مهدی تاج در محل برگزاری مسابقه های فوتسال دانش آموزان سما
رئیس فدراسیون فوتبال در محل برگزاری مسابقه های فوتسال دانش آموزان مدرسه های سما دانشگاه آزاد اسلامی، حضور یافت.

رقابت های  کشوری فوتسال پسران دانش آموز مدرسه های سما، با حضور ۳۰۰ ورزشکار و مربی در قالب ۲7 تیم از استان های مختلف به میزبانی دانشگاه آزاد اسلامی واحد سپیدان در حال 
برگزاری است.به گزارش روابط عمومی مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی، این رقابت ها در دو مقطع متوسطه اول و دوم برگزار می شود که بستر مناسبی برای استعدادیابی و نخبه 
پروری در رشته پرطرفدار فوتسال است.هدی تاج،رئیس فدراسیون فوتبال امروز در محل برگزاری مسابقه های مهیج فوتسال دانش آموزان سما حضور یافت و با آنها گفت و گو کرد. قرار است در 
هفته جاری »حسین شمس« سرمربی اسبق تیم ملی فوتسال بزرگسالان و »علی صانعی« سرمربی تیم های ملی فوتسال پایه نیز به دعوت رسمی مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی، 

رهسپار سپیدان شوند و از نزدیک شاهد رقابت ها باشند. مسابقه های کشوری فوتسال پسران دانشجوی دانشگاه آزاد اسلامی از دیروز به میزبانی واحد شیراز آغاز شده است.


